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Strokovna služba PZS (faks: 01 43 45 691, info@pzs.si)
Uradne ure Strokovne službe PZS (tudi Planinske založbe): 
ponedeljek in četrtek: od 9. do 15. ure, 
sreda: od 9. do 17. ure, 
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Generalni sekretar: 01 43 45 680
generalni.sekretar@pzs.si

Tajništvo: 01 43 45 680
info@pzs.si

Planinska založba: 01 43 45 684
planinska.zalozba@pzs.si
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koledar@pzs.si

Računovodstvo: 01 43 45 687
ursa.mali@pzs.si
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pv@pzs.si
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gospodarska.komisija@pzs.si,
varstvo.narave@pzs.si

KPP: 01 32 09 461
poti@pzs.si

Odbor za članstvo, Odbor za pravne zadeve: 
01 43 45 692, barbara.kelher@pzs.si

Spletna stran PZS, E-novice PZS:
administrator@pzs.si, enovice@pzs.si

Predstavnica PZS za odnose z javnostmi: 
Manca Ogrin, pr@pzs.si

Članarina: 01 43 45 688
clanarina@pzs.si
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OBVESTILA PZS LE ŠE V ELEKTRONSKI OBLIKI
Vse prejemnike Obvestil PZS obveščamo, da bodo Obvestila PZS zaradi racionalizacije v prihodnje izhajala le v elektronski obliki.

Društva in klubi, člani PZS, in drugi planinski funkcionarji, kakor tudi drugi prejemniki, boste Obvestila PZS prejeli na elektronski naslov, 
zabeleženega v naših bazah podatkov.

Tiskano obliko Obvestil lahko še vedno naročite na elektronskem naslovu obvestila@pzs.si. Ob naročilu navedite število željenih tiskanih 
izvodov, naslovnika in naslov za pošiljanje. Stroške tiska in poštnine krije naročnik. Račun bo poslan skupaj z Obvestili.

Matej Ogorevc,                                                                                                                                                Jože Rovan,
urednik Obvestil PZS                                                                                                                                  predsednik PZS 

POMEMBNEJŠI DOGODKI PZS V LETU 2024
•	Skupščina PZS: 19. april 2024
•	Dan planincev: 15. junij 2024
•	Svečana podelitev najvišjih priznanj PZS: 7. december 2024
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Skupščina PZS 2023
PRISOTNOST
 ŠT. PLANINSKO DRUŠTVO ŠT. 

GLASOV
IME IN PRIIMEK 
DELEGATA

prisotni OGLED 
GRADU

PREDČAS. ODHOD PREDSEDNIK ZASTOPNIK

1. ŠPORTNO DRUŠTVO FAKULTETE ZA ŠPORT 1 Blaž Jereb Blaž Jereb
2. AKADEMSKO PLANINSKO DRUŠTVO 1 Anton Gregorčič Anton Gregorčič
3. Akademsko planinsko društvo Kozjak Maribor 1 Tomaž Langerholc 1 Brin Kovačević Brin Kovačević
4. ALPINISTIČNI KLUB ČRNA NA KOROŠKEM 1 Andrej Jež Andrej Jež
5. Alpinistični klub Impol Slovenska Bistrica 1 Tomislav Aurednik Tomislav Aurednik
6. ALPINISTIČNI KLUB RAVNE NA KOROŠKEM 1 Domen Petek Jan Špiler
7. ALPINISTIČNI KLUB SLOVENJ GRADEC 1 Nejc Založnik Nejc Čuješ,Nejc Založnik
8. ALPINISTIČNI KLUB VERTIKALA 1 Matjaž Ferjančič Tadej Marolt
9. ALPSKI GORNIŠKI KLUB 1 Polona Juričinec Česen Polona Juričinec Česen
10. Alpsko društvo za alternativne in rekreativne športe 

Stratus
1 Marjana Brezovšek 1 Silvo Babič Silvo Babič

11. AMFIBIJA DRUŠTVO ZA ŠPORTE V NARAVI 1 Anže Kristan Anže Kristan
12. Češko-slovensko planinsko društvo 1 Šimon Budsky
13. DRUŠTVO EKSTREMNIH ŠPORTOV - DEŠ 1 Andrej Čotar ANDREJ ČOTAR
14. DRUŠTVO GORSKA REŠEVALNA SLUŽBA KAMNIK 1 Jernej Lanišek Srečko Podbevšek
15. DRUŠTVO GORSKA REŠEVALNA SLUŽBA KOROŠKE 1 Hubert Enci Mirko Kaker
16. Društvo Gorska reševalna služba Maribor 1 Ljubo Hansel Katja Črešnik Rac
17. DRUŠTVO GORSKE REŠEVALNE SLUŽBE BOHINJ 1 Janez Rozman Mihael Arh
18. DRUŠTVO GORSKE REŠEVALNE SLUŽBE BOVEC 1 Tine Cuder Jure Črnič
19. DRUŠTVO GORSKE REŠEVALNE SLUŽBE KRANJ 1 Andrej Kecman Andrej Kecman
20. DRUŠTVO GORSKE REŠEVALNE SLUŽBE RADOVLJICA 1 Toni Smolej TONČEK SMOLEJ
21. Društvo gorski reševalni in izobraževalni center Aj-

dovščina
1 Robert Kovač 1 Egon Stopar Egon Stopar

22. DRUŠTVO PLEZALCEV KOPER 1 Bernard Jerman Borut Stepančič
23. DRUŠTVO PROSTI ČAS ŠMARTNO 1 Jernej Peterlin Jernej Peterlin
24. DRUŠTVO ŠALEŠKI ALPINISTIČNI ODSEK VELENJE 1 Tomaž Kralj 1 Tanja Ramšak Tanja Ramšak
25. DRUŠTVO ZA RAZVOJ PLEZALNE KULTURE 1 Matjaž Jeran Matjaž Jeran
26. DRUŠTVO ZA RAZVOJ TURNEGA SMUČANJA 1 Nejc Kuhar Nejc Kuhar
27. GORNIŠKO ŠPORTNO DRUŠTVO BRICALP ŠKOFJA LOKA 1 Kovačič Mitja Mitja Kovačič
28. GORSKA REŠEVALNA SLUŽBA - DRUŠTVO LJUBLJANA 1 Brane Žorž Jože Celestina
29. GORSKA REŠEVALNA SLUŽBA SLOVENIJE-POSTAJA 

CELJE-DRUŠTVO
1 Aleš Kovač Aleš Kovač

30. KOLESARSKI KLUB ZAGORSKA DOLINA 1 Andraž Grum Andraž Grum
31. Kolesarsko-pohodniško društvo HEJ, GREMO NAPREJ 1 Igor Oprešniik 1 Igor Oprešnik Igor Oprešnik
32. KOROŠKI ALPINISTIČNI KLUB 1 Matej Flis MATEJ FLIS
33. Obalni alpinistični klub 1 Aldo Zubin 1 Gregor Bratož Gregor Bratož
34. OBALNO PLANINSKO DRUŠTVO KOPER - Club alpino 

costiero Capodistria
1 Aldo Zubin 1 Aldo Zubin ALDO ZUBIN

35. Planinska družina Benečije 1 Milena Brešan 1 Luisa Battistig
36. PLANINSKI KLUB PECA-OLŠEVA 1 Marko Kumer MARKO KUMER
37. Planinsko društvo 'Bricnik' Muta 1 Andreja Senica 1 Andreja Senica Andreja Senica
38. PLANINSKO DRUŠTVO 'SLOGA' ROGATEC 1 Harold Križanec HAROLD KRIŽANEC
39. PLANINSKO DRUŠTVO 'VALENTIN STANIČ' KANAL 1 Marijan Nanut Katja Žagar
40. PLANINSKO DRUŠTVO BAJTAR VELIKA PLANINA 1 Jurček Nowakk 1 Viki Lešnjak Darja Hribar
41. PLANINSKO DRUŠTVO ABANKA 1 Maja Moškrič Maja Moškrič
42. PLANINSKO DRUŠTVO AJDOVŠČINA 1 Milena Brešan 1 Damjan Pregelj Dejan Černilogar,Gorazd 

Lapanja
43. PLANINSKO DRUŠTVO ATOMSKE TOPLICE PODČETRTEK 1 Matej Jagrič Matej Jagrič
44. PLANINSKO DRUŠTVO AVTOMONTAŽA 1 Anton Avsenek Anton Avsenek
45. PLANINSKO DRUŠTVO AVTOTEHNA 1 Franc Škof FRANC ŠKOF
46. PLANINSKO DRUŠTVO BLAGAJANA 1 Stane Dvanajščak Stanislav Dvanajščak
47. PLANINSKO DRUŠTVO BLAGOVICA 1 Jurček Nowakk 1 Bojan Pustotnik Bojan Pustotnik
48. PLANINSKO DRUŠTVO BLED 1 Rado Urevc Rado Urevc
49. PLANINSKO DRUŠTVO BOČ KOSTRIVNICA 1 Franc Firer Franc Firer
50. PLANINSKO DRUŠTVO BOHINJSKA BISTRICA 1 Martin Šolar 1 Janez Rozman JANEZ ROZMAN
51. PLANINSKO DRUŠTVO BOHOR SENOVO 1 Andreja Senica 1 Simon Poznič Simon Poznič
52. PLANINSKO DRUŠTVO BOROVNICA 1 Damjan Debevec Damjan Debevec
53. PLANINSKO DRUŠTVO BOVEC 1 Danijel Žagar Robert Rot
54. PLANINSKO DRUŠTVO BRDA 1 Milena Brešan 1 Iva Šibav Iva Šibav
55. PLANINSKO DRUŠTVO BREZJE 1 Marjan Breznik MARIJAN BREZNIK
56. PLANINSKO DRUŠTVO BREŽICE 1 Roman Ponebšek 1 Anica Hribar Anica Hribar,Daniela Fux
57. PLANINSKO DRUŠTVO CELJE - MATICA 1 Franc Povše Franc Povše
58. PLANINSKO DRUŠTVO CERKNICA 1 Slavko Kržič SLAVKO KRŽIČ
59. PLANINSKO DRUŠTVO CERKNO 1 Ivan Rupnik 1 Ivan Rupnik Ivan Rupnik
60. PLANINSKO DRUŠTVO CIRKULANE 1 Vili Jurgec Vili Jurgec
61. PLANINSKO DRUŠTVO ČRNA NA KOROŠKEM 1 Virginija Špeh 1 Virginija Špeh Virginija Špeh
62. PLANINSKO DRUŠTVO ČRNOMELJ 1 Darko Štukelj Darko Štukelj
63. PLANINSKO DRUŠTVO ČRNUČE 1 Ignac Perne Ignac Perne
64. PLANINSKO DRUŠTVO DELO 1 Dušan Resnik DUŠAN RESNIK
65. PLANINSKO DRUŠTVO DOBREPOLJE 1 Milan Ahačevčič Milan Ahačevčič
66. PLANINSKO DRUŠTVO DOBRNA 1 Franc Kropec 1 Ana Žužek Anica Žužek
67. PLANINSKO DRUŠTVO DOBROVLJE BRASLOVČE 1 Franci Kumer 1 Franci Kumer Franc Kumer
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68. PLANINSKO DRUŠTVO DOL PRI HRASTNIKU 1 Vid Jerič Vid Jerič
69. PLANINSKO DRUŠTVO DOMŽALE 1 Aleš Kermauner 1 Helena Kermauner Helena Kermauner
70. Planinsko društvo Donačka gora Stoperce 1 Albin Lorber ALBIN LORBER
71. PLANINSKO DRUŠTVO DOVJE - MOJSTRANA 1 Gregor Berce 1 Gregor Berce MIRKO ERŽEN,Gregor Berce
72. PLANINSKO DRUŠTVO DRAGO BREGAR - LJUBLJANA 1 Gabrijel Jelovšek Gabrijel Jelovšek
73. PLANINSKO DRUŠTVO DRAMLJE 1 Marko Lorger Marko Lorger
74. PLANINSKO DRUŠTVO DRAVA MARIBOR 1 Marjana Brezovšek 1 Boris Bojanovič BORIS BOJANOVIČ
75. Planinsko društvo Dravograd 1 Andreja Senica 1 Marjan Epšek Marjan Epšek
76. PLANINSKO DRUŠTVO FRAM 1 Jožef Bobovnik 1 Matjaž Hartman Matjaž Hartman
77. PLANINSKO DRUŠTVO GALICIJA 1 Roman Žagar VIKTOR FURMAN
78. PLANINSKO DRUŠTVO GORENJA VAS 1 Rafael Krvina Rafael Krvina
79. Planinsko društvo Goričko Tromeja 1 Štefan Kozak 1 Jasmina Šinko Marjan Benko,Jasmina Šinko
80. PLANINSKO DRUŠTVO GORJE 1 Robert Klinar 1 Jože Kosmač Jožef Kosmač
81. PLANINSKO DRUŠTVO GORNIK 1 Brigita Vivod BRIGITA VIVOD
82. PLANINSKO DRUŠTVO GORNJA RADGONA 1 Štefan Kozak 1 Tonček Mlinarič TONČEK MLINARIČ
83. PLANINSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD 1 Anja Nadvešnik Anja Nadvešnik
84. PLANINSKO DRUŠTVO GOZD MARTULJK 1 Tadeja Zupančič 1 Otilija Mertelj Otilija Mertelj
85. PLANINSKO DRUŠTVO GRMADA CELJE 1 Aleš Sinkovič Aleš Sinkovič
86. PLANINSKO DRUŠTVO GROSUPLJE 1 Franc Štibernik FRANC ŠTIBERNIK
87. Planinsko društvo HAKL Sveta Trojica v Slovenskih 

goricah
1 Štefan Kozak 1 Drago Lipič Drago Lipič

88. Planinsko društvo Haloze 1 Brigita Flajs 1 Brigita Flajs Brigita Flajs
89. PLANINSKO DRUŠTVO HORJUL 1 Bogdan Seliger Bogdan Seliger
90. PLANINSKO DRUŠTVO HRASTNIK 1 Vojko Zupančič Vojko Zupančič
91. PLANINSKO DRUŠTVO IDRIJA 1 Marko Rupnik 1 Silvij Močnik Silvij Močnik
92. PLANINSKO DRUŠTVO IMP LJUBLJANA 1 Janez Seliškar JANEZ SELIŠKAR
93. PLANINSKO DRUŠTVO ISKRA KRANJ 1 Rozalija Rajgelj Rozalija Rajgelj
94. PLANINSKO DRUŠTVO ISKRA LJUBLJANA 1 Marjan Klančar 1 Fedor Peršin Fedor Peršin
95. Planinsko društvo Izola, Club alpino Isola 1 Aldo Zubin 1 Mateja Tomažič Mateja Tomažič
96. PLANINSKO DRUŠTVO JAKOBA ALJAŽA 1 Slavica Tovšak 1 Franc Duh FRANC DUH
97. PLANINSKO DRUŠTVO JANEZ TRDINA MENGEŠ 1 Jurček Nowakk 1 Matjaž Hribar Matjaž Hribar
98. PLANINSKO DRUŠTVO JANKO MLAKAR 1 Ernest Margon Blaž Pavlin
99. PLANINSKO DRUŠTVO JAVORNIK - ČRNI VRH NAD IDRIJO 1 Marko Rupnik 1 Marko Rupnik Marko Rupnik
100. PLANINSKO DRUŠTVO JAVORNIK KOR. BELA 1 Olga Oven 1 Olga Oven Olga Oven
101. PLANINSKO DRUŠTVO JEGLIČ 1 Franc Štupar Franc Štupar
102. PLANINSKO DRUŠTVO JESENICE 1 Ivo Ščavničar 1 Ivo Ščavničar Ivo Ščavničar
103. PLANINSKO DRUŠTVO JEZERSKO 1 Anja Karničar Anja Karničar
104. PLANINSKO DRUŠTVO K2 1 Gerard Krebs Gerard Krebs
105. PLANINSKO DRUŠTVO KAMNIK 1 Marko Petek 1 Marko Petek Marko Petek
106. PLANINSKO DRUŠTVO KOBARID 1 Milena Brešan 1 Slavko Gregorčič Slavko Gregorčič
107. PLANINSKO DRUŠTVO KOČEVJE 1 Bojan Ciglič Bojan Ciglič
108. PLANINSKO DRUŠTVO KOMENDA 1 Zoran Sodnik Zoran Sodnik
109. Planinsko društvo Kozorog 1 Luka Ciglar Luka Ciglar
110. PLANINSKO DRUŠTVO KRANJ 1 Primož Černilec Primož Černilec
111. PLANINSKO DRUŠTVO KRANJSKA GORA 1 Marko Kopač Marko Kopač
112. PLANINSKO DRUŠTVO KRANJSKI GAMSI 1 Jure Brečko 1 Bojan Mohar Bojan Mohar
113. PLANINSKO DRUŠTVO KRIM 1 Marinka Koželj Stepic 1 Boštjan Gačnik Boštjan Gačnik
114. PLANINSKO DRUŠTVO KRIŽE 1 Ivan Likar 1 Stanislav Ficko Stanislav Ficko
115. PLANINSKO DRUŠTVO KRIŽNA GORA 1 Marko Rupnik 1 Dušan Plesničar DUŠAN PLESNIČAR
116. PLANINSKO DRUŠTVO KRKA NOVO MESTO 1 Franc Štokar 1 Boštjan Grobler Boštjan Grobler,Matej Kocbek
117. PLANINSKO DRUŠTVO KUM TRBOVLJE 1 Roman Ponebšek 1 Marjeta Bricl Marjeta Bricl
118. PLANINSKO DRUŠTVO LAŠKO 1 Jurij Videc Jurij Videc
119. Planinsko društvo Lenart 1 Svetlana Bogojević Svetlana Bogojević
120. Planinsko društvo LENDAVA - Hegymászó Egyesület 

LENDVA
1 Štefan Kozak 1 Štefan Kozak Štefan Kozak

121. PLANINSKO DRUŠTVO LIBOJE 1 Adolf Teržan Adolf Teržan
122. PLANINSKO DRUŠTVO LISCA SEVNICA 1 Peter Požun Peter Požun
123. PLANINSKO DRUŠTVO LITIJA 1 Roman Ponebšek 1 Alma Jere Alma Jere
124. PLANINSKO DRUŠTVO LJUBLJANA - MATICA 1 Tomaž Willenpart TOMAŽ WILLENPART
125. PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI 1 Bernard Štiglic Bernard Štiglic
126. PLANINSKO DRUŠTVO LJUTOMER 1 Štefan Kozak 1 Slavica Ozmec Slavica Ozmec
127. PLANINSKO DRUŠTVO LOČE 1 Jožef Doberšek 1 Jožef Doberšek Jožef Doberšek
128. PLANINSKO DRUŠTVO LOGATEC 1 Tina Korenč Tina Korenč
129. PLANINSKO DRUŠTVO LOŠKI POTOK 1 David Janež David Janež
130. Planinsko društvo Lovrenc na Pohorju 1 Anžej Bečan 1 Anžej Bečan Anžej Bečan
131. PLANINSKO DRUŠTVO LOŽNO SV. FLORIJAN 1 Jožef Colnerič Jožef Colnerič
132. PLANINSKO DRUŠTVO LPP 1 Tomaž Rusimovič 1 Tomaž Rusimovič Tomaž Rusimović
133. PLANINSKO DRUŠTVO LUČE 1 Bogomir Pečovnik Bogomir Pečovnik
134. Planinsko društvo Majšperk 1 Marjana Brezovšek 1 Miran Smolej MIRAN SMOLEJ
135. PLANINSKO DRUŠTVO MAKOLE 1 Janko Kovačič 1 Polonca Doberšek Polonca Doberšek
136. Planinsko društvo Maks Meško Ormož 1 Marjan Kukovec Marijan Kukovec
137. Planinsko društvo Maribor Matica 1 Jure Fišer Jure Fišer
138. PLANINSKO DRUŠTVO MATICA MURSKA SOBOTA 1 Jože Ružič 1 Jože Ružič Jožef Ružič
139. PLANINSKO DRUŠTVO MEDVODE 1 Franc Branko 

Stropnik
1 Gorazd Šturm Gorazd Šturm

140. PLANINSKO DRUŠTVO MERCATOR 1 Karmen Čeh Karmen Čeh
141. PLANINSKO DRUŠTVO METLIKA 1 Matjaž Plut Matjaž Plut
142. PLANINSKO DRUŠTVO MEŽICA 1 Andreja Senica 1 Andrej Mlinar Andrej Mlinar
143. Planinsko društvo Miklavž 1 Franc Kocbek 1 Franc Kocbek Franc Kocbek
144. PLANINSKO DRUŠTVO MISLINJA 1 Ivan Arko 1 Ivan Arko Ivan Arko
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145. PLANINSKO DRUŠTVO MORAVČE 1 Jurček Nowakk 1 Leon LAVRIČ Leon Lavrič
146. PLANINSKO DRUŠTVO MOZIRJE 1 Boštjan Goličnik Boštjan Goličnik
147. PLANINSKO DRUŠTVO NAVEZA 1 Miran Ritonja 1 Danilo Milošič Danilo Milošič
148. PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE 1 David Ermenc David Ermenc
149. PLANINSKO DRUŠTVO NOVA GORICA 1 Marko Rupnik 1 Franka Zega Franka Zega
150. Planinsko društvo Občine Kidričevo 1 Vladka Meglic 1 Jože Vidovič Jože Vidovič
151. PLANINSKO DRUŠTVO OBRTNIK LJUBLJANA 1 Miro Miloševič MIROSLAV MILOŠEVIĆ
152. PLANINSKO DRUŠTVO OJSTRICA CELJE 1 Zvone Mratinkovič VILHELM VENGUST
153. PLANINSKO DRUŠTVO ONGER TRZIN 1 Jurček Nowakk 1 Emil Pevec Emilij Pevec
154. Planinsko društvo Oplotnica 1 Anton Klinc 1 Anton Klinc Anton Klinc
155. PLANINSKO DRUŠTVO OŽBALT - KAPLA 1 Simon Koležnik Simon Koležnik,TONE CEPEC
156. Planinsko društvo PALOMA Sladki Vrh 1 Aleksandra Muster Aleksandra Muster
157. PLANINSKO DRUŠTVO PIJAVA GORICA 1 Anton Trope Tonček Trope
158. PLANINSKO DRUŠTVO PLANIKA MARIBOR 1 Franci Rajh Franc Rajh
159. PLANINSKO DRUŠTVO PODBRDO 1 Ivan Rupnik 1 Tomaž Štenkler Tomaž Štenkler
160. PLANINSKO DRUŠTVO PODNANOS 1 Marija Kuhar 1 Boštjan Nabergoj Boštjan Nabergoj
161. PLANINSKO DRUŠTVO PODPEČ-PRESERJE 1 Rudi Bevc Rudi Bevc
162. PLANINSKO DRUŠTVO POHODNIK NOVO MESTO 1 Anton Markovič 1 Marko Rems Marko Rems
163. Planinsko društvo Pohorje Zgornja Polskava 1 Marjana Brezovšek 1 Marjana Brezovšek Marjana Brezovšek
164. PLANINSKO DRUŠTVO POLET ŠENTRUPERT 1 Bojan Brezovar Daniel Pejović
165. Planinsko društvo Poljčane 1 Janko Kovačič 1 Janko Kovačič Dragica Onič,Janko Kovačič
166. PLANINSKO DRUŠTVO POLJE 1 Tomaž Stražar Tomaž Stražar
167. PLANINSKO DRUŠTVO POLOM KOSTANJEVICA NA KRKI 1 Franc Štokar 1 Franc Štokar Franc Štokar
168. PLANINSKO DRUŠTVO POLZELA 1 Aleksander Mlakar - 

Sandi
Aleksander Mlakar

169. PLANINSKO DRUŠTVO POLŽ VIŠNJA GORA 1 Marinka Koželj Stepic 1 Aleš Erjavec Aleš Erjavec
170. PLANINSKO DRUŠTVO POSTOJNA 1 Marija Kuhar 1 Neva Šemrov Neva Šemrov
171. PLANINSKO DRUŠTVO POŠTE IN TELEKOMA CELJE 1 Saša Stopinšek Golčman Gojko Šmid
172. PLANINSKO DRUŠTVO POŠTE IN TELEKOMA LJUBLJANA 1 Zdenka Gorenc Zdenka Gorenc
173. PLANINSKO DRUŠTVO POŠTE IN TELEKOMA MARIBOR 1 Vladimir Zemljič Vladimir Zemljič
174. PLANINSKO DRUŠTVO PREBOLD 1 Matic Pečovnik Matic Pečovnik
175. PLANINSKO DRUŠTVO PREDDVOR 1 Aleš Drekonja Aleš Drekonja
176. PLANINSKO DRUŠTVO PREVALJE 1 Izidor Močilnik 1 Stanko Robin Stanko Robin
177. PLANINSKO DRUŠTVO PRISTAVA 1 Stanko Drofenik Stanko Drofenik
178. Planinsko društvo Ptuj 1 Miran Ritonja 1 Miran Ritonja Miran Ritonja
179. PLANINSKO DRUŠTVO RADEČE 1 Jože Šušteršič JOŽE ŠUŠTERŠIČ
180. Planinsko društvo Radlje ob Dravi 1 Evald Lampreht Evald Lampreht
181. PLANINSKO DRUŠTVO RADOVLJICA 1 Valentin Rezar 1 Valentin Rezar Valentin Rezar
182. PLANINSKO DRUŠTVO RAŠICA 1 Aleš Pirc Aleš Pirc
183. PLANINSKO DRUŠTVO RATEČE PLANICA 1 Mojca Brudar Mojca Brudar
184. PLANINSKO DRUŠTVO RAVNE NA KOROŠKEM 1 Andreja Senica 1 Veronika Kotnik Veronika Kotnik
185. PLANINSKO DRUŠTVO REČICA OB SAVINJI 1 Manja Rajh 1 Janže Janez Janez Janže
186. PLANINSKO DRUŠTVO REGA LOG 1 Andreja Schwarzman Aleš Bravhar
187. PLANINSKO DRUŠTVO RIBNICA 1 Tomaž Pahulje Tomaž Pahulje
188. Planinsko društvo Ribnica na Pohorju 1 Andreja Senica 1 Dušan Švajger DUŠAN ŠVAJGER
189. PLANINSKO DRUŠTVO RIMSKE TOPLICE 1 Seme Miha     051 271 

999
Miha Seme

190. PLANINSKO DRUŠTVO ROVTE 1 Janez Treven JANEZ TREVEN
191. PLANINSKO DRUŠTVO RTV LJUBLJANA 1 Vesna Marn 1 Vesna Marn Vesna Marn
192. Planinsko društvo Ruše 1 Lidija Valenčak 1 Lidija Valenčak Lidija Valenčak
193. PLANINSKO DRUŠTVO SATURNUS 1 Slavko Čevna in za-

stopnik 
Slavoljub Čevna

194. PLANINSKO DRUŠTVO SEMIČ 1 Jože Žugelj Dušan Kukman
195. PLANINSKO DRUŠTVO SEŽANA 1 Doroteja Kavčič Doroteja Kavčič
196. Planinsko društvo Skalca Hoče Slivnica 1 Viktorija Šega 1 Aleš Meglič Aleš Meglič
197. PLANINSKO DRUŠTVO SLAVNIK 1 Vojko Dobrila VOJKO DOBRILA
198. PLANINSKO DRUŠTVO SLIVNICA PRI CELJU 1 Matej Planko 1 Silvester Užmah Silvester Užmah
199. PLANINSKO DRUŠTVO SLOVENJ GRADEC 1 Andreja Senica 1 Daniel Goljat Daniel Goljat
200. Planinsko društvo Slovenska Bistrica 1 Blaž Gregorič 1 Breda Jurič Breda Jurič
201. PLANINSKO DRUŠTVO SLOVENSKE KONJICE 1 Matjaž Rebernak Matjaž Rebernak
202. PLANINSKO DRUŠTVO SNEŽNIK ILIRSKA BISTRICA 1 Marija Kuhar 1 Ana Marija Tomšič Ana Marija Tomšič
203. PLANINSKO DRUŠTVO SNEŽNIK LOŠKA DOLINA 1 Janez Koren JANEZ KOREN
204. PLANINSKO DRUŠTVO SOLČAVA 1 Lovro Vršnik Lovro Vršnik
205. PLANINSKO DRUŠTVO SOVODENJ 1 Barbara Telban 1 Barbara Telban LOVRO TELBAN
206. PLANINSKO DRUŠTVO SPIN 1 Irena Blatnik Matjaž Avsec
207. PLANINSKO DRUŠTVO SREDNJA VAS V BOHINJU 1 Jakob Zupanc 1 Jakob Zupanc Jakob Zupanc
208. PLANINSKO DRUŠTVO SVETI VID 1 Boštjan Otoničar Boštjan Otoničar
209. PLANINSKO DRUŠTVO ŠEMPETER V SAVINJSKI DOLINI 1 Silvo Črepinšek Silvester Črepinšek
210. PLANINSKO DRUŠTVO ŠENTJERNEJ 1 Jože Krhin Jože Krhin
211. PLANINSKO DRUŠTVO ŠENTJOŠT 1 Izidor Tominc Izidor Tominc
212. PLANINSKO DRUŠTVO ŠENTJUR PRI CELJU 1 Peter Jevšnik Peter Jevšnik
213. PLANINSKO DRUŠTVO ŠENTVID PRI STIČNI 1 Maks Jerin MAKS JERIN
214. PLANINSKO DRUŠTVO ŠKALE - HRASTOVEC 1 Primož Rotovnik Primož Rotovnik
215. PLANINSKO DRUŠTVO ŠKOFJA LOKA 1 Janez Pintar Janez Pintar
216. PLANINSKO DRUŠTVO ŠMARJE PRI JELŠAH 1 Ana Založnik Ana Založnik
217. PLANINSKO DRUŠTVO ŠMARNA GORA 1 Luka Košir MARJAN KOVAČIČ
218. PLANINSKO DRUŠTVO ŠMARTNO OB PAKI 1 Zoran Predolnik Zoran Predolnik
219. PLANINSKO DRUŠTVO ŠOŠTANJ 1 Bojan Rotovnik 1 Jure Grudnik Jure Grudnik
220. PLANINSKO DRUŠTVO TABOR 1 Peter Marko Peter Marko
221. Planinsko društvo Tam Maribor 1 Jožefa Meglič 1 Sandi Gričnik Sandi Gričnik
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222. Planinsko društvo Tisa Maribor 1 Albin Marcen Delija Šaćiri
223. PLANINSKO DRUŠTVO TOLMIN 1 Milena Brešan 1 Milena Brešan MILENA BREŠAN
224. PLANINSKO DRUŠTVO TRBOVLJE 1 Matjaž Kilar Matjaž Kilar
225. PLANINSKO DRUŠTVO TREBNJE 1 Anton Markovič 1 Borut Mežnarčič Borut Mežnarčič
226. PLANINSKO DRUŠTVO TRŽIČ 1 Uroš Ahačič Uroš Ahačič
227. PLANINSKO DRUŠTVO VELENJE 1 Tomaž Kralj 1 Alenka Es Alenka Es
228. PLANINSKO DRUŠTVO VELIKE LAŠČE 1 Magdalena Stritar 1 Jure Deterding Jure Deterding
229. PLANINSKO DRUŠTVO VEVČE 1 Marinka Koželj Stepic 1 Ernest Gradišar ERNEST GRADIŠAR
230. PLANINSKO DRUŠTVO VIDEM KRŠKO 1 Irena Lekše Irena Lekše
231. PLANINSKO DRUŠTVO VIHARNIK 1 Gregor Rihar Julija Prebil Radovano-

vić,Gregor Anže Rihar
232. PLANINSKO DRUŠTVO VINSKA GORA 1 Marija Lesjak 1 Tomaž Kumer Tomaž Kumer
233. PLANINSKO DRUŠTVO VIPAVA 1 Pavel Makovec Pavel Makovec
234. PLANINSKO DRUŠTVO VITANJE 1 Franc Kropec 1 Franc Kropec Franc Kropec
235. PLANINSKO DRUŠTVO VOJNIK 1 Tomaž Grum Benedikt Podergajs,Ivan 

Muzelj
236. PLANINSKO DRUŠTVO VRANSKO 1 Marko Krivec 1 Marko Krivec Suzana Felicijan Bratož
237. PLANINSKO DRUŠTVO VRELEC-ROGAŠKA 1 Zinka Berk Zinka Berk
238. PLANINSKO DRUŠTVO VRHNIKA 1 Tomaž Stržinar Tomaž Stržinar
239. Planinsko društvo Vuzenica 1 Andreja Senica 1 Tamara Ferk Ivana Filipi
240. PLANINSKO DRUŠTVO ZA SELŠKO DOLINO ŽELEZNIKI 1 Alojz Lotrič 1 Alojz Lotrič ALOJZIJ LOTRIČ
241. PLANINSKO DRUŠTVO ZABUKOVICA 1 Srečko Čulk 1 Srečko Čulk Srečko Čulk
242. PLANINSKO DRUŠTVO ZAGORJE OB SAVI 1 Dejan Zupančič Dejan Zupančič
243. PLANINSKO DRUŠTVO ZAVOD ZA ZDRAVSTVENO 

VARSTVO CELJE
1 Franjo Kunej Franjo Kunej

244. PLANINSKO DRUŠTVO ZREČE 1 Zdenka Košir 1 Zdenka Košir Zdenka Košir
245. PLANINSKO DRUŠTVO ŽALEC 1 Vlado Rojnik 1 Nejc Balažič Vlado Rojnik
246. PLANINSKO DRUŠTVO ŽELEZAR ŠTORE 1 Jelen Valter Valter Jelen
247. PLANINSKO DRUŠTVO ŽELEZNIČAR CELJE 1 Ratej Jožef - Konrad JOŽEF KONRAD RATEJ
248. PLANINSKO DRUŠTVO ŽELEZNIČAR LJUBLJANA 1 Gregor Igličar 1 Ljubiša Bojović LJUBIŠA BOJOVIĆ
249. Planinsko društvo Železničar Maribor 1 Danilo Hrastnik Danilo Hrastnik Danilo Hrastnik
250. Planinsko društvo Žetale 1 Jože Kamenšek Jožef Kamenšek
251. PLANINSKO DRUŠTVO ŽIRI 1 Luka Žakelj Luka Žakelj
252. PLANINSKO DRUŠTVO ŽIROVNICA 1 Bojan Završnik Bojan Završnik
253. PLANINSKO DRUŠTVO ŽUSEM 1 Simon Mansutti Martin Ozis
254. PLEZALNI KLUB ''RIFNIK'' ŠENTJUR 1 Viktor Mlinar Viktor Mlinar
255. Plezalni klub 6b Ptuj 1 Viktor Bombek Viktor Bombek
256. PLEZALNI KLUB BETA 1 Matevž Podbreznik Matevž Podbreznik
257. PLEZALNI KLUB DIVAČA 1 Grželj Bogdan BOGDAN GERŽELJ
258. PLEZALNI KLUB DOBRE RAZMERE 1 Matjaž Zorko Matjaž Zorko
259. PLEZALNI KLUB EKSTREM 1 Bogdan Markič DARKO BRUS
260. Plezalni klub FA 1 Anže Štremfelj Anže Štremfelj
261. PLEZALNI KLUB IDRIJA 1 Marko Rupnik 1 Blaž Bizjak Blaž Bizjak
262. PLEZALNI KLUB KAMNIK 1 Stanko Židan Stanko Židan
263. PLEZALNI KLUB KINEZIS 1 Tomaž Rant Tomaž Rant
264. PLEZALNI KLUB KLAJMBER 1 Marko Potisk Marko Potisk
265. PLEZALNI KLUB LAŠKO 1 Matej Čopar,Marko Zdouc
266. Plezalni klub Martinček 1 Andraž Plošnik Andraž Plošnik
267. PLEZALNI KLUB NOVO MESTO 1 Tomaž Erpič Tomaž Erpič
268. PLEZALNI KLUB RIBNICA 1 Klavdij Oberstar KLAVDIJ OBERSTAR
269. PLEZALNI KLUB RIMSKE TOPLICE 1 Marjan Hohkraut Marjan Hohkraut
270. PLEZALNI KLUB ROGAŠKA SLATINA 1 Marko Potisk Jaka Došler
271. Plezalni klub Scena 1 Wraber Štefan Štefan Wraber
272. Plezalni klub Sevnica 1 Edvin Napužlan Edvin Nepužlan
273. PLEZALNI KLUB SLOVENSKE KONJICE 1 Blaž Šelih Blaž Feliks Šelih
274. PLEZALNI KLUB ŠKOFJA LOKA 1 Sergej Epih Sergej Epih
275. PLEZALNI KLUB ŽIROVNICA 1 Denis Ipavec Denis Ipavec
276. PLEZALNO DRUŠTVO CEMPIN 1 Jakob Stanonik JAKOB STANONIK
277. PLEZALNO DRUŠTVO GRIF BREZOVICA 1 Matej Grilc MATEJ GRILC
278. Plezalno društvo Prava smer 1 Lan Zupančič Lan Zupančič Lan Zupančič
279. POHODNIŠKO DRUŠTVO NOVO MESTO 1 Anton Markovič 1 Martin Luzar Martin Luzar
280. POSAVSKI ALPINISTIČNI KLUB 1 Aleksandra Voglar Aleksandra Voglar
281. SLOVENSKO PLANINSKO DRUŠTVO CELOVEC 1 Stefan Riegelnik
282. Slovensko planinsko društvo Gorica 1 Matevž Čotar
283. Slovensko planinsko društvo Trst 1 Marina Pertot
284. Slovenský horolezecký klub JAMES plus 1 Anton Pacek
285. ŠPORTNO DRUŠTVO BALVANIJA 1 Jožica Hribar Jožica Hribar
286. ŠPORTNO DRUŠTVO BTC 1 Matija Repina Matija Repina
287. ŠPORTNO DRUŠTVO PAJKI 1 Karel Pintarič Karel Pintarič
288. ŠPORTNO PLEZALNI KLUB ANDREJA KOKALJA 1 Andrej Kokalj ANDREJ KOKALJ
289. Športno plezalni klub Plus 1 Luka Fonda Luka Fonda
290. ŠPORTNO PLEZALNO DRUŠTVO KORENJAK 1 Lorin Möscha Lorin Möscha
291. ŠPORTNO PLEZALNO DRUŠTVO PLEZARNA 1 Domen Kolenko 1 Jurij Ravnik Jurij Ravnik
292. ŠPORTNO PLEZALNO DRUŠTVO VIZIJA 1 Enej Novak Enej Novak
293. ŠPORTNO-PLANINSKO DRUŠTVO GAMS 1 Drago Pirc DRAGO PIRC
294. Turno smučarski klub LiMa 1 Robert Pritržnik Robert Pritržnik
295. Udruženje Planinarsko društvo Treskavica Sarajevo 1
296. ZGORNJESAVINJSKI ALPINISTIČNI KLUB RINKA 1 Luka Ajnik Anja Petek
SKUPAJ 296 108

Odstotkov 36,49
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Zapisnik
zasedanja Skupščine Planinske zveze Slovenije, ki je bila v soboto, 22. aprila 2023, v Kulturnem domu Zgornja Polskav z začetkom 
ob 11. uri. 

Seznam prisotnih delegatov, članov Planinske zveze Slovenije (priloga I), in poročilo verifikacijske komisije (priloga II) sta prilogi k za-
pisniku. Gradivo za skupščino so člani Planinske zveze Slovenije prejeli pisno v skupščinski prilogi Obvestil PZS. Celotno gradivo je bilo 
objavljeno tudi na spletni strani www.pzs.si. 

Svojo odsotnost so opravičili: Hrvaška planinska zveza (HPS), Evropska popotniška zveza (ERA) in Ribiška zveza Slovenije. 

Zasedanje se je začelo ob 11. uri s planinsko himno.
Skupščino je z uvodnim govorom začel podpredsednik PZS Martin Šolar in skladno s Poslovnikom Skupščine PZS predlagal v potrditev 
delovno predsedstvo skupščine v sestavi:
delovni predsednik: Janko Kovačič, Planinsko društvo Poljčane, 
član: Aleš Kermauner, Planinsko društvo Domžale,
član: Štefan Kozak, Planinsko društvo Lendava,
član: Virginija Špeh, Planinsko društvo Črna na Koroškem,
član: Marija Kuhar, Planinsko društvo Postojna.  

SKLEP 1–2023: Skupščina PZS na predlog Upravnega odbora PZS za predsednika delovnega predsedstva Skupščine PZS 2023 izvoli 
Janka Kovačiča (PD Poljčane), za člane delovnega predsedstva Skupščine PZS pa so izvoljeni: Aleš Kermauner (PD Domžale),  Štefan 
Kozak (PD Lendava), Virginija Špeh (PD Črna na Koroškem) in Marija Kuhar (PD Postojna).
Sklep je bil soglasno sprejet.

Janko Kovačič, predsednik delovnega predsedstva, se je v svojem imenu in v imenu članov delovnega predsedstva zahvalil za izvolitev in 
zaupanje za vodenje delovne Skupščine PZS. Skupščino je obvestil, da vodstvo PZS ni prejelo nobenih dodatnih predlogov za obravnavo 
ter da v roku do 10 dni pred skupščino ni prejela pripomb na predlagane sklepe. Predstavil je tudi določila Poslovnika Skupščine PZS glede 
razprav delegatov. Nato je skupščino PZS nadaljeval s 1. točko, izvolitvijo organov Skupščine PZS.

Verifikacijska komisija:
predsednik: Marija Lesjak, Planinsko društvo Vinska Gora,
član: Gregor Igličar, Planinsko društvo Železničar Ljubljana,
član: Jurček Nowakk, Planinsko društvo Moravče.

SKLEP 2–2023: Skupščina PZS za predsednika verifikacijske komisije skupščine imenuje Marijo Lesjak (PD Vinska Gora), za člana 
pa Gregorja Igličarja (PD Železničar Ljubljana) in Jurčka Nowakka (PD Moravče).
Sklep je bil soglasno sprejet.

Zapisnikarica: 
Saša Sitar, poslovna sekretarka PZS. 

Overovatelja zapisnika:
Miran Ritonja, PD Ptuj,
Magdalena Stritar, PD Velike Lašče.

SKLEP 3–2023: Skupščina PZS za zapisnikarico skupščine imenuje Sašo Sitar (poslovna sekretarka PZS), za overovatelja zapisnika 
pa Mirana Ritonjo (PD Ptuj) ter Magdaleno Stritar (PD Velike Lašče).
Sklep je bil soglasno sprejet.

Navzoče so pozdravili župan Občine Slovenska Bistrica dr. Ivan Žagar in predsednica Planinskega društva Pohorje Zgornja Polskava 
Marjana Brezovšek. 

V nadaljevanju je bilo podano poročilo verifikacijske komisije. Marija Lesjak, predsednica verifikacijske komisije, je povedala, da je veri-
fikacijska komisija na osnovi oddanih pooblastil delegatov članov Planinske zveze Slovenije ob 11.40 ugotovila, da je bilo od skupno 296 
glasov za odločanje na zasedanju navzočih 108 glasov ali 36,49 %. V skladu s 44. členom Statuta Planinske zveze Slovenije mora biti pred 
glasovanjem navzoča vsaj tretjina društev, članov PZS. 
Skupščina PZS je sklepčna in lahko veljavno sprejema sklepe.

Delovni predsednik Janko Kovačič je v sprejetje predlagal dnevni red Skupščine PZS:
1. Izvolitev delovnega predsedstva, verifikacijske komisije, zapisnikarja in dveh overovateljev zapisnika Skupščine PZS 
2. Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2022
3. Poročilo Nadzornega odbora PZS za leto 2022
4. Razprava in potrditev poročil PZS za leto 2022
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5. Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2024
6. Etični kodeks delovanja v športu
7. Razno
Razprave ni bilo, zato je bil v glasovanje podan sklep:

SKLEP 4–2023: Skupščina PZS potrjuje z vabilom predlagani dnevni red skupščine 2023.
Sklep je bil soglasno sprejet.
Delovni predsednik je pozval prisotne, naj oddajo pisne predloge za razpravo pod 7. točko. Prijav ni bilo.

2. točka 
VSEBINSKO IN FINANČNO POROČILO ORGANOV PZS ZA LETO 2022
Delovni predsednik Janko Kovačič je povedal, da je bilo gradivo objavljeno v skupščinski prilogi Obvestil PZS, na straneh od 21 do 41 in 
na spletni strani www.pzs.si. 
Roman Ponebšek, podpredsednik PZS, je na kratko predstavil pomembnejše dogodke, ki so se zgodili v preteklem letu. Knafelčeva mar-
kacija je praznovala 100.obletnico. Izšla je dvojezična monografija Z znanjem do zvezd. Slovenski turni smučarji so bili med najboljšo 
deseterico v Evropi. Podelili smo najvišja priznanja PZS za leto 2022. Slovenska reprezentanca v športnem plezanju je v pretekli sezoni 
znova pisala zgodovino - s premiernim olimpijskim zlatom in prvo moško medaljo s svetovnih prvenstev v težavnosti. Pred začetkom 
svetovnega pokala za leto 2022 se je predstavila na novinarski konferenci v novem reprezentančnem balvanskem centru v Ljubljani, prvem 
v Sloveniji. Odbor Planinstvo za invalide/osebe s posebnimi potrebami (Pin/OPP) je predstavil novo sezono vseslovenske akcije Gibalno 
ovirani gore osvajajo (GOGO). Potekalo je 32. državno tekmovanje Mladina in gore. Jože Rovan ostaja predsednik Planinske zveze Slovenije. 
Obnovljena je bila pot XIV. divizije. V Salt Lake Cityju  je paraplezalka Tanja Glušič osvojila zmago, Anže Peharc pa je osvojil drugo mesto. 
V mesecu maju je potekalo Slovensko planinsko orientacijsko tekmovanje (SPOT), v juniju pa dve novinarski konferenci (pred začetkom 
planinske sezone in Vrh Julijcev). V Kamniški Bistrici smo izvedli tradicionalni Dan slovenskih planincev, v juliju pa Dan markacistov na 
Gorjancih. Za najboljšo planinsko pot je bila izbrana Hanzova pot, za naj visokogorsko planinsko kočo so ponovno okronali Krekovo kočo 
na Ratitovcu, za naj planinsko kočo pa že drugič Mihov dom na Vršiču. Na evropskem prvenstvu v športnem plezanju so športni plezalci 
osvojili pet medalj, na svetovnem mladinskem prvenstvu pa tri. Luka Potočar je premierno osvojil zmago na tekmi svetovnega pokala v 
Kopru. V septembru je Alojz Knafelc dobil spominsko obeležje v Novem mestu. Potekala je tudi 4. turnokolesarska pot 2022. V oktobru je 
potekalo Balkansko orientacijsko tekmovanje na Pokljuki. Slovenski alpinisti Matija Volontar, Žiga Oražem in Bor Levičnik so v Himalaji 
preplezali 1100 metrov dolgo prvenstveno smer na 6180 metrov visoko goro Pomlaco. V novembru se je zaključil pretežni del projektov 
za energetsko in okoljsko sanacijo planinskih koč. Začetek december je bil tradicionalno rezerviran za podelitev najvišjih priznanj PZS za 
leto 2022 ter novinarsko konferenco pred začetkom zimske planinske sezone. Praznovali smo tudi mednarodni dan gora. 
Generalni sekretar PZS Damjan Omerzu je povzel finančno poročilo za leto 2022. Prihodki so v letu 2022 znašali 3.067.777,59 EUR, odhodki 
pa 3.061.688,21 EUR. Največji delež (72 %) predstavljajo stroški storitev, sledijo stroški dela (15 %) ter stroški porabljenega materiala in 
trgovskega blaga (6 %). Davek od dohodkov pravnih oseb je bil obračunan v vrednosti 2.250,07 EUR, tako smo ustvarili 3.839,31 EUR čistega 
presežka. Revizorska hiša je zaključila pregled in izdala pozitivno mnenje. Predstavil je tudi primerjalne finančne podatke za zadnjih 10 let.

3. točka
POROČILO NADZORNEGA ODBORA PZS ZA LETO 2022
Delovni predsednik Janko Kovačič je povedal, da je bilo gradivo objavljeno v skupščinski prilogi Obvestil PZS, na strani 42. Poročilo je podal 
predsednik NO PZS Franc Ekar, ki je povzel, da se je NO seznanil s finančno-materialnim poslovanjem PZS na osnovi pridobitve informacij 
s strani strokovnih delavcev PZS in vpogleda v dokumentacijo za naslednja področja: organizacijo  tekmovanja v športnemu plezanju, stanje 
in gospodarjenje zatečenih nepremičnin PZS in Planinskega učnega središča Bavšice ter pregled sofinanciranja Slovenskega planinskega 
muzeja (SPM) s strani PZS. Pregled stanja zalog je pokazal, da  je bila na dan 31. 12. 2022 vrednost zalog lastnih proizvodov, dokončanih 
projektov in nedokončane proizvodnje 141.913 EUR, kar  pomeni, da so se  zaloge zmanjšale za 911 EUR glede na predhodno leto. Če k tem 
zalogam prištejemo še zalogo trgovskega blaga, je skupna vrednost 163.447 EUR in je za 1 % manjša kot 31. 12. 2021. Na podlagi celotnega 
pregleda NO ugotavlja, da so računovodski izkazi PZS za l. 2022 skladni s standardi in predpisi o finančno-materialnem poslovanju, prav 
tako tudi vodenje poslovnih knjig, ki se vodijo po sistemu dvostavnega knjigovodstva. Vodstvo Planinske zveze Slovenije izjavlja, da ob 
sestavi računovodskih izkazov ne obstajajo negotovosti, ki bi utegnile povzročiti dvom o sposobnosti PZS za nadaljnje poslovanje.

4. točka
RAZPRAVA IN POTRDITEV POROČIL PZS  ZA LETO 2022
Na razpravo se je prijavil Vlado Rojnik (PD Žalec), ki je pripomnil, da v poročilu Mladinke komisije manjka poročilo Slovenskega planin-
skega orientacijskega tekmovanja (SPOT) in Balkanskega orientacijskega tekmovanja. Pripomnil je še, da se daje preveč poudarka športnim 
plezalcem ter da se premalo poudarja pomen vodnikov, markacistov, varuhom gorske narave in s tem razvrednotimo slogan Planinske 
zveze Slovenije: Planinstvo kot način življenja. V glasovanje sta bila podana predloga sklepov:

SKLEP 5–2023: Skupščina PZS potrjuje vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 6–2023: Skupščina PZS potrjuje poročilo Nadzornega odbora PZS za leto 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Matej Planko, član IO KPP in vodja delovne skupine za pripravo strategije vzdrževanja markiranih planinskih poti PZS,  je podal aktualne 
informacije glede strategije vzdrževanja planinskih poti.
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Leta 2020 je bila imenovana delovna skupina za pripravo strategije, ki jo je takrat vodil Uroš Vidovič. Osnutek strategije je bil predstavljen 
na zboru markacistov 18. 3. 2022. Novo vodstvo KPP je v sklopu obravnavanja strategije opravilo temeljito analizo vseh področij delovanja 
KPP. Opravljena je bila javna razprava, dokument pa sta potrdila IO KPP in zbor markacistov. 
•	 Obseg planinskih poti:  v visokogorju se ne načrtuje novih poti, v sredogorju pa nove poti le na območjih, kjer jih še ni. Skrbništvo 

planinskih poti se prenese s PZS v skrbništvo društev. Sodelovanje PD z lokalnimi turističnimi organizacijami in lokalno skupnostjo 
je praviloma dobro. V primeru sodelovanja pri nadelavi novih turističnih poti mora biti na začetku določeno financiranje vzdrževanja 
in skrbnika po zaključku projekta. Potrebno bo podaljšati planinske poti do postajališč javnega prevoza (projekt Peš iz dolin do višin) 
ter jih prestaviti z asfalta na kolovoze in steze. EUMA pripravlja priporočila, po katerih naj bi samo 20 % planinskih poti lahko šlo po 
asfaltu. Potrebno bo spodbujati lokalno skupnost za gradnjo parkirišč na izhodiščih.  

•	 Model vzdrževanja planinskih poti: ostajamo na modelu vzdrževanja prostovoljcev. Določiti bo potrebno sistem za povračilo stroškov 
delodajalcem za odsotnost markacistov z dela. Pričakuje se več vključevanja določenih zunanjih storitev, ki poenostavijo delo in prihra-
nijo čas. Tehnična skupina izvaja vzdrževalna dela na zelo zahtevnih planinskih poteh (poskuša se organizirati regionalno). Interven-
cijska skupina za odpravo nujnih del in del na planinskih poteh bo v skrbništvu PZS. Intervencijsko skupino v začetni fazi vodi OTV.  

•	 Standardi vzdrževanja planinskih poti: ostajamo pri treh kategorijah težavnosti planinskih poti. Potrebno je več ozaveščanja turistič-
nih organizacij o težavnosti planinskih poti. PZS nadeluje samo zelo zahtevne planinske poti. PZS naj priporoči državi, da sprejme 
standarde za nadelavo ferat in naj tudi nadzira izvajanje. 

•	 Kadri: sprememba programov usposabljanj je prinesla večje število markacistov A. Nadaljevati je potrebno z izboljševanjem programov 
in gradiv za vse module usposabljanj markacistov ter v izvedbo usposabljanj vključiti tudi ostale strokovne kadre PZS. 

•	 Financiranje: nov zakon določa javno financiranje vzdrževanja planinskih poti do 400.000 EURletno. Vsako leto je potrebno z MGTŠ 
skleniti pogodbo. Prednostne naloge za javno financiranje so: usposabljanja markacistov vseh zahtevnosti, vzdrževanje informacijskega 
sistema za spremljanje planinskih poti in poročanje o izvedenih aktivnostih, osebna oprema za markaciste, izvedba tehničnih akcij na 
zelo zahtevnih poteh in sofinanciranje stroškov vzdrževanja PD.

Roman Ponebšek je podal informacije z delavnice pred začetkom skupščine na temo financiranja vzdrževanja planinskih poti. V letih 2023 
in 2024 bo na voljo 400.000 EUR sredstev za vsako leto, ki se bodo po modelu delila za vzdrževanje planinskih poti ter usposabljanje in 
izpopolnjevanje markacistov. V letu 2023 je razpisanih 5 izpopolnjevanj, 4 usposabljanja markacist A in 1 usposabljanje markacist B. Pri-
jave potekajo preko Naveze, udeležba na tečaju pa je brezplačna. V povračilo stroškov za vzdrževanje planinskih poti je vključena tehnična 
ekipa, smerne table ter povračilo društvom. Skrbniška pogodba je podlaga za povračilo stroškov in je praviloma sklenjena za nedoločen 
čas. Kriteriji za razporeditev sredstev po društvih v letu 2023 so dolžina in kategorija planinskih poti ter število markacistov. Komisija za 
planinske poti bo vsako leto sprejela sklep o kriterijih in višini razpoložljivih sredstev. Poročilo bo potrebno oddati do 30. junija oz. do 30. 
septembra 2023. 

Zahtevek bo sestavljen iz finančnega in vsebinskega poročila. Izvajal se bo nadzor nad porabo sredstev.

5. točka 
OKVIRNI VSEBINSKI IN FINANČNI PROGRAM DELA PZS ZA LETO 2024
Janko Kovačič, delovni predsednik, je povedal, da je bilo gradivo objavljeno v skupščinski prilogi Obvestil PZS, na straneh od 43 do 59.  

Martin Šolar, podpredsednik PZS, je predstavil vsebinski načrt za leto 2024 po komisijah.
•	 Komisija za alpinizem: kakovostno usposabljanje, podpora mladim alpinistom in vrhunski dosežki.
•	  Komisija za športno plezanje: usposabljanje strokovnih kadrov, dvig ravni tekmovanj DP, skrb za državne reprezentance, še posebej v 

kvalifikacijskem obdobju za OI, svetovanje pri gradnji plezalnih centrov, urejanje naravnih plezališč.
•	  Komisija za gorske športe: povečati število in dvigniti kakovost tekmovalcev v tekmovalnem turnem smučanju in tekmovalnem lednem 

plezanju, urediti ustrezne pogoje za reprezentanco v TTS.
•	  Mladinska komisija: usposabljanje mentorjev in mladinskih voditeljev, tekmovanje Mladina in gore, Slovensko planinsko orientacijsko 

tekmovanje, dijaški in študentski tabor.
•	  Vodniška komisija: izvedba usposabljanj za vodnike PZS, nadgraditi kakovost in dostopnost usposabljanj.
•	  Komisija za turno kolesarstvo: usposabljanje turnokolesarskih vodnikov, promocija turnega kolesarstva.
•	  Gospodarska komisija: prizadevanja za dodatne vire za obnovo koč, nadaljnja uveljavitev rezervacijskega sistema, spodbujanje PD za 

pridobitev certifikatov koč kot izraz kakovosti storitev.
•	  Komisija za planinske poti: dvigniti število markacistov in nadgraditi urejenost planinskih poti z naslova urejenega financiranja.
•	  Komisija za varstvo gorske narave: izzivi množičnosti obiskovanja gora, promocija ozaveščenega obiskovanja gora.
•	  Programi odborov (OUP, OZI, Planinstvo za invalide, Odbor za članstvo, Odbor za pravne zadeve, programi MDO, Raziskovalna skupina).
•	  Preventiva, usposabljanje posameznikov.
•	  Projekti (SPP, STKP, PlanGIS in maPZS, IFSC tekma SP v športnem plezanju …).

Pri pripravi okvirnega finančnega načrta PZS za leto 2024 so bile upoštevane naslednje predpostavke:
•	  vrednost prihodkov iz članarine je za 1 % večja od dosežene v letu 2022;
•	  sredstva Fundacije za šport, Letnega programa športa in Urada za mladino so enaka vrednosti v podrobnem finančnem načrtu za leto 2023;
•	  sredstva iz večletnih razpisov so načrtovana glede na podpisane pogodbe;
•	  iz pogodbe z MGTŠ se za sofinanciranje vzdrževanja planinskih poti.

Skupni načrtovani prihodki po bilanci: 3.590.502 EUR.

Razprave ni bilo, zato sta bila v glasovanje podana sklepa:
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SKLEP 7–2023: Skupščina PZS potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2024 in pooblašča Upravni odbor PZS, da sprejme podrobni 
finančni načrt za leto 2024 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina PZS pooblašča Upravni odbor PZS, da 
finančni načrt za leto 2024 spremlja in ga na podlagi rebalansa uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 8–2023: Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2024 in pooblašča, da na podlagi okvirnih 
programov:
•	  komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne dejavnosti za leto 2024. Soglasje k pro-

gramu mora podati Upravni odbor PZS; 
•	  Upravni odbor PZS na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti sprejme podrobne programe dela PZS na posameznih po-

dročjih za leto 2024;
•	  na podlagi sprejetih programskih smernic PZS za mandat 2022-2026 Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS sprejme 

podrobni program na splošnem področju dela PZS za leto 2024.
Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2024 morajo organi upoštevati finančni načrt za leto 2024.
Sklep je bil soglasno sprejet.

6. točka 
ETIČNI KODEKS DELOVANJA V ŠPORTU
Janko Kovačič, delovni predsednik, je povedal, da je bilo gradivo objavljeno v skupščinski prilogi Obvestil PZS, na straneh od 60 do 61.  

Jožef Bobovnik, podpredsednik PZS, je povzel: Olimpijski komije Slovenije je na skupščini 1. 7. 2021 sprejel Etični kodeks delovanja v 
športu. Namen kodeksa je, da bo zavezujoč za deležnike v športu, kamor spadajo športniki, njihovi spremljevalci, strokovni delavci v špor-
tu, sodniki, organizatorji tekmovanj, športni funkcionarji in strokovno-organizacijski delavci (prostovoljni, honorarni in profesionalni), 
športne organizacije, podporniki športa, zaposleni in vsi drugi, ki delujejo v slovenskem športu. Planinska zveza Slovenije ima sprejet svoj 
Častni kodeks slovenskih planincev, ki pa se tekmovalnega športa samo dotakne. Etični kodeks OKS to čedalje bolj pomembno dejavnost 
PZS celovito ter strnjeno ureja in s tega vidika se predlaga, da etični kodeks delovanja v športu prevzamemo tudi za interno rabo PZS za 
športno dejavnost.

SKLEP 9–2023: Skupščini PZS sprejme Etični kodeks delovanja v športu, ki ga je 1. 7. 2021 sprejela Skupščina OKS, kot podlago za 
neposredno uporabo in zbirko temeljnih etičnih načel za delovanje na področju športov, ki delujejo v okviru PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.

7. točka 
RAZNO
Roman Ponebšek, podpredsednik PZS, je predstavil aktualne prihajajoče dogodke v letu 2023: Dan slovenskih planincev bo 10. 6. 2023 na 
Planinskem domu na Kalu. Podelitev najvišjih priznanj PZS za leto 2023 bo 2. 12. 2023 v Ljubnem ob Savinji. Tekma svetovnega pokala 
v športnem plezanju 2023 se bo odvijala v Kopru 8. in 9. 9. 2023. Podelila so se potrdila novim društvom in klubom: Plezalnemu klubu 
Kinezis, Plezalnemu društvu Prava smer, Društvu gorski reševalni in izobraževalni center Ajdovščina (GRIC) ter Športno plezalnemu 
društvu Plezarna.

Skupščina PZS se je končala ob 13. uri.

Zapisala:                   Predsednik delovnega predsedstva:
Saša Sitar               Janko Kovačič, PD Poljčane 

Overovatelja: 
Miran Ritonja, PD Ptuj 
Magdalena Stritar, PD Velike Lašče
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P O R O Č I L O 
VERIFIKACIJSKE KOMISIJE O PRISOTNOSTI DELEGATOV NA SKUPŠČINI PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE
dne, 22. aprila 2023, v Kulturnem domu Zgornja Polskava..

Verifikacijska komisija je na osnovi oddanih pooblastil delegatov članov Planinske zveze Slovenije, ob 11:40. uri ugotovila, da je od skupno 
296 glasov za odločanje na današnjem zasedanju navzočih 108 glasov ali 36,49 %. V skladu s 44. členom Statuta Planinske zveze Slovenije je 
pred glasovanjem navzoča vsaj tretjina društev, ki so člani PZS. 

Skupščina Planinske zveze Slovenije bo sklepčna dokler bo prisotnih vsaj 99 glasov za odločanje. Odločitev je sprejeta, če zanjo glasuje več 
kakor polovica navzočih glasov oz. najmanj 50.

VERIFIKACIJSKA KOMISIJA
Predsednica:

Marija Lesjak, PD Vinska Gora

Član:
Gregor Igličar, PD Železničar Ljubljana

Član:
Jurček Nowakk, PD Moravče
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ETIČNI KODEKS DELOVANJA V ŠPORTU
Etični kodeks delovanja v športu je bil sprejet na 48. redni seji Skupščine Olimpijskega komiteja Slovenije – Združenja športnih zvez, ki je bila 1.7.2021 v Ljubljani.

PREAMBULA
Zaradi spodbujanja in ščitenja moralnih in etičnih vrednot športa, temelječ na Etičnem kodek- su Mednarodnega olimpijskega komiteja (MOK) ter ob 
upoštevanju načel Olimpijske listine MOK, Deklaracije MOK o športnikovih pravicah in odgovornostih, Svetovnega protidopinškega kodeksa, Evropske 
listine o športu, Konvencije Sveta Evrope o prirejanju rezultatov športnih tekmovanj, Priporočila Odbora ministrov državam članicam Evropske unije o 
Kodeksu športne etike sprejema skupščina OKS – ZŠZ naslednji

1 NAMEN
Šport je dejavnost, ki bogati kakovost posameznikovega življenja in zaradi svojih učinkov pomembno vpliva na družbo. Kot tak ima šport izjemne mo-
žnosti, da združuje ljudi ne glede na starost ali socialno pripadnost. Upoštevajoč to Olimpijski komite Slovenije – Združenje športnih zvez (OKS – ZŠZ) 
kot osrednja organizacija civilne sfere športa v Sloveniji z namenom spodbu- janja uveljavljanja in varovanja moralnih in etičnih vrednot v športu ter 
spoštovanja človekove- ga dostojanstva in varnosti vseh, ki so povezani s športom, sprejema Etični kodeks delovanja v športu (Etični kodeks).

Etični kodeks je zbirka temeljnih etičnih načel, ki spodbujajo k upoštevanju in izvajanju celot- nega delovanja v športu.

Etični kodeks je zavezujoč za deležnike v športu, kamor spadajo športniki, njihovi spremljeval- ci, strokovni delavci v športu, sodniki, organizatorji tek-
movanj, športni funkcionarji in strokov- no-organizacijski delavci (prostovoljni, honorarni in profesionalni), športne organizacije, pod- porniki športa, 
zaposleni in vsi drugi, ki delujejo v slovenskem športu. Izrazi, uporabljeni v moški slovnični obliki, so mišljeni kot nevtralni za ženske in moške.

2 NAČELA
V hitro spreminjajočem se in globaliziranem svetu lahko deležniki v športu bistveno pripomore- jo k trajnostnemu in demokratičnemu razvoju športa 
kot celote. To zahteva odgovorno ravnan- je, ki temelji na preglednosti, celovitosti, odgovornosti in obveznosti ter na sodelovanju in vkl- jučenosti pa tudi 
na načelih dobrega vodenja.

Vrednote in temeljna načela, opredeljena v Etičnem kodeksu, spodbujajo športne vrednote, kot je osebna integriteta, ter določajo ravnanje in odnose med 
deležniki v športu pa tudi z zunan- jimi deležniki pri načrtovanju in izvajanju športnih dejavnosti.

1.1 Osredinjenost na športnike
Osrednjo vlogo v športu imajo športniki. Za delo z njimi so potrebni osebna integriteta, etičen pristop in pedagoška oz. andragoška usmerjenost vseh 
sodelujočih oseb.

1.2 Upoštevanje pravil in predpisov
Deležniki v športu so dolžni spoštovati veljavno nacionalno zakonodajo, svoja avtonomna pravila, predpise OKS – ZŠZ, predpise MOK in drugih pristojnih 
mednarodnih športnih organi- zacij, načela dobre poslovne prakse in splošne etične principe.

Deležniki v športu se borijo proti dopingu v športu, nehumanemu delu s športniki, navijaškemu nasilju, prirejanju športnih rezultatov, kršenju človekovih 
pravic in drugim nedovoljenim ma- nipulacijam v športu.

1.3 Toleranca, spoštovanje in dostojnost
Toleranca in spoštovanje sta osnova za medsebojno zaupanje in sodelovanje. Vzajemno spošto- vanje in varovanje osebnega dostojanstva ter osebnostnih 
pravic zagotavljajo pravično in kon- struktivno sodelovanje ter varujejo edinstvenost in raznolikost. 

Nedopustno je vsako nasilje in vsaka diskriminacija na podlagi osebnih okoliščin (npr. na podla- gi rase, nacionalnega ali socialnega izvora, jezika, naro-
dnosti, vere, spola, spolne usmerjenosti ali političnih prepričanj).

1.4 Preglednost
Vsi postopki sprejemanja odločitev in osnovna dejstva, ki so pomembna za deležnike v športu, morajo biti čim bolj pregledni in izpeljani z največjo mero 
skrbnosti. To velja tudi za vse odločitve na finančnem in kadrovskem področju ter za sprejemanje in spreminjanje tekmovalnih pravil.

Pri obdelavi osebnih podatkov sta zagotovljeni zaupnost in skladnost s smernicami na področju varovanja osebnih podatkov.

1.5 Integriteta v športu
Deležniki v športu so dolžni zastopati svoje športne interese pregledno in odgovorno. Integrite- ta zahteva postopke odločanja, ki so neodvisni od osebnih 
interesov in predsodkov. Vsakršno potencialno nasprotje interesov mora biti pravočasno in na pravi način razkrito.

Vabila, darila ter druge materialne in nematerialne koristi se lahko sprejmejo ali dajo le na pregleden način, ki ne presega okvira, ki je po uveljavljenih 
običajih sprejemljiv za posamezen primer.

1.6 Vzdržnost in odgovornost za prihodnost
V imenu varovanja prihodnosti za prihodnje generacije se deležniki v športu zavezujejo upošte- vati celostno vzdržno politiko, ki zagotavlja ustrezno 
ravnovesje spoštovanja okolja, gospodar- skih zahtev in družbenih vidikov.
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2 PRIMERI PRIPOROČLJIVIH RAVNANJ
Ključna elementa športa sta upoštevanje pravil in fair play.

V športu so v duhu načel etičnega delovanja vsi deležniki v športu zavezani ravnati na način priporočljivih ravnanj, npr.:
•	 spoštovati	dostojanstvo	preostalih	deležnikov	v	športu;
•	 ne	sodelujejo	in	tudi	ne	spodbujajo	drugih	k	sodelovanju	pri	športnih	stavah,	pri	katerih	lahko	s	svojim	aktivnostmi	kakor	koli	vplivajo	na	rezultat	

ali pri katerih razpolagajo z informacijami, ki niso javne;
•	 spoštujejo	dogovorjen	način	komuniciranja	pri	zagotavljanju	pogojev	za	korektno	zunanjo	in	notranjo	komunikacijo;
•	 pri	dostopu	do	občutljivih	informacij	dosledno	in	brez	omejitev	spoštujejo	načela	zaupnosti	in	varovanja	tajnosti	podatkov;
•	 če	opazijo	nepravilnosti	in	dejanja,	ki	so	v	nasprotju	z	etiko,	o	tem	obvestijo	vodstva	športne	organizacije	oziroma	druge	pristojne	organe	ali	Komisijo	

za etična vprašanja športa OKS – ZŠZ.

2.1 Športnik:
•	 tekmovanjih	nastopa	športno,	pošteno	in	po	svojih	najboljših	močeh;
•	 trenira	in	tekmuje	na	čist	način,	kar	pomeni,	da	so	zanj	nesprejemljive	vsaka	oblika	dopinga	ter	uporaba	drugih	prepovedanih	sredstev	in	postopkov;
•	 spoštuje	sotekmovalce,	strokovno	vodstvo,	sodnike	in	druge	udeležence	v	športu.

2.2 Strokovni delavec v športu:
•	 strokovno	delo	v	športu	izvaja	strokovno,	pošteno	in	odgovorno;
•	 spodbuja	igralce,	da	na	tekmovanjih	nastopajo	športno	in	po	svojih	najboljših	močeh;
•	 je	s	svojim	obnašanjem	na	športnih	aktivnostih	vzornik	športnikom,	ki	jih	trenira;
•	 spoštuje	športnike,	sodelavce,	sodnike	in	druge	udeležence	v	športu;
•	 deluje	po	uveljavljenih	pedagoških	principih,	še	posebej	pri	delu	z	mlajšimi	športniki;
•	 je	posebej	pozoren,	da	pri	delu	z	mladoletnimi	športniki	stremi	k	zagotavljanju	pozitivne	športne	izkušnje	ter	poskuša	po	svojih	najboljših	močeh	

ustvarjati okolje, ki je skladno s splošnimi etičnimi principi v športu in s principi posebnega varstva ter ščitenja pravic mladoletnih športnikov;
•	 skrbi	za	svoj	stalen	osebni	in	strokovni	razvoj.

2.3 Sodnik:
•	 sojenje	opravlja	strokovno,	pošteno	in	odgovorno;
•	 od	nikogar	ne	sprejema	nobenih	daril	ali	kakršnih	koli	drugih	ugodnosti,	kar	bi	lahko	vplivalo	na	objektivnost	sojenja;
•	 ne	dopušča,	da	pritiski	drugih	deležnikov	vplivajo	na	objektivnost	njegovega	sojenja.

2.4 Organizator tekmovanj:
•	 upošteva	veljavne	varnostne	standarde	za	posamezna	tekmovanja;
•	 upošteva	predpise	in	priporočila	ravnanja	z	navijači	in	obiskovalci	športnih	prireditev;
•	 omogoča	vsem	tekmovalcem	in	spremljevalcem	enakovredne	in	poštene	pogoje,	ki	nimajo	vpliva	na	rezultate	tekmovanja.

 
2.5 Športni funkcionar in strokovno-organizacijski delavec:
•	 si	s	svojim	delovanjem	prizadeva	biti	vzor	drugim	deležnikom	v	svoji	organizaciji	in	širši	javnosti;
•	 pri	opravljanju	svojih	dolžnosti	ne	sme	zlorabljati	svojega	položaja,	še	posebej	ne	sme	izkoriščati	svoje	funkcije	za	zasebne	cilje	in	koristi;
•	 ravna	s	sredstvi,	ki	so	mu	zaupana	v	okviru	njihovih	pooblastil,	gospodarno	in	na	način,	da	bo	z	njihovo	porabo	dosežen	čim	boljši	učinek;
•	 je	ves	čas	delovanja	in	tudi	po	izteku	mandata	dolžen	informacije,	pridobljene	v	povezavi	z	opravljanjem	funkcije,	uporabljati	le	za	namene	opravljanja	

funkcije;
•	 se	izloča	iz	odločanja,	pri	čemer	je	predlog	odločitve	v	povezavi	s	finančno-	materialnimi	zadevami	kakor	koli	povezan	z	njegovim	poklicnim	polo-

žajem (vključno z družinskimi člani), ki lahko pomeni navzkrižje interesov;
•	 ne	sme	popustiti	morebitnim	pritiskom	političnih	subjektov	in	je	dolžen	zavarovati	principe	avtonomnega	delovanja	športne	organizacije;
•	 je	pozoren	na	primeren	način	komuniciranja	znotraj	organizacije,	do	medijev	in širše javnosti.

2.6 Športne organizacije (zveze, klubi, društva ...)
•	 skrbijo	za	načela	dobrega	upravljanja	(ang.	good	governance)	in	transparentnost	v	svojem	poslovanju;
•	 promovirajo	načela	dobre	prakse	in	splošne	etične	principe	delovanja	v	športu;
•	 ustvarjajo	varno,	zdravo	in	inkluzivno	okolje	za	vse	športnike;
•	 delujejo	po	principih	posebnega	varstva	in	ščitenja	pravic	pri	delu	z	mladoletnimi	športniki;
•	 zagotavljajo	pravne	in	druge	mehanizme,	ki	zavezujejo	organizacijo	k	spoštovanju	splošnih	etičnih	predpisov	v	športu	in	urejajo	načine	ukrepanja	v	

primerih njihove kršitve.
 
3 KONČNE DOLOČBE
Etični kodeks začne veljati z dnem sprejetja na seji Skupščine OKS – ZŠZ.

Ob neskladnosti med notranjimi akti članic OKS – ZŠZ in Etičnim kodeksom veljajo določbe Etičnega kodeksa. Članice OKS – ZŠZ morebitne neskladnosti 
svojih notranjih aktov z Etičnim kodeksom uskladijo v enem letu.

Za podrobnejšo razlago določb Etičnega kodeksa se po potrebi uporabijo določila aktov, ki so našteti v preambuli Etičnega kodeksa.

Kršitve določb Etičnega kodeksa obravnavajo pristojni organi OKS – ZŠZ in športnih organizacij, članic OKS – ZŠZ.
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ZAPISNIK
2. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v četrtek, 22. septembra 2022, 
ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki:, Roman Ponebšek, in Miha Habjan.
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Jakob Zupanc 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Andreja Senica (MDO PD Koroške), Štefan Kozak 
(MDO PD Pomurja), Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško 
Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske), 
Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine)
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje). 
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar.
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Matej Ogorevc (urednik spletne strani).
Mediji: Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika).
Drugi: Miro Eržen, vodja projektne pisarne

Opravičeno odsotni: Jožef Bobovnik (podpredsednik), Martin Šolar (podpredsednik),  Ana Suhadolnik (Mladinska komisija), Aleš Dre-
konja (voljeni član UO), Igor Oprešnik, (voljeni član UO), Jože Prah (MDO PD Zasavja), Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe) in 
Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS).

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 16 članov z glasovalno pravico, to je 66,7 
%. Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil predlagan dnevni red. 

SKLEP 1/22-9-2022: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 2. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 1. seje UO PZS 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar ‐ julij 2022 in vmesno poročilo o članarini 2022 
4. Predlog za prodajo deleža zemljišč na Ribniškem Pohorju, k.o. Hudi kot 
5. Informacija o aktivnostih na Korošici 
6. Spremembe v Katastru planinskih poti 
7. Namera o včlanitvi društva v PZS 
8. Informacija o delovanju komisij PZS 
9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
10. Razno

Ad. 1. Potrditev zapisnika 1. seje UO PZS
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni prišlo pripomb. Dodal je, da bo Komisija za planinske poti opravila imenovanje novega člana 
za predstavnika v Komisiji za evropske pešpoti. Razprave ni bilo.

SKLEP 2/22-9-2022: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 1. seje upravnega odbora, z dne 9. 6. 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti:
•	 Dan	slovenskih	planincev	in	Dan	kamniških	planin,	11.	6.	2022,	Kamniška	Bistrica
•	 Preventivne	vsebine	tekom	celotnega	poletja
•	 Izredno	planinsko	obarvano	poletje,	množičen	obisk	gora
•	 Srečanje	varuhov	gorske	narave
•	 Mladi:	Tečaj	mladinski	voditelj,	razpis	za	tečaj	Mentorjev	zaključen,	objavljen	razpis	za	Mladina	in	Gore
•	 Založništvo:	Osnove	planinstva,	Julijske	alpe-	Zahodno	od	Soče	in	Pišnice,	Planinski	koledar	2023,	ponatisi	in	reambulacije	zemljevidov
•	 Vodniška	komisija:	Izvedba	usposabljanj	in	izpopolnjevanj,	razpis	volitev	za	VK	PZS
•	 Alpinizem:	Pester	program	alpinističnih	taborov,	Odprava	na	Gašerbrum	III
•	 Turnokolesarstvo:	Slovenska	turnokolesarska	pot	v	enem	dnevu
•	 Planinske	koče:	Pospešeno	izvajanje	investicij	po	razpisu	MGRT,	pomanjkanje	vode	zaradi	suše,	dober	obisk	v	poletni	sezoni,	Krekova	

koča na Ratitovcu naj visokogorska in Mihov dom na Vršiču naj planinska koča 2022

Zapisniki sej Upravnega odbora PZS
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•	 Gorski	športi:	Priprave	reprezentance	tekmovalno	turno	smučanje,	na	ZOI	Milano-	Cortina	samo	3	discipline	(špirnt	M/Ž	in	mešana	
štafeta)

•	 InPlaninec:	pohodi	v	vseh	delovnih	skupinah
•	 Planinske	poti:	Dan	slovenskih	markacitov	-	Novo	mesto,	razpis	za	prevzem	skrbništva	za	planinske	poti,	več	akcij	tehnične	skupine,	

obnovljena spominska plošča Knafeljcu, otvoritev spomenika ob 100 letnici markacije
•	 Sodelovanje	z	drugimi	organizacijami:	sestanek	vodstev	ERA	in	EUMA	v	Sloveniji,	sestanek	z	vodstvom	GRZS
•	 Projekti:	Erasmus+	EUMA	v	sklepni	fazi,	Planinstvo	4.0.	–	montirani	števci	na	5	lokacijah	in	prvi	izsledki	iz	zbranih	podatkov,	Vrh	

Julijcev – čakanje na OVD za nadgranjo čistilne naprave na Dvojnem jezeru
•	 Športno	plezanje:	Evropsko	prvenstvo	Munchen	-	Janja	Garnbret,	Mia	Krampl,	Luka	Potočar;	Koper	–	Luka	Potočar,	Janja	Garnbret;	

Innsbruck – Janja Garbret; Mladinskem prvenstvu Dallas - Sara Čopar; Parareprezentanca v Avstirji in Švici – Tanja Glušič; Nacionalna 
panožna športna šola – trener Matevž Bizjak; odlično obiskana tekma Svetovnega pokala v Kopru

Opomnik: objavljen razpis za najvišja priznanja PZS

Ad. 3. Vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar ‐ julij 2022 in vmesno poročilo o članarini 2022
Damjan Omerzu je povedal,  da v primerjavi z rebalansom v obdobju prvih sedmih mesecev beležimo 57 % odhodkov in prihodkov (brez 
internih knjižb 54 oz. 53 %). Razmejeni prihodki iz članarine predstavljajo 56 % načrtovanih v rebalansu. Na dan 15. 9. 2022 je v Navezi 
vpisanih 59.065 članov (od tega 441 dvojnih članov).  Prihodki iz lastne dejavnosti so nižji od povprečja za sedem mesecev – znašajo 48 % 
načrtovanih v rebalansu. Manj kot 50 % doseganje rebalansa je zabeleženo še pri donacijah (glavnina pride ob koncu septembra, FURS je 
objavil preliminarne podatke o prejemnikih donacij iz dohodnine, po katerih naj bi prejeli dobrih 6 tisoč EUR več kot lani) in evropskih 
sredstvih. Splošna ugotovitev je, da je tudi pri poslovanju PZS zelo izrazit vpliv rasti cen materialov in storitev, kar je potrebno obvladovati 
z ustreznimi prilagoditvami. Med bolj izrazitimi povečanji so stroški poštnih storitev, tiska, energentov in drugih storitev. Največji vpad 
članarine	beležimo	pri	P	+	O	ter	B	članarini.	V	sklad	za	koče	je	bilo	od	začetka	leta	do	konca	julija	preknjiženo	42.911	EUR.	Skupna	vre-
dnost sklada je bila na zadnji julijski dan 84.425 EUR. Z mesecem oktobrom se poviša znesek kilometrine. Odbor za članstvo bo pristopil 
k predlogom o spremembi višine članarine.
RAZPRAVA: Jurčka Nowakka je zanimalo, kako je s spremembo IN članarine. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da naj pošlje predloge za 
spremembo. Damjana Debevca je zanimalo ali se dela analiza koliko tujcev se včlani preko spleta.

SKLEP 3/22-9-2022: Upravni odbor PZS zadolži Odbor za članstvo PZS, da do novembrske seje pripravi predloge za spremembe in 
prilagoditve višine članarine za leto 2023.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 4. Predlog za prodajo deleža zemljišč na Ribniškem Pohorju, k.o. Hudi kot
Miro Eržen povzel, da je Ribniška koča na Ribniškem Pohorju, s katero upravlja planinsko društvo Paloma Sladki vrh, lokacijsko odda-
ljena od lokacije koče, kar ob usihanju finančne podpore podjetja Palome, predstavlja dodatno težavo pri upravljanju. Zaradi vedno težje 
situacije se je takratno vodstvo društva v letu 2018 odločilo, da kočo odda v najem najemniku ali pa v skrajnem primeru kočo odproda. 
Vezano na to je bil (tudi s posredovanjem Planinske zveze Slovenije) organiziran sestanek s PD Ruše, ki je sprva kazalo interes za prevzem 
koče, kasneje pa je zaradi nejasnih finančnih obremenitev koče, od te namere odstopilo. Razprava o nastali situaciji je v tem letu potekala 
tudi na MDO Podravja in MDO Koroške. Prav tako je bil organiziran sestanek na občini Ribnica na Pohorju, ki pa je prinesel zgolj in-
formacijo o potencialnem turističnem razvoju Ribniškega Pohorja. Na osnovi navedenega je PD Paloma pričelo postopke za odprodajo 
9/10 lastniškega deleža koče zainteresiranem ponudniku, kar je z odločitvijo o odprodaji 1/10 lastniškega deleža PZS na 2. seji 20.09.2018 
strinjal tudi UO PZS, pod pogojem, da tudi po eventualni odprodaji koča obdrži status planinske koče. O problematiki Ribniške koče je 
UO PZS razpravljal tudi na 4. seji, 24.01.2019, ki pa je zgolj potrdil že sprejete sklepe. Pogajanja s potencialnim kupcem, ki je bil pred-
hodno tudi nekaj časa najemnik koče in ima koncesijo za upravljanje smučišč v neposredni bližini Ribniške koče, niso prinesla želenega 
rezultata, zato se je novo vodstvo PD Paloma odločilo, da koče ne proda. Poiskalo je drugega najemnika, ki pa zaradi covid situacije pa tudi 
drugih razlogov ni izpolnil pričakovanj. V PD Paloma so zaradi zgoraj navedenih razlogov pričeli z iskanjem dolgoročnega najemnika, ki 
bi najem koče združil s svojimi strateškimi interesi na tem področju. PD Paloma se je v letu 2021 s predvidenimi investicijami vključilo v 
razpis MGRT za ekološko in energetsko sanacijo planinskih koč in pridobilo maksimalni možni znesek nepovratnih sredstev. Z izvedbo 
načrtovanih investicij se bo bistveno izboljšala energetska slika koče in znatno zmanjšali obratovalni stroški. Pri iskanju najemnika so 
bili uspešni in z njim sklenili pogodbo o dolgoročnem najemu koče (50 let), v kateri se je najemnik zavezal, da bo ohranil status planinske 
koče II. kategorije in vezano na to spoštoval ustrezne pravilnike in druga določila. Z namenom, da bi najemnik, ki že aktivno sodeluje pri 
izvajanju zgoraj navedenih investicij, lahko realiziral tudi svoj poslovni načrt razvoja trajnostnega turizma tudi na sosednjih zemljiščih, 
ki so v lasti PD Paloma, oziroma v do 1/10 lasti PZS, v tem trenutku tečejo zaključna pogajanja oziroma priprava na prodajo teh zemljišč, 
vključno z deležem PZS. Po realizaciji tega posla bo Ribniška koča postala osrednji gostinski objekt za prehrano tako planincev kot gostov 
v obstoječih apartmajih (sedaj še v lasti PD Paloma) in glamping hišicah, ki so predvidene za gradnjo v okolici. Potencialni kupec, ki se za 
odkup dogovarja z PD Paloma, za delež PZS ponuja kupnino 24.900 €. PZS kot manjšinski lastnik po prodaji s strani društva nima več pri-
marnega pomena ostajati v lastništvu. Po drugi strani pa se s pristopom k skupnemu odkupu omogoči društvu realizacijo začete investicije 
na koči, ki se bo financirala iz njihovega dela kupnine. Poudariti je potrebno, da sama koča ni predmet prodaje in ostane v lastništvu PD 
in PZS in da bo še naprej ohranila svoj osnovni namen delovanja. Sredstva od prodaje nepremičnin PZS se po pravilniku namenijo Skladu 
planinskih koč. Dinamika prodaje po posameznih delih in parcelacija zemljišč, ki bi izločili del zemljišča, ki je po namenski rabi kmetijsko 
zemljišče je še predmet usklajevanj. Kupec je seznanjen, da je v skladu s Statutom PZS, je za odločitev o prodaji pristojen UO PZS. Ključno 
pri predlaganem pravnem poslu je, da sama koča ni predmet prodaje, da se ohrani njen status in da se omogoči dolgoročni turistični razvoj 
območja, s čimer se zasleduje tudi pričakovanja planinstva. Sama realizacija posla, v delu lastništva PD Paloma, pa je ključna za izvedbo in 
financiranje energetske prenove koče, ki je zaradi dinamike plačil in zagotavljanje lastnega deleža društva pri investiciji, eksistencialnega 
pomena. Glede na okoliščine se predlaga prodaja manjšinskega deleža zemljišč v lasti PZS.
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RAZPRAVA: Damjana Debevca je zanimalo, kdo je bil cenilec. Predlagal je, da PZS ostane 10 % lastnik s parcelami, po katerih poteka trasa 
SPP. Niko Bertoncelj je predlagal, da se vse vpiše v pogodbo. Jože Rovan je dodal, da nas za potek trase SPP ščiti Zakon o planinskih poteh. 
Marija Kuhar je povedala, da se tudi po zasebnih zemljiščih lahko hodi. Marjana Brezovšek je povedala, da so na seji MDO PD Podravja 
temo obravnavali in jo podpirajo, Aldo Zubin pa je mnenja, da je čas, da se zadeva zaključi. Bojan Rotovnik zadevo spremlja že cca. 6 let in 
bo vesel, če se bo prodalo zemljišče in ne koče. Podpira predlog, da se služnost zapiše v pogodbo. Jurček Nowakk je začuden, da se prodaja 
zemljišče okoli koče, saj se bodo s tem izgubili parkirni prostori. 

Prisotnih je je bilo 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar predstavlja 79,2 %.

SKLEP 4/22-9-2022: Upravni odbor PZS na podlagi točke r) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, potrjuje prodajo deležev na 
zemljiščih 1060/1 (delež 24114/283788), 1060/5 (delež 1/10) in 1060/6 (delež 1/10), vse k.o. Hudi kot v skupnem znesku 24.900 €., 
dodatno pa se v pogodbi uredi služnost elektro napeljav in obstoječih planinskih in turnokolesarskih poti. Prejeta sredstva se name-
nijo za Sklad planinskih koč.
Sklep je bil sprejet (18 ZA, 1 PROTI – Damjan Debevec)

Ad. 5. Informacija o aktivnostih na Korošici
Miro Eržen je povzel, da je bil o poteku obnove Frischaufovega doma na Okrešlju sprotno obveščen UO kot tudi skupščina PZS. Z ozi-
rom na to, da se le‐ta še ni končala, je postalo jasno, da se obnova Kocbekovega doma oddaljuje v daljno prihodnost. Planinsko društvo 
Celje–Matica je z namestitvijo kontejnerjev zagotovilo zasilno oskrbovanje pohodnikov, ki so namenjeni v ta predel. Na osnovi izkušenj 
pridobljenih pri projektiranju in gradnji Frischaufovega doma na Okrešlju ter razgovorov s predstavniki društva je bilo ugotovljeno, da 
bo potrebna revizija že izdelane idejne projektne dokumentacije. Zaradi sočasne gradnje Frischaufovega doma na Okrešlju v tej smeri 
niso potekale nobene aktivnosti. V okviru projekta Gorniških vasi izvajajo določene aktivnosti tudi v članici GV –občini Luče. Pri tem 
so se pogovarjali tudi o možnosti, da bi PD Luče prevzelo gradnjo novega doma na Korošici, kar načelno podpira tudi župan. Idejo smo 
posredovali PD Celje‐Matica, katerega vodstvo je temu naklonjeno. Zato se je UO društva pozitivno odzval na ponudbo občine Luče, da 
le ta odkupi zemljišče in celotno opremo, ki je sedaj začasno postavljena na lokaciji nekdanjega pogorelega doma ter v sodelovanju s PD 
Luče, prevzame izgradnjo novega doma. S tem (ob izpolnitvi predhodno dogovorjenih pogojev negativne služnostne pravice) soglaša tudi 
gospodarska družba Metropolitana d.o.o., ki je v celotni lasti Ljubljanske nadškofije. Zato je izredni občni zbor na zasedanju 18.06.2022 
sprejel sklep po katerem bo PD Celje‐Matica stavbno zemljišče (cca 3100 m²) ter tam nameščeno opremo na lokaciji nekdanjega Kocbe-
kovega doma, odprodala Občini Luče. Zaključni pogovori so v teku, po odprodaji pa bo sklenjen ustrezen dogovor med Občino Luče in 
PD Luče o samem poteku obnove ter prenosu lastništva in načinu upravljanja tega doma po obnovi.
Skupaj s PD Celje‐Matica je bilo ugotovljeno, da se bo društvo po izvedeni obnovi Frischaufovega doma na Okrešlju tako finančno kot 
organizacijsko izčrpalo in ne bo v stanju izvajati še finančno in logističnega projekta kot je obnova Kocbekovega doma na Korošici. Zato 
je tudi z vidika Planinske zveze Slovenije smiselno podpreti namero Občine Luče, da prevzame v lastništvo funkcionalno zemljišče in tudi 
izgradnjo nove koče. 
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je mnenja, da PD Celje-Matica ni sposobna zgraditi še ene koče. Pojavljajo se govorice, da ima pašna skupnost 
v lasti večji del ceste od planine Podvežak naprej. Predlaga, da se delajo tripartitne pogodbe s pašno skupnostjo in Ljubljansko nadškofijo. 
Pogreša tudi zahvalo iz PD Celje-Matica za ves zbrani denar. Iz Lučke Bele naj bi bil v preteklosti narejen načrt za žičnico. Manja Rajh je 
vesela za to novico in ne dvomi v Občino Luče, da bodo zgradili novo kočo. Marija Kuhar je povedala, da je Občina tista ki lahko zgradi 
kočo, saj ima strokoven kader za pridobivanje financ in načrte. Bojan Rotovnik je mnenja, da bi lahko PZS nekaj vložila v novonastalo 
kočo, tako bi imeli tudi kaj besede pri tem. Nika Bertonclja je zanimalo, ali namerava PZS finančno podpreti ta projekt. Jože Rovan mu je 
odgovoril, da bi bilo o tem razmisliti.

Sledil je 15-minutni odmor. Po odmoru je bil prisotnih 17 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar je 70,8 %.

Ad. 6. Spremembe v Katastru planinskih poti
Bojan Rotovnik je predstavil vlogo PD Šoštanj.
RAZPRAVA: Rudolfa E. Skobeta je zanimalo koliko je pot dolga in strma. Bojan Rotovnik mu je odgovoril da približno 1,5 ure hoje gor 
in 0,5 ure hoje dol.

SKLEP 5/22-9-2022: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, 
da Planinsko društvo Šoštanj odpre in je skrbnik odsekov planinskih poti Mlinar–Kriška gora (Sv. Križ)–Honec J. Nove odseke pla-
ninske poti se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Šoštanj upoštevati 
določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 7. Namera o včlanitvi društva v PZS
Jože Rovan je povedal, da je bila vloga za včlanitev Športno plezalnega društva Plezarna, Kranj priloga gradivu. Komisija za športno plezanje 
je podala pozitivno mnenje.
RAZPRAVA: Aleš Pirc je mnenja, da bo novi klub dobro delal. 

SKLEP 6/22-9-2022: Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja z mnenjem Komisije za športno plezanje za Športno 
plezalno društvo Plezarna, Kranj, matična št. 2702614000. Društvo lahko poda vlogo za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 
16. člena Statuta PZS.
 Sklep je bil sprejet (16 ZA, 1 PROTI – Damjan Debevec).
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Ad. 8. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS
Ni bilo najave.

Ad. 9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Marjana Brezovšek je podala predlog MDO PD Podravja za uvedbo obvestil za društva, elektronskih prijav na izobraževanja, morebi-
tnih drugih lokacijah izobraževanj ter uvedbe ugodnejših parkirnin na vstopnih točkah v gore za člane PZS.  Generalni sekretar Damjan 
Omerzu je odgovoril, da je problematika parkiranja na izhodiščih planinskih poti široka in odpira več vprašanj, ki bi jih bilo potrebno 
nasloviti. Pobuda se bo obravnavala na P PZS in v kolikor bo sprejeta, bo ustanovljena namenska delovna skupina z namenom priprave 
analize stanja in predlogov možnih ukrepov glede urejanja parkiranja na izhodiščih.  Jurček Nowwak je postavil vprašanja MDO PD 
KBO glede upravljanje planinskih poti, kategorizacijo planinskih poti, izobraževanj za športno plezanje ter tudi drugih. Predsednik  Jože 
Rovan mu je odgovoril, da se bo upravljanje planinskih poti uredilo z zakonom o planinskih poteh, tudi financiranje opreme markacistov. 
Kategorizacija planinskih poti je prava, uporabnik pa se mora sam pravilno pozanimati kaj pomeni. Pri izobraževanjih imamo težavo, saj 
nam primanjkuje inštruktorjev.

Ad. 10. Razno
Ni bilo najave.

Seja je bila končana ob 20.02 uri. 
Naslednja  seje UO PZS bo 17. 11. 2022.

Zapisala:
Saša Sitar,
poslovna sekretarka PZS

Damjan Omerzu,          Jože Rovan,
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS
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ZAPISNIK
3. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v četrtek, 17. novembra 2022, 
ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Jožef Bobovnik, Roman Ponebšek, in Martin Šolar.
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Aleš Drekonja, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Jakob Zupanc.

Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Andreja Senica (MDO PD Koroške), Valentin Rezar 
(MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Sa-
vinjski MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) 
in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine), Jože Prah (MDO PD Zasavja).
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Irena Pečavar Čarman (Pododbor za priznanja), Anton Jesenko (Odbor 
za članstvo), Robert Pritržnik (Komisija za gosrske športe), Ana Skledar (Mladinska komisija), Tim Peternel (Mladinska komisija).
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar.
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Jure Brečko (??? PZS), Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za 
odnose z javnostmi).

Opravičeno odsotni: Štefan Kozak (MDO PD Pomurja) in Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje).

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 20 članov z glasovalno pravico, to je 83,3 
%. Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil predlagan dnevni red. 

SKLEP 1/22-9-2022: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 3. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Pregled zapisnika 2. seja Upravnega odbora PZS (Damjan Omerzu)
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Damjan Omerzu)
3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS (Irena Pečavar Čarman)
4. Članarina PZS 2023 (Tone Jesenko, Jože Rovan)
5. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2023 (Damjan Omerzu)
6. Spremembe v Katastru planinskih poti (Uroš Zagoričnik)
7. Vloge društev za članstvo v PZS (Jože Rovan, Damjan Omerzu)
8. Predlog aktivnosti ob 130 letnici planinske organizacije in 70 letnici Slovenske planinske poti (Jože Rovan, Damjan Omerzu)
9. Stališče PZS glede predloga Akcijskega načrta usmerjanja obiska in rekreacijski dejavnosti v TNP (Martin Šolar)
10. Informacija z Zbora MO in soglasje novemu vodstvu komisije (načelnica MK PZS)
11. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij)
12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Jože Rovan, Damjan Omerzu)
13. Razno - Prijave razprav pod točko razno se bodo evidentirale pri 1. točki dnevnega reda

Ad. 1. Potrditev zapisnika 2. seje UO PZS
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni prišlo pripomb. Dodal je, da bo Komisija za planinske poti opravila imenovanje novega člana 
za predstavnika v Komisiji za evropske pešpoti. Razprave ni bilo.

Marija Kuhar se je prijavila pod točko razno.

SKLEP 2/22-9-2022: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 2. seje upravnega odbora, z dne 22. 9. 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti:
•	Dan	Slovenskega	športa,	Olimpijski	festival	(PZS	prejel	nagrado	po	izboru	otrok)
•	Balkansko	orientacijsko	tekmovanje	na	Pokljuki	30.9-2.10.2022
•	Zaključna	konferenca	ESS	projekta	Usposabljanje	strokovnih	delavcev	v	športu	(projekt	se	zaključuje)
•	Letno	srečanje	KVGN	PZS,	Mrzlica
•	Zbor	alpinistov,	29.	9.	2022
•	Zbor	mladinske	komisije	12.	11.	2022
•	tekma	DP	v	lednem	plezanju	2022
•	Prvenstvena	smer	na	goro	Pomlaco	(6150	m)	v	Himalaji
•	Gostovanje	dveh	delovnih	skupin	v	okviru	projekta	Erasmus	EUMA	+	(čaka	nas	še	zaključna	konferenca	v	Munchnu)
•	Kviz	Planinci
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•	Zaključena	akcija	Slovenija	Planinari	(85	akcij)
•	MO	PD	Sežana	priznanje	Mladina	in	gore	2022	za	izjemne	dosežke	pri	delu	z	mladimi
•	Usposabljanja	Mentorji	planinskih	skupin,	Planinstvo	za	invalide,	razpis	za	Vaditelje	športnega	plezanja
•	Dvojna	zmaga	v	skušnem	seštevku	svetovnega	pokala	v	športnem	plezanju	2022

Ad. 3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS
Irena Pečavar Čarman: V dogovorjenem roku je na PZS prišlo 37 predlogov: 22 za spominsko plaketo ter 15 za svečano listino. Samo 
iz MDO Dolenjske in Bele krajine ni bilo nobenega predloga. Prejemnike spominskih plaket je Pododbor za priznanja PZS sprejel brez 
izjeme. Pri podelitvi svečanih listin pa smo zasledovali pravilnik, ki navaja podelitev praviloma desetih listin na leto. Poskusili smo pokriti 
vse MDO-je. Predlogi so bili izjemno enakovredni in popolni.
Sledila je podrobna (poimenska) obrazložitev odločitev Pododbora in vabilo na svečano podelitev v Slovensko Bistrico. 

Razprava: Jurček Nowakk je predlagal, če se podeljuje listine po MDO-jih in se enemu MDO odvzame prejemnika, naj se listine ne dodeli 
drugemu MDO, ampak naj bo manj prejemnikov. Poudarja, še da je bilo podeljenih 11 listin in ne deset kot je zapisano v pravilniku.

Dušan Plesničar je podal informacijo, daje MDO Posočja obravnaval odločitev Pododbora za priznanja in se strinja z njihovo odločitvijo.
Anton Jesenko je poudaril, da so bili predlogi zelo dobro pripravljeni in utemeljeni. Predlgani kandidati si priznanja dejansko zaslužijo. 
Narejen je velik korak naprej. Tudi v bodoče bo Pododbor sledil pravilniku in ne predlogom UO. Istočasno je pozval UO naj pripravi pre-
dloge sprememb pravilnika, če se ne strinja z načinom odločanja. Poudaril je, da niso odločali po MDO-jih, kot je bi bilo mogoče sklepati 
iz predstavitve.
Irena Pečavar Čarman: je podala dodatno razloga odločanja. Kjer je bil predlog iz MDO eden smo ga potrdili, tam kjer pa sta bila dva smo 
se odločali. Vsi so bili s težo.
Manja Rajh se je strinjala s predlogi in dodala v razložitev, da se v njenem MDO že, pri potrjevanju vlog pogovorijo, ali je kandidat res na-
redil nekaj pomembnega za širšo skupnost. Imajo več kot 50 društev in se težko opredelijo samo za enega. Omejevanje števila prejemnikov 
na MDO se ji ne zdi pravilno.
Milena Breščan je poudarila, da imamo odbor, ki je za kvalificiran za presojo.
Rudolf E. Skobe je povedal, da je bil 12 let član Pododbora in se nikoli ni odločalo po MDO-jih.
Marjana Brezovšek je dodla, da si je tudi Jože Bobovnik zaslužil priznanje.
Valentin Rezar je predlagal, da se sprejme kompromis in se listine podeli še ostalim, ki niso bili izbrani in si to zaslužijo, četudi bi bilo 
potrebno podeliti 14 listin.
Jožef Bobovnik: spoštovati je potrebno določila statuta. Število priznanj je omejeno, ker se drugače listine razvrednoti. Sam se strinja s 
presojo Pododbora.
Jože Rovan se strinja z Manjo, da so MDO-ji so različno veliki, zato po kriteriju MDO ne moremo podeljevati listin. Pohvalil je trud Po-
dodbora. Pravilnik navaja praviloma 10 listin, kakšno leto priznanje več ali manj.
Seji se je pridružila Andreja Senica. Prisotnih je 21 članov z glasovalno pravico, to je 87,5 %.

SKLEP 3/17-11-2022: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike spominskih plaket PZS za leto 2022:

65 let
DANILO VERZELAK PD ŠMARTNO OB PAKI
MARKO MIKELJ PD SREDNJA VAS V BOHINJU
DUŠAN KLINAR PD JAVORNIK-KOROŠKA BELA
MARJETA BRICL PD KUM TRBOVLJE

70 let
ZDENKA VERZELAK PD ŠMARTNO OB PAKI
IVAN ČUFER PD PODBRDO
BRANKO KLINAR PD JESENICE
ALOJZ HRIBERŠEK PD KUM TRBOVLJE
SILVESTER ČREPINŠEK PD ŠEMPETER V SAVINJSKI DOLINI
MILAN AŠENBERGER PD GALICIJA
STANISLAV PLEVNIK PD SLOVENJ GRADEC
ZDRAVKO KLINER PD LJUBNO OB SAVINJI

75 let
JANEZ KOSEC PD JANEZ TRDINA MENGEŠ
DANIJELA FUX PD BREŽICE

80 let
FRIDERIK ŽAGAR PD SLIVNICA PRI CELJU
MARJAN FABIANI PD KRIŽE
JOŽE ČEBAŠEK PD DOVJE-MOJSTRANA
MILENA JESENKO PD BREŽICE
MARIJA SMOLEJ PD LITIJA
MARJAN POPIČ PD SLOVENJ GRADEC
RAJMUND ČERIN OPD KOPER

90 let
CIRIL KUNST st. PD REČICA OB SAVINJI

Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 3/17-11-2022: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike svečanih listin PZS za leto 2022:
FRANC KOCBEK roj. 1949 PD MIKLAVŽ
Za dolgoletno delo v PD, v MDO PD Podravja, v PZS in za širjenje planinstva tako med mladimi kot tudi starejšimi.
FRANC ERLAH roj. 1943 PD SREDNJA VAS V BOHINJU
Za dolgoletno delo v PD Srednja vas v Bohinju, predvsem za delo na gospodarskem področju.
ALEŠ ERJAVEC roj. 1964 PD POLŽ VIŠNJA GORA
Za obsežno in vztrajno delo v PD Polž, za delo z mladimi in za povezovanje z lokalno skupnostjo.
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ANTON KREŠEVEC roj. 1936 PD AJDOVŠČINA
Za dolgotrajno neutrudno delo v PD Ajdovščina in za širjenje planinstva na ajdovskem.
ROZALIJA LUBI roj. 1946 PD LJUTOMER
Za dolgoletno vsestransko delo v PD Ljutomer in za delo z otroki s posebnimi potrebami.
DRAGO DRETNIK roj. 1948 PD MEŽICA
Za dolgotrajno strokovno pomoč vsem PD na področju gospodarjenja, predvsem pri oskrbi koč s pitno vodo in pri odvajanju odpadnih voda.
JANEZ BRINAR roj. 1942 PD KUM TRBOVLJE
Za dolgoletno zelo raznoliko delo v PD Kum Trbovlje, MDO PD Zasavje in na širšem zasavskem.
BOJAN GORJUP roj. 1942 PD TRBOVLJE
Za dolgoletno vsestransko, zelo predano delo v PD Trbovlje, PZS in za širjenje planinstva na širšem zasavskem.
FRANC VAHTER roj. 1944 PD SLOVENSKE KONJICE
Za dolgoletno delo v PD Slovenske Konjice in za širjenje planinstva tako med mladimi kot tudi starejšimi.
MARIJA LESJAK roj. 1947 PD VINSKA GORA
Za dolgoletno vsestransko in zelo predano delo v PD Vinska gora in na velenjskem.
MARKO GORŠIČ roj.  1951 PD PODPEČ-PRESEDJE
Za dolgoletno vsestransko delo v PD Podpeč-Preserje, v MDO PD Notranjske in v PZS.

Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 4. Članarina PZS 2023
Tone Jesenko: Upravni odbor PZS je na prejšnji seji zadolžil Odbor za članstvo, da v skladu z rastjo cen pripravi prilagoditve članarine 
PZS za 2023. Predlog sprememb članarine v letu 2023 vključuje prilagoditev višine članarine v skladu z inflacijo v zadnjem triletnem 
obdobju, ki je znašala do konca septembra 13,4 %. Predlagani zneski članarine so prilagojeni inflaciji in zaokroženi. Rasti cen vplivajo 
tako na stroške zveze, kot na stroške društev.
Druga predlagana sprememba, na predlog Odbora Planinstvo za invalide/OPP, je uvedba popusta za imetnike Evropske kartice ugodnosti 
invalidov, ki jo na podlagi določenih pogojev izdajajo upravne enote. Predlaga se, da je popust za individualne člane enak družinskemu 
popustu. Popusta se ne seštevata, torej ni dodatnega popusta za invalide, ki izberejo družinsko članarino. Uvedejo se nove kategorije 
/i. Ohrani se IN članarina, za osebe z delno ali v celoti odvzeto poslovno sposobnostjo, ki v članarino nimajo vključenega članskega 
zavarovanja. Nove /i članarine imajo enake ugodnosti kot ostale kategorije, vključno z zavarovanjem. Ob tem velja opomba, da lahko 
morebitne predhodne invalidnosti pri izplačilu odškodnine vplivajo na nižji znesek, v skladu s splošnimi pogoji zavarovalnice.
Tretja predlagana sprememba, o kateri je razpravljalo Predsedstvo PZS, je ukinitev kartončkov s telefonsko številko asistence. Ta je 
namreč dostopna na spletni strani, navedena pa je tudi na zgibanki za članarino, ki jo prejme vsak član, člane pa se spodbudi, da si jo 
shranijo v telefon za morebitne nujne primere ob nesreči v tujih gorah. S tem se delno racionalizira delo društvenih administratorjev 
pri prodaji članarine.
46:58
Razprava:
Jakob Zupanc in Valentin Rezar sta predstavila predlog MDO Gorenjske, da se članarina za dijake in študente zniža iz 21 na 15 evrov.
Manja Rajh je podedala, da je dvig članarine je potreben. V razmislek pa nalaga, ko se upošteva rast življenjskih stroškov, so v uradne 
statistike vključene tudi postavke, ki ne vplivajo na storitve, ki jih PZS opravlja za nas in se posledično nebi smeli upoštevati npr. hrana, 
pijača.... Članarina za zaposelnega ne predstavlja hudega izdateka. Ko pa pride nekdo poravnat članarino za več oseb, situacija postane 
težja. Zato nekatera društva za pred in osnovnošolske otroke ne zaračunavajo članarine oz. zaračunavajo le tisti del, ki ga je potrebno 
odvest na PZS.
49:51
Jurček Nowakk: zakaj se ni iz in članarine izbrisalo besedilo »osebe, ki jim je delno ali v celoti odvzeta opravilna sposobnost?« Podali pre-
dlog na odbor za članstvo, da se to izbriše. Predlaga, da se napiše,  ni zavarovanja. S besedilom diskriminiramo in ožigosamo marsikoga, 
ki posledično ne želi plačati članarine. Zakaj jih je potrebno na omenjen način izpostavljati. Že večkrat je predlaga, da pride na odbor.
Tone Jesenko se s slišanim ne strinja. Odbor je v celoti sprejel predlog odbora. Nikjer ni bilo izpostavljeno, da besedilo črta. I in in čla-
narino je potrebno s besedami opisati.
Damjan Omerzu je sporočil, da so se veliko pogovarjali, IN članarina je brez zavarovanja, opravilna sposobnost pa izhaja iz zakonodaje. 
Težavno je dokazovat pogoje za kategorije članstva in enostavno pojasniti društvenim delavcem koga umestiti v omenjeno članarino in 
istočano enostavno pojasniti potencialnim članom.
Ni enostavne definicije 58.12. Skupni imenovalec je Evropska kartica invalidov. Izdaja se na UE in pokriva širok spekter. Nismo želeli 
vsem osebam omogočiti IN članarine. Na omenjen način tudi nismo dobili novih kategorij. Tako zajamemo 14 % oseb, ki naj bi izpol-
njevale pogoje. 
Brkati: če bi pisalo samo invalidna oseba? različne invalidne osebe 2%.
Niko: Jurčekk kako je drugje to poimenovadno, ali ni to uradno.
Jurčekk: Samo za osebe, z motnjo v razvoju, odvisno v katero kategorijo paše. Problem oseb na vozičkih, ki imajo visoko izobrazbo in 
ne želijo, da jim piše odvzeta opravilna sposobnost.
Kartico ima le slabe 3% upravičencev.
Očala 1 enoten opomnik oseba s posebnimi potrebami
Damjan Obražložitev o včlanjevanju je že vsebovana v navodilih. Če nekdo želi ugodnost je na njemu, da jo dokazuje.
Očala 2: Igor: se strinja z Jurčkom.  Deluje v zavodu in obstajajo delne/različne opravilne sposobnosti. Opozarja na morebitne težave. 
Eni nimajo opravilne sposobnosti in na vzvenen deljujejo ok, drugim pa je vzeta opravilna sposobnost in ne morejo dobiti evropske 
kartice nvalidov.
Rovan: Ljudje na društvih morajo imeti kriterij po katerem pobirajo članarino.
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Prisotnih je je bilo 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar predstavlja 79,2 %.
SKLEP 4/17-11-2022: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, na predlog Odbora za članstvo 
potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2023, z vključenim dodatkom iz 13. člena Pravilnika o članstvu posameznikov, v višini 
A 68,00 €, A/d 61,80 €, B 32,00 €, B/d 25,80 €, B1 24,00 €, S+Š 21,00 €, S+Š/d 17,00 €, P+O 9,00 €, P+O/d 7,20 €, IN 9,00 €, IN/d 7,20 
€ in B člani društev v tujini 18,05 €.
Višina nove članarine za individualne člane z veljavno evropsko izkaznico invalidov (oznaka /i) znaša enako, kot znaša višina dru-
žinske članarine.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 5/17-11-2022: Upravni odbor na podlagi 32. člena Statuta PZS sprejema spremenjen in dopolnjen Pravilnik o članstvu po-
sameznikov.
Sklep je bil soglasno sprejet.

1:18
Ad. 5. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2023
Damjan Omerzu: Na jesenski seji potrdimo izhodišča za pripravo podrobnega finančnega načrta, na podlagi katerega, strokovna služba 
pripravi finančni načrt za januarsko sejo UO PZS. Izhajali bomo, da bo naslednje leto enako število članov. Imamo skoraj 60500 članov. 
Odboj po coroni je v skladu s najoptimističnimi pričakovanji.
Sprememba je še pri razpisu FŠO. Razpis je objavljen in trenutno oddajamo prijave na FŠO. Razpisanih je bilo za 10 % več sredstev kot v 
preteklem letu. Posle dično pričakujemo tudi sorazmerno povečanje pridobljenih sredtev. Pričakujemo enako količino sredstev iz Urada 
za mladino. Razpisa trenutno še ni. Trentno je v veljevi dve-letna pogodba. Pričakujemo dvig donacij in sponzorstva   odprtit nekaterih 
novih dogovorov. Velik dejavnik je tukaj sama tekma svetovnga pokala v športnem plezanju. Predvideli bomo dodatna sredstva s strain 
MGRT za sofinanciranje planinskih poti. Imamo informacijo, da je naš predlog za 400000 evrov umeščen v proračun MGRT. Prišlo je do 
zamenjave na direktoratu za turizem in čakamo na sestanek z novo direktorico. Konkretnih informacij s tega vidika nimamo.
Jože Rovan. Sistem načrtovanja je previden. Rajši konzervativnejše načrtujemo, kot da bi se kasneje srečali z morebitnimi luknjami.
Razprava: 
Manjo Brezovšek je zanimalo, kako se razporejajo finančna sredstva po MDO. Damjan Omerzu: po vpostavljeni formuli, kjer je osnova 
potem pa se upošteva še število članov, število društev. Točno formulo imajo v računovodstvu. Lahko jo predstavimo na posvetih.

SKLEP 6/17-11-2022: Upravni odbor PZS, na podlagi sklepa Skupščine PZS 2022, potrjuje izhodišča za podrobni finančni načrt 2023.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 6. Spremembe v Katastru planinskih poti
Uroš Zagoričnik je predstavil obe vlogi. Vloga PD Prebold vzpostavlja markirano pot do novega bivaka, ki ga je PD postavilo. PD Bohinjska 
Bistrica se nanaša, da se planinske poti začnejo na avtobusni in železniški postaji in gre do prvega izhodišča. Komisija in Odbor za kataster 
sta pregledala vlogi in soglasno sprejela, da predlagajo UO potrditev sklepov o novih planinskih poteh.
Razprava. Martin Šolar je podrobno pojasnil predlog PD Bohinjska Bistrica. Gre za ponoven vpis poti, ki so vedno bile, so celo označene 
pa jih iz nekih razlogov ni v katastru. Gredo pa od železniške in avtobusne postaje do izhodišč. ŽElimo pripeljati ljudi z javnim prevozom 
pod gore.
Rovan: to kar se želi realizirati PD Bohinjska Bistrica je bilo nekoč pravilo za markiranje planinske poti. Ponovno bi bilo treba upoštevati 
filozofijo, da nas na postajah pričakajo oznake. To se sedaj vrača in tudi Komisija za planinska pota, želi na tak način prispevati k trajno-
stenemju pristopu. Na KPP so se razpravljali, da bi UO razbremeni sprememb drobnih sprememb, ki nastajajo na poteh.  UO bi samo, 
potjeval nove poti in za ukinitev starih poti. Na tak način bi razbremenili UO, ključne strari pa ostajajo.

SKLEP 7/17-11-2022: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da Pla-
ninsko društvo Bohinjska Bistrica odpre in je skrbnik odsekov  planinskih poti Bohinjska Bistrica–AP Bohinjska Bistrica in ŽP 
Bohinjska Bistrica–Strži. Nove odseke planinske poti se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi 
morata Planinsko društvo Bohinjska Bistrica upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Kata-
ster gospodarske javne infrastrukture.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 8/17-11-2022: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da Planin-
sko društvo Prebold odpre in je skrbnik odsekov  planinskih poti Počivalnik Z–Tolsti vrh–Strnik–Mrzličar. Nove odseke planinske 
poti se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Prebold upoštevati določbe 
Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 7. Vloge društev za članstvo v PZS
Damjan omerzu: v tej točki imamo tri predloge. Eden je bolj splošen in se dotika  protokola včanjevanja društev. Onjem v drugem delu.
Imamo dve vlogi v drugi fazi včlanjevanja. V prilogi je celotno gradivo. Pri GRIC Ajdovščina je v vlogi tudi dopis PD Ajdovščina, ki je izrazil 
pomisleke o včlanitvi. Sedaj so izjavili, da ne bodo nasprotovali.
1:34
Razprava:  
Dušan Plesničar (MDO PD Posočja) so ponovno razpravljali in se strinjali, da se predlog potrdi.
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SKLEP 9/17-11-2022: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Društvo Gorsko reševalni in izo-
braževalni center (GRIC) Ajdovščina, s sedežem v Ajdovščini, matična št. 2702886000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. 
Za mentorsko društvo za dobo dveh let se določi PD Tolmin (GRS postaja Tolmin).
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 10/17-11-2022: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Športno plezalno društvo Plezar-
na, s sedežem v Kranju, matična št. 2702614000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorsko društvo za dobo dveh let 
se določi Planinsko društvo Kranj.
Sklep je bil soglasno sprejet.
Sklep je bil sprejet (20 ZA, 1 PROTI – Damjan Debevec).

Damjan Omerzu. Z zadnjimi spremembami statuta s katerim smo posegli tudi v pogoje včlanjevanja novih društev, smo delno cilj 
dosegli glede splošnih društev, kjer je pogoj 150 članov. Za ožja specializirna društva pa lahko ugotovimo, da cilja nismo dosegli, saj 
na praktično vsaki seji obravnavamo novo telo. Postopke želimo poenostaviti, zato se predlaga, da bi nove vloge do 30. junija oz. do 
30. septembra obravnavali strnjeno na septemberski in novemberski seji. Vse namere obravnavamo v dveh fazah namera o včlanitvi 
in vloga za članstvo. Naslednje leto pa odločamo od dokončni potrditvi društva. Društva vsa obvestimo in objavimo v navodilih. 
Predlog je ni vsebinski, je operativen.

Damjan Debevec: kakšen bo postopek glede včlanjevanja Jamarske zveze Slovenije. Ali bomo včlanjevali posamezne klube ali zvezo?
Rovan: namen je bil včaniti Jamarsko zvezos slovenihje, kot neko pridruženo zvezo, vendar so po nekem razmisleku od tega odtopili. 
Kljub temu dobro sodelujemo.
Damnjan: Jamarska zveza priključila kot pridruženi član. To možnost v statutu imamo. Še nikoli ni bila izkoriščena. Podrobno pa 
statut taga ne definira. Ob prvem primeru bi to definirali.

SKLEP 11/17-11-2022: Upravni odbor PZS določi časovnico sprejemanja novih društev v članstvo PZS in sicer obravnava vloge 
društev praviloma na septembrski seji namere o včlanitvi in na novembrski seji vloge za včlanitev društev v PZS. V obravnavo 
se vključijo društva, ki namero o včlanitvi vložijo do 30. junija in vlogo za članstvo do 30. septembra tekočega leta.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 8. Predlog aktivnosti ob 130 letnici planinske organizacije in 70 letnici Slovenske planinske poti
1:45
Jože Rovan. Smo že zelo stara organizacija, zato je prav, da to na slovesen način obeležimo. Ponosni smo na 70 letnico Slovenske 
planinske poti. Ideji profesorja Šumlaka je bila prava in sedaj nam sledi cela Evropa. Več prireditev, glavna na dan ustanotve naše 
organizacije.
Damjan Omerzu. Obletnica je tudi priložnost za predstavitev naše dejavnosti. Vseh aktivnosti še nimamo finančno ovrednotenih. 
Okvir pa je predstavljen v gradivu. Enako kot pri 120 letnici bomo logo PZS vključili 130 letnico. 27. februarja bomo s kulturnim 
dogodkom obeležili obletnico. Širši nabor: SPM smo dali pobudo, da pripravi razstavo; septembra se zaključuje 4-letni projekt Slepi 
in slabovidni po SPP z večjim dogodkom počastimo ta dogodek, vezali jo bomo na akcijo Slovenija planinari in Dnevom slovenskega 
športa; apeliramo na društva in MDO, da v svoj letni program, vsaj simbolično umestite kakšno točko SPP; predstavimo SPP na akrak-
tiven način na spletnih straneh, idejne zamisli so že pripravljene; kulturni prispevki v PV; natečaji z zgodbami in slikami; planinska 
založba ima v načrtu izdajo z zgodovinskimi članki; prisotnost na socialinih omrežjih na mladosten način; koncept lastnih podcastov;

Razprava:
Rudi Skobe: Pobudo društvom, da vključijo aktivnosti v svoj program je potebno že jutri posredovati. Večina programov je v zaključni 
fazi sprejemanja programa za prihodnje leto.
Dušan Plesničar: Naša društva so bila že opozorjena.
Jože Rovan: Želimo, da članstvo začuti ta dan.
Damjan Debeljak: Ali se lahko vključi tudi razširjene točke? Zaradi lažje organizacije, nismo vsi na trasi SPP.
Jože Rovan: Razširjena ni toliko stara.
Martin Šolar: če gre za promocijo SPP in so društva pripravljena tudi na raširjeni poti narediti kakšen pohod je to dobrodošlo.
1:53
Bojan Rotovnik: Pred skoraj desetimi leti smo svečano odkrili spominsko ploščo na Nami. Leta 2018 jo je Nama odstranila zaradi 
svojih reklam. Ali smo v vmesnem času ploščo že nazaj postavili?
Damjan Omerzu. Takrat je bila plošča postavljena na drugo lokacijo. Ideja, da bi v manjšem krogu postavili venec ostaja. Stopili 
bomo v stik z vodstvom Name in se najavili.
Andreja Senica: ena prireditev Prečenje pohorja ima že dva meseca v vabilu že v počastitev 70 let SPP in 130 ustanovitve SPD. Vabijo 
vodnike, da bi vodili. Ali je to v sklopu/dogovoru z PZS.
Damjan Omerzu. Pobuda je prišla do nas. Prvi razgovori so bili opravljeni. Nismo pa nič dorekli, bili so opozorjeni, dokeler nismo 
točno usklajeni se ne uporablja PZS in SPP. Organizator je trenutno na teku v tujini.Bo poskerel, da se naslednih 14 dneh dokončno 
uskladimo, tudi z MDO.

SKLEP 12/17-11-2022 Upravni odbor PZS potrjuje program obeležitve 130 letnice planinske organizacije in 70 letnice Slovenske 
planinske poti, ki se izvede v skladu sprejetim finančnim načrtom PZS za leto 2023 na naslednji seji UO PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.



24

Ad. 9. Stališče PZS glede predloga Akcijskega načrta usmerjanja obiska in rekreacijski dejavnosti v TNP
Martin Šolar. Triglavski narodni park sprejema Akcijski načrta usmerjanja obiska in rekreacijski dejavnosti v TNP. 
Predstavljen je bil vodstvu PZS, na delovnem sestanku 20. oktobra. Predstavniki TNP so predstavili podatke in predlagane ukrepe. Pripra-
vljalec ima zakonske osnove in načrt upravljanja je prosil, da PZS k temu doda svoja stališča. Mi smo se odločili, da pripravimo en osnutek 
stališč, ki ga obravnavajo komisije, UO PZS in ga predstavimo na jesenskih posvetih. Napisan predlog stališč, ki se lahko še na podlagi 
predlogov dopolni. Smo naravovarstvena organicazcija po drugi strani pa to ne pomini, da smo takoj za vse naravovarstvene pobude, saj 
smo primarno organizacija, ki razvija in goji planinstvo. Generalno podpiramo Akcijski načrt.
Obiska je veliko, na nekaterih točkah ga je preveč, prometne obremenitve. Hrati pa se zavedamo, da načrt ne naslvalja samo PZS, je pa 
PZS največja organizacija, ki je vidna in prisotna. iz katere prihajajo tudi obiskovalci v park. 60.000 obiskovalcev ob ugotovitvah, da samo 
400.000 samo Slovencev redno hodi v gore in kako raste turizem. Planinska zveza ne more reševati vseh problemov. Stališče je, da podpiramo 
ukrepe, samo se pa ustavili pri dveh/treh točkah. Kar se tiče prometnih omejevanj je že UO sporžil zahtevo, da se dela analizira ves gorski 
prostor, ker se pobirajo parkirnine ali se ukrep spejemljiv in ugotovili, kje se lahko za planince uveljavljajo popusti.
Generalno pa se strinjamo, da podpiramo razbremenitev alpskega stveta z razbremenitvijo prometa. Ta načrt se ne dotika vseh ponudnikov 
v parku (kampov, turističnih kmetij, glampingov, apartmajev, hotelov...), zato upravljanje koč ne sodi noter. Zavedamo se, da koče morajo 
nuditi osnovno ponudbo, trenutna vedenja in znanja omogočajo, da je ponudba boljša/bogatejša, ker je tudi vedenje/znaje z odpadnimi 
vodami, odpadki precej napredovali. Dosedgati moramo neke standarde. Koče morajo imeti nek enokonski potencial. To smo upozorili 
pripravljalca. Kar se tiče usmerjanja turnik koleratjev in smučarjev, planincev, da ostanimo na poteh. Opozorili smo, da tista nadgradnja hoje 
v gore – hoja po brezpotjih, alpinizem ne sme biti bistveno omejena, ker je to del naše planinske dejavnosti, ki jo želimo razvijati še naprej.
9:20
Manja Rajh: pohvale za kvalitetno pripravljene pripombe. Podpiram in istočasno presenečana, ker slovenija vabi tujce k nam. Po drugi 
strani pa tah načrt kako omejevati različne dejavnosti zlasti v hribih. To me zelo moti. Se strinja z omejitvijo prometa, ampak organiziran 
prevoz bi moral neprestano voziti. Imamo veliko usposobljenega kadra, veliko je bilo narejeno na izobraževanju članov, zato problemi 
niso pri nas, ampak predvsem drugje.
Jurček Nowakk: Se strinja z Manjo glede avtobusnih prevozi in dodaja, da bi morali začeti voziti prej.
Valentin Rezar: Ali drži, da bo o tem razprava še na jesenskih posvetih? Na sestanku MDO s TNP je bila pobuda, da je premalo osveščanja 
društev, ki deljujejo znotraj TNP. 
Martin Šolar. Da to je bilo dodano, da bi to čim prej prišlo do društev.
Bojan Rotovnik. Če pogledamo gradivo TNP, kjer so navedeni pripravljalci. Sem bil presenečen, da nihče od PZS ni naveden zraven. kljub 
dogovoru pri načrtu upravljana dogovorili da bo PZS pri tovrstnih zadevah partner. Ali nismo bili povabljeni ali se nismo odzvali? Se strinjam 
z veliko večino, moogče so v nekaterh delih preveč splošna. Moramo biti previdni, kar bo notri zapisano ,ekr nas bo po sprejetju zavezovali.
Osredotočil bi se na planinske koče. Nepotrebno, da so planinske koče notri omenjene. Akcijski načrt gre za druge stvari. Predklagam, 
da se sprejme jasno stališče, da koče v takem dokumentu, še posebej v tako diskriminatorni poziciji, kot so sedaj. Ker so edini objekti v 
gorskem svetu navedeni. Na takšno diskriminacijo ne pristajam. Da se obravnava vse objekte v goskem svetu enako (Voglu, Pokljuki z 
vsemi kočami TNP, ki jih turistično tržijo).
Predlaga, da se jasno stališče PZS, da so usmeritve za planinske koče dovolj jasno zapisane v Načrtu upravljanja TNP in ni potrebe, da to 
akcijski načrt še dodatno zaostri.
Martin Šolar se strinja, da to generalno ne sodi v akcijski načrt in v javni obravni poudari, da morajo biti vsi objekti v TNP obravnavani in 
imeti pogoje, ki so že postavljeni v Načrtu upravljanja TNP.
Jože Rovan je predstavil izkušnje iz Vhra Julijcev.
Niko Bertoncelj je izpostavil še druge deležnike v gorskem svetu.
Rudi Skobe: Poudariti, da PZS praznuje 130 let, TNP pa je star 40 let in da so koče del okolja že pred TNP. Ob ustanoitvi so semorali sprijaniti, 
da tam ti ž estoji s temi kapaciteta in v tem obseg in ta prisestvovana pravica in ne morejo naknadno nekaj določat.
Valentin Rezar. Zakon o TNP že sadaj omejuje delvanje koč. Te so bile zgrajene 60 leta ali pa še prej in je treba zavedati, da so bile narejene 
za takratno kapaciteto obistka.
Drug problem da je 2015 čistine naprave prestavljeno. Te čistilne naprave so bile postavljene s premajhno kapaciteto, obisk se je enormno 
povečal in te čistilne naprave ne zadostijo obisku, ki trenutno je.
Druga stvar društva smo prepuščena sam sebi. Kaj je potrebno narediti na čistilni napravi. Samo urediti moramo. Na društvih so ljudje, ki 
so prostovlci in niso uposobljeni.
Problem so enodnevni gosti, ki niso osveščeni kot pravi planinci, ki zahtevajo ponudbo kot pravi hotel.
27:30
Marija Kuhar. Imamo pisarno za take zadeve in se lahko tja obrnete. Ogradit od tega se ne moremo. Zavzet moramo stališča, kaj je 
za nas sprejemljivo. Ekologija ne pomeni smo zmanjševanja ponudbe hran, zmanjšavanje kapacitet, lahko pomeni boljše pristope. 
Nekaj moramo dati. Dugače bo šlo na nož. En dialig. Koče morajo preživet. Turisti, ki pridejo v TNP, vsi imajo od njih korist občinam 
in državi to ni v interesu. Povdarila, je da je veliko večinio zadeve potrebno plačati vstopnino, samo določena populacija bi rada imela 
hribe zastonj.
Jože Rovan. To strnemo, dopolnimo gradivo Bojanove pripombe in gremo s gradivom na jesenske posvete. 

SKLEP 12/17-11-2022 Upravni odbor PZS sprejema stališče PZS glede predloga Akcijskega načrta usmerjanja obiska in rekreacijski 
dejavnosti v TNP, ki se ga posreduje upravi TNP, z dopolnitvami.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 10. Informacija z Zbora MO in soglasje novemu vodstvu komisije
Ana Skledar je podala informacije od delu komisije. V soboto, 12. novembra 2022, je v Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje RS 
na Igu potekal zbor MK PZS. Pred tem je potekala okrogla miza na temo Planinska šola.
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Na okrogli mizi se je razvila razprava v naslednje podnaslove: zanimivosti in opažanja, primeri dobre prakse za kvalitetnejšo izvedbo dejav-
nosti, popestritev PŠ, povezovanje z Mladinsko komisijo, mladi v društvu, PŠ za odrasle. Izražena je bila želja po organizaciji Usposabljanja 
za načelnike. Ta je že v organizaciji in bo potekal v marcu.
Na zboru je bilo predstavljeno delo posameznih odborov in dela IO MK PZS:
•	Zaključeno	sodelovanje	z	Naravoslovnotehniško	fakulteto	(NTF)	(4	animacije)
•	Delovni	listi,	kot	dodatno	gradivo	za	mentorje
•	Prenova	planinskih	dnevnikov
•	Sodelovanje	z	MSS
•	Sestanek	z	MO	za	pisanje	poročil	(sofinanciranje	FŠO)
•	Izveden	je	bil	SPOT	v	organizaciji	Savinjske	lige
•	Organizirali	smo	BMUMOC	2022	–	Pokljuka	(Slovenija),	udeležilo	se	je	6	držav.	Slovenija	je	zasedla	drugo	mesto.
•	Izvedli	smo	neformalno	izobraževanje	za	Mladinske	voditelje,	ki	ga	je	uspešno	zaključilo	14	udeležencev.
•	Potekala	sta	en	študentski	in	en	dijaški	izlet,	septembra	pa	je	potekal	še	študentski	tabor.
•	Državno	tekmovanje	Mladina	in	gore	je	v	letu	2022	potekalo	v	organizaciji	PD	Litija,	v	letu	2023	pa	bo	potekalo	v	organizaciji	PD	Postojna.
•	Za	najboljše	na	državnih	tekmovanjih	iz	orientacije	in	MIG	je	v	Bavšici	potekal	nagradni	tabor.
•	V	oktobru	je	potekal	Seminar	za	mentorje	planinske	skupine,	teden	prej	pa	izpopolnjevanje	za	mentorje.

Razprava.

Jože Rovan in Manja Rajh sta Čestitke novemu vodstu komisije in ponudila pomoč.

SKLEP 13/17-11-2022 Upravni odbor na podlagi 32. člena Statuta PZS daje soglasje sestavi MK PZS.  
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 11. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij)
Robert Pritržnik.
Leeno plezanje so spomladi imeli ledno plezanje v Domžalah
Poletje individualni treningi

Razprava. 
Jože Rovan. Nekaj posebnega je, da se nam obeta, da bomo imeli morda dva olimpijska športa na dveh področjih, tudi zimskih.
Bojan Rotovnik čestita komisiji za uspehe in napredek pri tekmovalnem turnem smučanju, ki postaja olimpijska disciplina. Veliko športov 
trka na vrata in le malokateri disciplini to uspe. V zadnjih desetih letih je PZS prišla iz zveze, ki je bila izrazito usmerjena v rekreativni 
šport v družino olimpijskih športov. To nam je močno dvignilo vlogo v slovenski šortni družini. Eni v Sloveniji imamo panoge na letnih 
in zimskih olimpijskih igrah. V okviru danih možnosti nuditi pogoje komisiji za razvoj discipline, strokovno se sicer ne moremo vtikat, 
lahko pa kot organizacij pripomoremo, da bo tekmovalno turno smučanje še bolj omevno med nami, da bodo čim prej dosegli kvoto 100 
tekmovalcev, ki je pogoj za dodatno sofinanciranje. Omogoča se nam, da bomo svake dve leti v fokusu, kar je dobro za naše promocijo 
naše organizacije.

Ad. 11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
Marija Kuhar. Datum, do kdaj je potrebno poslati pripombe. Če želimo na sejah MDO obravnavat vsa gradiva je za nas edni datum, ki ga 
lahko imamo, ponedeljek. Koje seje konec težko še napisati vprašanj in pobud. Ta datum premakni na torek bo to lahko obravnavali pod 
točko Razno.
Spet so bila vprašanja okrog vodniške komisije in inšturktovjev na tečajih markacistov in vodnikov. Imamo primer, ko je kandidat 5 me-
secev čakal na odgovor inštruktorja glede njegove seminarske naloge. Po petih mesecih je šele dobil pripombe na seminarsko nalogo. Ime 
inštruktorja je pri strokovni sodelavki.
Drugo odzivi storkovni službe. Večkrat so poslali pošto, pa niso dobili odgovora. Prosi za red.
Sugestija. Za vodnike druge stopnje so tečaji razpisani v izpitnem obdobju. Radi bi dobili mlade vodnike.
Na spletni strani niso aktualni podatki glede dejanskega stanja, kda imam kakšno kategorijo.
Pobuda, da PZS za naše koče vloži pobudo za draginjske dodatke.
Damjan Omerzu. Prosimo za konkretne podatke pri komu se je to zgodilo, da se ugotovi zakaj ni prej se to uredilo.
Enako kar se tiče neodzivnost strokovne službe. Me je presenitil podatek, da je bilo petkrat urgirano. Radi bi preverili. Dotoka je veliko in 
dopuščamo možnost, da kakšna stvar zastane. Prosim v takih primerih se obrnite neposredno name.
Draginja. PD so upravičena do energetskega dodatka. S strani MGRT pa težko pričakujemo, da bo dvignil sredstva na razpisanih 
projektih. 

Ad. 12. Razno
Seja je bila končana ob 20. 02 uri. 
Naslednja  seje UO PZS bo 17. 11. 2022.

Zapisal:
Jure Brečko

Damjan Omerzu,           Jože Rovan,
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS
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ZAPISNIK
4. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v četrtek, 26. januarja 2023,
ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Jožef Bobovnik in Miha Habjan
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Jakob Zupanc.

Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD:, Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Novakkk 
(MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec 
(MDO PD Notranjske), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine), Štefan Kozak (MDO 
PD Pomurja), Rastko Vrečko (podpredsednik MDO Podravja) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Ana Skledar (Mladinska komisija), Aleš Pirc (Komisija za športno pleza-
nje), Franc Gričar (namestnik načelnika VK), Sabina Francek Ivović (namestnica načelnika KVGN), Miro Eržen (Vodja projektne pisarne)
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar.
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Jure Brečko (zapisnik PZS), Matej Ogorevc (urednik spletnih strani, 
urednik Obvestil PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka PZS za področje računovodstvo), Vladimir Habjan (PV).
Ostali: Miro Eržen, vodja projektne pisarne

Opravičeno odsotni: Marijan Denša, Uroš Zagoričnik, Marjana Brezovšek, Martin Šolar, Aleš Drekonja, Robert, Roman Ponebšek, An-
dreja Senica, Matej Kocbek.

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 19 članov z glasovalno pravico, to je 79,2 
%. Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil predlagan dnevni red. 

SKLEP 1/26-2-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 4. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 3. seje UO PZS (Damjan Omerzu)
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Damjan Omerzu)
3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2023 (Jože Rovan, Damjan Omerzu, Urša Mali)
4. Informacija o članarini PZS 2022 (Jože Bobovnik)
5. Predlog za delitev sredstev iz Sklada planinskih koč (Miro Eržen)
6. Predlog podelitve Certifikatov Okolju in Družini prijazne koče (Mirko Jeršič)
7. Etični kodeks delovanja v športu (Miha Habjan)
8. Spremembe v Katastru planinski poti (Uroš Zagoričnik)
9. Informacija o razstavi 70 let Slovenske planinske poti in o slavnostnem dogodku ob 130 letnici organiziranega planinstva (Martin Šolar, 

Damjan Omerzu)
10. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij)
11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Jože Rovan, Damjan Omerzu). 
12. Razno - Prijave razprav pod točko razno se bodo evidentirale pri 1. točki dnevnega reda.

Ad. 1. Potrditev zapisnika 3. seje UO PZS
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni prišlo pripomb ter, da so sklepi prejšnje seje realizirani z opombo, da sam program obeležitev 
obeh obletnic v izvajanju.

SKLEP 2/26-2-2023: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 3. seje upravnega odbora, z dne 17. 11. 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti:
•	 Podeljena	najvišja	priznanja	PZS
•	 Praznične	promocije	v	Planinski	založbi
•	 Zbor	vodnikov	PZS,	novo	vodstvo	in	podeljena	priznanja	častni	vodnik	PZS
•	 Posvet	Gore	in	varnost
•	 Zaključek	akcij	tehnične	skupine	(Hanzova	pot	na	Prisojnik)
•	 Usposabljanja	na	vseh	nivojih	v	zagonu	(športno	plezanje,	vodništvo...)
•	 Jesenski	društveni	posveti
•	 Sezona	tekmovanja	v	tekmovalnem	lednem	plezanju
•	 2	tekmi	DP	tekmovalnega	turnega	smučanja	prestavljene	zaradi	slabih	razmer
•	 Mednarodni	dan	gora:	Trajnostni	razvoj	gora	in	Brati	gore
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•	 Izplačana	sredstva	za	sofinanciranje	vzdrževanja	planinskih	poti
•	 Zaključek	članarine	2022	in	štart	s	članarino	2023
•	 Spletne	delavnice	za	Navezo

Ad. 3. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2023
Jože Rovan je ponovil, da sta bila na skupščini PZS aprila 2022 sta bila sprejeta sklepa:
Skupščina PZS potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2023 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni finančni načrt za leto 
2023 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina PZS pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2023 
spremlja in ga na podlagi rebalansa uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki.
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2023 in pooblašča, da na podlagi okvirnih programov:
- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne dejavnosti za leto 2023, soglasje k programu mora 
podati upravni odbor PZS, 
- upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne programe dela PZS na posameznih področjih 
za leto 2023.
Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2023 morajo organi upoštevati finančni načrt za leto 2023.
Predstavil je glavne poudarke vsebinskega načrta. Mednje sodi 130. letnica delovanja planinske organizacije in 70 let SPP. 27. februarja bo 
v kinu Bežigrad slovesnost ob ustanovitvi SPD. 70. letnica SPP pa bo potekala v SPM. Promovirala se bo hoja v hribe iz dolin in dostop z 
javnim transportom.
Nadaljujejo se aktivnosti za pridobitev sredstev za urejanje planinskih poti ter digitalizacija poslovanja. Izvedena bo prenova spletne strani, 
ki si po mnogih letih že zasluži posodobitev. Dograjevali se bodo PlanGiS, MaPZS in Naveza. Poudarek bo tudi na delovanju Svetovalne 
pisarne za planinske koče ter povezovanju s turizmom preko naših poti in koč. Začela se je priprava širše strategije, s katero se bo potrkalo 
na vrata ministrstev za pomoč pri ekološki sanaciji planinskih koč. Prizadevali si bomo za nove člane in posledično okrepili promocijsko 
dejavnost.
Sestajamo se z Policijo in GRZS. Tukaj želimo vključiti tudi STO in tako okrepiti preventivno dejavnost. Istočasno imamo namen okrepiti 
usposabljanja za varno hojo v gorah za posameznike preko PD in MDO. Projekt Nacionalni plezalni center v Ljubljani se nadaljuje. Isto-
časno pa že tečejo priprave na tekmo v športnem plezanju. Posebna pozornost bo namenjena vsem obhodnicam s poudarkom na STKP in 
Julius Kuy trail. Namen je razpršiti planinsko dejavnost po Sloveniji, povečat obisk koč ob obhodnicah in jim s tem pomagati da preživijo.
Teče projekt opremimo slovenska plezališča. Projekt skupine entuziastov bo verjetno počasi prerastel v odbor. Mnoga plezališča so že 
zelo stara in varovala je potrebno obnavljat, da ne bo prišlo do čudnih situacij. Izvedel se bo Dan Slovenskih planincev. Naprej teče akcija 
Slovenja planinari. Poskusili bomo sodelovati na več projektih, vendar ob tehtnem premisleku kaj smo s strokovno službo sposobni izvest. 
Na koncu še mednarodno sodelovanje in povezovanje z drugimi planinskimi organizacijami.
Ker živimo v času negotovosti in se srečujemo z visoko inflacijo, smo bili pri finančnem načrtu previdni.
Damjan Omerzu. Pri pripravi podrobnega finančnega načrta izhajamo iz izhodišč, ki jih je UO sprejel na prejšnji seji. Končne številke so 
odvisne od razpisov. Imamo dva glavna vira financiranja, FŠO in Letni program športa, ki pa še ni objavljen. Tretja odprta postavka pa so 
sredstva iz Zakona o planinskih poteh. V finančni načrt jih nismo vključili. Ko bo več znanega bomo naredili rebalans.
Urša Mali. Pri pripravi načrta smo upoštevali izhodišča, ki so bila potrjena na zadnji seji UO. 
Odstopanje je nastalo predvsem pri lastni dejavnosti, saj se poslovanje spreminja, ne teče vsako leto enako. PZS je namreč prevzela športni 
del organizacije svetovnega vojaškega prvenstva v športnem plezanju (povečanje prihodkov iz lastne dejavnosti za 64 tisoč EUR), usposa-
bljanje vodnikov letos ne bo sofinancirano s sredstvi EU, zato so celotni načrtovani prihodki vpisani kot lastna dejavnost (povečanje za 70 
tisoč EUR glede na rebalans), izveden bo seminar za alpinistične inštruktorje (povečanje za 20 tisoč EUR), načrtujemo večje prihodke od 
prodaje v trgovini. Poleg tega je povečanje prihodkov iz lastne dejavnosti tudi posledica višjih cen usposabljanj, prenočevanja in polpenziona 
v PUS Bavšica in višje cene Planinskega vestnika, kar smo naredili zaradi splošnega naraščanja cen blaga in storitev.
Ker je pogodba z MGRT še v fazi usklajevanja, teh sredstev zdaj ne načrtujemo, bo pa po podpisu pogodbe pripravljen rebalans finančnega 
načrta.
Med	sredstvi	EU	sta	ostala	projekta	VrH	Julijcev	in	Erasmus+	SCCR	v	skupni	vrednosti	91	tisoč	EUR,	ki	bosta	zaključena	do	konca	leto-
šnjega leta.
Druge prihodke sestavljajo načrtovani prihodki iz reciprocitete 25 tisoč EUR, sredstva Ministrstva za zdravje 21 tisoč EUR, FIHO 16.772 
EUR, MIZŠ sofinancira plačo v programu nacionalne panožne športne šole v vrednosti 16 tisoč EUR, Ministrstvo za javno upravo pa je za 
letošnje leto za projekt Planinstvo 4.0 namenilo dobrih 28 tisoč EUR.
Skupaj s strokovnimi sodelavci smo na podlagi načrtovanih prihodkov ocenili odhodke. Po objavi rezultatov razpisa Fundacije za šport in 
objavi razpisa za letni program športa bomo pripravili rebalans finančnega načrta, do takrat bo tudi že znano, če katere od zdaj načrtovanih 
akcij, usposabljanj ne bodo izvedene. Odprte so še vloge na pet razpisov, za katere čakamo rezultate. V primeru odobritve sredstev bodo 
tudi ta upoštevana v rebalansu.

Razprava.
Igor Oprešnik je pohvalil povišanje sredstev za delovanje MDO.

SKLEP 3/26-2-2023: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2023.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 4/26-2-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinske načrte komisij  in na predlog odborov sprejema po-
drobni vsebinski program dela za leto 2023. Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila podrobnega 
finančnega načrta PZS za leto 2023.
Sklep je bil soglasno sprejet.
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Ad. 4. Informacija o članarini PZS 2022
Jožef Bobovnik. Lansko leto smo presegli 60.000 članov. Vsi skupaj smo lahko zadovoljni, da nam je po dveh letih epidemije, v prvem nor-
malnem letu to uspelo. Zasluga gre PD, ki so s svojimi programi pritegnili naše stare in tudi nove planince. Imamo 297 društev oz. klubov.
Pri A članih je številka presegla število iz leta 2019. Pri B članih je število za tisoč oseb manjše. B1 imamo rahel porast. Veseli smo, da je 
članarina	P+O,	že	na	ravni	iz	leta	2019.	Zahvala	vsem	mentoricam,	ki	so	gonilo	te	kategorije.	Tudi	število	S+Š	je	nekoliko	višje.	In	članarina	
je tudi v rahlem porastu. Največ članov imamo v kategoriji B. Predstavljeno je bilo še gibanje članstva po MDO in poziv, da se društva 
spodbuja k pripravi dobrih in kvalitetnih programov za svoje člane. Le tako se bo obdržalo stare in pritegnilo nove člane.
Jože Rovan. V dveh letih smo izgubili 16 % članstva. Da smo se pobrali, šteje za uspeh in nakazuje, da imamo veliko zvestih članov. Če 
uspemo	trend	rasti	v	kategoriji	S+Š	ohranit	ali	povečat	bo	to	zelo	dragoceno.
Igor Oprešnik.	Zanimivo	bo	opazovati	dogajanje	v	kategoriji	S+Š.	Letos	se	bo	videlo	ali	je	korona	v	srce	mladih	pritegnila	gore	in	ali	so	bile	
planinske koče gostoljubne do njih. Oziroma ali je to bila samo posledica omejitev epidemije.

Ad. 5. Predlog za delitev sredstev iz Sklada planinskih koč
Jože Rovan. Predlog Sklada planinskih koč je v gradivu. Predlaga, da se razdelijo sredstva zbrana iz članarine 2022 in preostanka leta 2021.
Miro Eržen je poudaril, da imajo prednost pri delitvi sredstev koče, ki so utrpele elementarno nesrečo zaradi katere je bilo prekinjeno 
obratovanje koče.
Okrešelj in Mozirska koča naj bi bila letos pripravljena na obratovanje. Pri Mozirski koči je potrebno najeti dodatno posojilo za dokončanje. 
Predvidena sredstva bi zmanjšala znesek in pogoje posojila.
Korošica prehaja v last občine Luče in v upravljanje PD Luče. Pismo o nameri, da bo občina kočo predala v upravljanje PD Luče, je že pri-
spelo na PZS. Z omenjenim vložkom bi financirali začetno dokumentacijo. Želja občine, je da PZS, preko svojega predstavnika sodeluje 
pri projektu. S tem imamo tudi nekakšen nadzor. Lahko izražamo svoja mnenja.
Če koče nebi pogorele, bi se pripravil razpis na katerega bi se lahko prijavilo več koč. Kljub temu je prišla vloga PD Postojna. Glede na 
pravilnik, vloge nismo mogli upoštevati. Predlog je obravnaval IO gospodarske komisije in ga potrdil. Predlaga, da ga potrdi tudi UO.

Razprava.
Rastko Vrečko. MDO Podravja je predlog obravnaval. Zanima nas zakaj PD Postojna ni dobila sredstev iz sklada za obnovo.
Miro Eržen je ponovil, da imajo prednost pri dodelitvi koče, ki so doživele elementarne nezgode, zaradi katerih koča ne obratuje več in 
pripravljavci predloga so bili to dolžni upoštevati.
Manja Rajh. Tematiko je S MDO obravnaval na plenarni seji. Nad predlogom za sofinanciranje projektne dokumentaciji niso navdušeni. 
Moti jih, da dom ne bo v lasti PD, ampak občine Luče. Vprašali so ali bo 25.000 evrov kako zavarovano in ali je to res potrebno. Sama bo 
glasova za predlog, ampak samo zato, ker Korošica sodi v njihov MDO.
Pri predlogu podelitve sredstev Mozirski koči je mnenja, da koča ustvarja visoke prihodke predvsem pozimi, ko ljudje hodijo gor smučat 
in da ni velike potrebe za sofinanciranje. Njim ne bo hudega. Dodala je še, da je Kocbekov dom društvu prinesel veliko denarja, ker je to 
točka, kjer planinci potrebujejo prenočišče. Okrešelj bo krasen dom in zanima jo, kaj se bo kasneje dogajalo z njim. Dom bodo oddali v 
najem. In dokler bo nov bo vse krasno, ko pa bo začel propadati bo spet vprašanje financiranja njegove obnove. Najemnik v samo zgradbo 
ne bo vlagal. Najemnina ne more biti nikoli tako visoka, da bi pokrila obnovitvena dela.  
Miro Eržen. V primeru koče na Korošici imamo dve možnosti ali da pobudo in pripravljenost občine Luče pri kateri smo sodelovali, 
sprejmemo in naredimo tam dom ali pa ne. PD Luče je finančno šibko.  PD Celje pa ni finančno in kadrovsko sposobno obnoviti dve koči. 
Dokler je govora o 25000 proti  milijonu, ki bo potreben za obnovo, znesek ne predstavlja nekega bistvenega dela. Dvomim, da bomo s 
takšnim vložkom uspeli in pridobili solastniški delež. V preteklosti se je izkazalo, da lastništvo simboličnega deleža PZS ne predstavlja 
velike možnosti na vpliv pri upravljanju koč. Vsi bi imeli deleže, upravljali ali vlagali pa nebi. Je pa še vedno lahko nekakšna varovalka, da 
koča ne gre v druge vode. Razen pisma o nameri od občine nimamo ničesar. Enostavno je potrebno verjeti.
Manjo Rajh je zanimalo ali je to začetek investiranja s strani PZS? Ali je dala občina kakšno finančno konstrukcijo?
Miro Eržen. Koča trenutno prehaja iz lastništva nadškofije na občino. Občina še nima finančne slike. Letošnji cilj je, da pridemo do gradbe-
nega dovoljenja. Glede sofinanciranja PZS, poznate naš proračun in s tem ne moremo resno sodelovati. Iz reševanja problematike v dolini 
sedmerih jezer, lahko povem stališče ministrstva za okolje, da se pripravite na gradnjo suhih stranišč. Ministrstvu smo predlagali naj bo 
Korošica vzorčni projekt. Tako bi lahko pridobili nekaj sredstev. Parlament je sprejel 400.000 evrov nepovratnih sredstev za obe pogoreli 
koči. Izkoristili smo lahko le 200.000 za Okrešelj. Poskusili bomo pridobiti nazaj 200.000 evrov za Korošico.
Jože Rovan. Dobra stran financiranja projekta je, da imamo vsaj nek vpogled v to kar se dogaja in kakšna koča bo tam stala.
Marija Kuhar ima pomisleke, ker PD Luče ne bo lastnik koče. Če se je na občini že pri 25.000 evrih zataknilo, kaj šele bo. Boji se, da se bo 
vzorec ponavljal naprej. Če ni lastništva kakšna bo pravna podlaga za nakazilo sredstev? Mogoče res pokažemo dobro voljo. Glede Vojkove 
koče na Nanosu pa kot je že prej Miro povzel pravilnik »oz. poškodbam, ki imajo za posledico daljšo nezmožnost obratovanja«. Vloga je 
bila napisana, ko se je začelo zbirati sredstva za obnovo. Streha je razpadala. Septembra je voda zalila kletne prostore, gre za posledico, ki 
onemogoča obratovanje koče. S tega stališča se nam ne zdi prav, da se vloga PD Postojna ni obravnavala.
Miro Eržen. Pripraviti se moramo na čase, ko nekatera PD ne bodo več lastniki koč ali njihovi upravljalci. Društva nimajo več kadra, 
ljudi. Tudi najemnikov ne dobijo. Kaj naj rečemo občini Luče? Super, da ste pokazali iniciativo, mi bomo še malo počakali in videli kako 
se bo razvijalo potem pa primaknili 25.000 med milijon. Ali ni boljše, da PZS reče, to je naša iniciativa? S tem pokažemo resnost. Lažje se 
pogovarjamo z županom. Prav je da naredimo nek korak.
V gradivu GK je zabeleženo, da se je vloga PD Postojna, kljub temu obravnavala. Ker pa ni bil izveden razpis, odbor vloge ni mogel odobriti. 
Če sredstva razdelimo na več delov, si nihče z denarjem ne bo mogel pomagati. Vesel bi bil predlogov, kako bi sklad napolnili. Oglašate se 
samo, ko se sredstva delijo.
Igor Oprešnik. Če bi vsakemu dali 20.000, bi s tem zadostili vsem trem. Če je koča zaprta, ker pogori ali noter teče voda je enako. Moti 
ga, ker ni bilo nikogar iz Luč na UO, da bi osebno predstavil zadeve. Prejšnjikrat so bili iz PD Celje na UO in so predstavili projekt. Ali to 
pomeni, da je prejšnja maketa in dokumentacija o Korošici, stran vržen denar?
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25000 evrov je majhen delež v primerjavi z 1000000. Koča na Korošici bo prinašala dobiček. Tam dejansko manjka koča. Razmislite ali 
Mozirski koči ne bi pomenilo bistvene razlike, če dobi manj sredstev in gre delež Vojkovi koči. Bil bi dober signal, da PZS deluje širše.
Miro Eržen. PZS je imela namen plačat projektno dokumentacijo za Korošico. Ker projekt ni bil realiziran je šel ves denar v Okrešelj, za Korošico nič.
Na projektu Okrešlja smo se veliko naučili. Potrebno bo pregledat obstoječo dokumentacijo in ravnati v skladu z dognanji na Okrešlju. Kar 
se tiče dobička. Kaj je narobe s celjsko kočo, ki je na taki lokaciji, da je nihče noče imeti. Če bi bile koče zanimive, bi se ljudje pulili za njih.
Damjan Debevec. Stališče MDO Notranjske je takšno, da je to občinski projekt. Vojkova koča je postojanka na SPP. Letos praznujemo 
obletnico in bi se spodobilo, da gre denar tja. Vseh 60.000 evrov.

Bojan Rotovnik. Ko smo pisali prvi člen pravilnika sklada, smo ga zastavili bolj široko, da se z lastnimi pravili ne zavezujemo preveč ozko. 
Na skupščini smo se pogovarjali, da gre dodaten evro za koče, ki so pogorele. Če bi šli takrat v druge obrazložitve, je vprašanje, če bi s pre-
dlogom uspeli. Smisel evra je bil, da pomagamo pogorelim kočam in to tu sedaj tudi delamo. Če bi rekli, sedaj bomo vse koče v Sloveniji 
tak ali drugačen način obnavljali, bi se prijavilo ogromno koč za omejena sredstva. Najprej uredimo koče, ki so pogorele, da jih čim prej 
spravimo naprej. Hkrati pa se pogovorimo, kako dolgoročno pridobiti sredstva, ki ne bodo samo 50.000 evrov na letni ravni.
Primarni interes nas planincev je, da čim prej pridemo do postojanke med Raduho in Kamniškim sedlom. Tudi jaz bi bil skeptičen, če bi 
kočo gradila komercialna firma. Tukaj govorimo o občini. To je javna stvar. Delež bomo nakazali PD, ki je naš član. Imelo bo neko vstopni-
co, da se bo lahko pogovarjalo. Kar lahko naredimo je, da sofinanciramo projektno dokumentacijo, vse naprej bo stalo neprimerno več. 
Istočasno lahko vplivamo na projektno dokumentacijo. 
Jože Rovan. Češka koča je v občinskem lastništvu. Občina jo je pripravljena vrniti PD. Vendar društvo se je boji prevzeti, ker brez stalne 
finančne podpore občine, koča ne more preživeti. Ima fantastično lego, žičnico, obisk. Korošica nikoli ne bo dobičkonosna, če nanjo obe-
simo vse stroške. Brez prostovoljnega dela, pomoči občine in države visokogorske koče ne morejo živeti. Mogoče obstaja kakšna izjema.
Tine Rezar: Prodana je bila koča na Krvavcu. Dve leti nazaj smo na UO obravnavali ali se proda ali ne. Po razgovor z najemnikom in lastni-
kom, je bilo dogovorjeno, da bo ostala planinska koča. 14 dni nazaj je bila prodana. Prej ali slej se bo to zgodilo z večino koč. Nismo več v 
socializmu. Problem je/bo z kadrom za delo v planinskih postojankah. Dajmo denar za Korošico, drugače se bomo čez dve leti pogovarjali 
zakaj se stvar nikamor ne premakne. 
Marija Kuhar je poudarila, da je veliko koč že zaprtih zaradi tega, ker ne dobimo kadra.
Jurček Novakk. Za Korošico smo dali prispevke. Društva, ki so denar zbirala na občnih zborih niso nikoli podpisala soglasja, da gre denar 
drugam. Naj se to uredi. PD Celje naj ga da naprej.  PZS ne more dati PD Luče denarja za projektno dokumentacijo zraka. Zahteva sklep, da 
kazen krije tisti, ki bo to odobril. Tisti, ki ni lastnik, ne more dobiti denarja za nekaj kar nima v lasti. Sam ne more dobiti denarja popravilo 
hiše na koncu ulice, katere ni lastnik. 
Jože Rovan. Na prvi del je že Miro odgovoril. Dodal je, da se vsak projekt začne pri dokumentaciji.  Potrebno je samo urediti odnose z 
občino Luče. Ima zaupanje v presojo in odločitve odbora. Pohvalil je ekipo, ki gradi Mozirsko kočo. Z veliko iniciativo hitro napredujejo. 

SKLEP 5/26-2-2023 Upravni odbor PZS na osnovi dodatne vloge PD Mozirje za obnovo pogorele Mozirske koče na Golteh iz Sklada 
planinskih koč Planinskemu društvu Mozirje v letu 2023 nameni dodatnih 40.000 €. 
16 za in 3 proti.
Proti: Marija Kuhar, Damjan Debevec, Igor Oprešnik.

SKLEP 6/26-2-2023 Upravni odbor PZS na osnovi vloge PD Luče iz Sklada planinskih koč Planinskemu društvu Luče v letu 2023 
nameni 25.000 € za izdelavo projektne dokumentacije za pogoreli Kocbekovega dom.
15 za in 4 proti.
Proti: Damjan Debevec, Marija Kuhar, Igor Oprešnik, Jurček Nowakk.

Ad. 6. Predlog podelitve Certifikatov Okolju in Družini prijazne koče
Jakob Zupanc. Izvršni odbor je na svoji seji 9. 1. 2023 obravnaval in potrdil spodnje predloge za podelitev in podaljšanje certifikatov Dru-
žini prijazna planinska koča in Okolju prijazna planinska koča. Skladno s Pravilnikom, certifikate na predlog IO GK podeljuje UO PZS.

Damjan Debevec pogreša gradivo za 6. točko in 4. točko.
Damjan Omerzu. Gradivo je v vabilu. Predstavitev iz četrte točke pa bo poslana. Pravilniki so dostopni na portalu za društva in si jih lahko 
vsak sam pregleda. 

SKLEP 7/26-2-2023 Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o planinskih
kočah, bivakih in učnih središčih, podeljuje certifikatov Družini prijazna planinska koča za obdobje 2023 - 2026 koči:
•	 Dom	dr.	Franca	Goloba	na	Čemšeniški	dolini,	PD	Zagorje	

Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 8/26-2-2023 Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o planinskih
kočah, bivakih in učnih središčih, podaljšuje veljavnost certifikatov Družini prijazna planinska koča za obdobje 2023 - 2026 nasle-
dnjim kočam:
•	 Dom	pri	izviru	Završnice,	PD	Žirovnica
•	 Koča	Velikonočnica,	PD	Boč	Kostrivnica
•	 Planinski	dom	na	Jančah,	PD	Litija
•	 Planinski	dom	na	Kumu,	PD	Kum	Trbovlje
•	 Planinski	dom	na	Zasavski	sveti	gori,	PD	Zagorje

Sklep je bil soglasno sprejet.



30

SKLEP 9/26-2-2023 Upravni odbor PZS na predlog IO GK, na podlagi 40. člena Pravilnika o planinskih
kočah, bivakih in učnih središčih, podaljšuje veljavnost certifikatov Okolju prijazna planinska koča za obdobje 2023 - 2026 naslednjim kočam:
•	 Dom	na	Uršlji	gori,	PD	Prevalje
•	 Dom	pri	izviru	Završnice,	PD	Završnica
•	 Koča	pri	Jelenovem	studencu,	PD	Kočevje
•	 Tumova	koča	na	Slavniku,	OPD	Koper

Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 7. Etični kodeks delovanja v športu
Jože Rovan. Planinska zveza Slovenije ima sprejet svoj Častni kodeks slovenskih planincev, ki pa se tekmovalnega športa samo dotakne. 
Etični kodeks OKS, to čedalje bolj pomembno dejavnost PZS celovito in strnjeno ureja in iz tega vidika se predlaga, da etični kodeks de-
lovanja v športu prevzame tudi PZS.
Miha Habjan. Olimpijski komije Slovenije je na skupščini 1. 7. 2021 sprejel Etični kodeks delovanja v športu. Namen kodeksa je, da bo 
zavezujoč za deležnike v športu, kamor spadajo športniki, njihovi spremljevalci, strokovni delavci v športu, sodniki, organizatorji tekmo-
vanj, športni funkcionarji in strokovno-organizacijski delavci (prostovoljni, honorarni in profesionalni), športne organizacije, podporniki 
športa, zaposleni in vsi drugi, ki delujejo v slovenskem športu. Na OKS so pripravil kodeks in ga poslali panožnim zvezam, da ga sprejmejo 
in implementirajo. Predsedstvo in dotične komisije so kodeks pregledale. 
Bojan Rotovnik. Področje etike imamo v PZS urejeno že od sedemdesetih let naprej. Bili smo edina športna zveza, ki je imela svoj etični 
kodeks. Področje postaja vedno bolj pomembno in odnosi v vrhunskem tekmovalnem športu niso vedno idealni. Zato se je v vseh pano-
gah začela pojavljati potreba, da se področje čim bolj uredi. Mednarodni olimpijski komite je naložil članom po vsem svetu, da sprejmejo 
mednarodnega ali napišejo svojega. OKS je na podlagi različnih etičnih kodeksov (v največji meri nemškega) pripravil svojega. Vse članice 
OKS so ga leta 2021 soglasno potrdile. Sedaj pa je na članicah, da ga sprejmejo za svojega ali pa zapišejo svojega.

Rudolf E. Skobe je opozoril, da je potrebno kodeks z svojo vsebino in vrednotami sprejeti na skupščini PZS in ne na UO. UO naj se s 
kodeksom samo seznani. Pravilno je, da ga prepustimo skupščini, ker sprejemamo dokument, ki se tiče vseh članov in bo po vsebini ena-
kovreden našemu planinskemu kodeksu.
Jože Rovan. O Rudijevem predlogu smo se pogovarjali tudi predsedstvu. Po formalni strani ga lahko sprejme UO. Če damo kodeks na 
skupščino ima to večjo težo. Ali se odločimo, da je to samo  seznanitev in kodeks pošljemo v potrditev na skupščino?.
Bojan Rotovnik. Pri sprejetju kodeksa je bolj pomembna pot kot sam cilj. Z odločanjem na skupščini bomo dosegli večji krog ljudi. Podpira 
predlog, da se o njem odloča na skupščini in predlaga, da ga potem komisije predstavijo še na svojih zborih.  

UO se je seznanil z Etičnim kodekom delovanja v športu.

Ad. 8. Spremembe v Katastru planinski poti
Jože Rovan: Izvršni odbor Komisija za planinke poti je obravnaval vlogo PD Bohinjska Bistrica za nove odseke planinske poti, ki jih potrjuje 
UO PZS.

SKLEP 10/26-2-2023 UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da Pla-
ninsko društvo Bohinjska Bistrica odpre in je skrbnik odsekov  planinskih poti Planina za Šavnikom – Kozji hrbet¬ Z – Bohinjski 
preval S. Nove odseke planinske poti se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi morata Planinsko 
društvo Bohinjska Bistrica upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske 
javne infrastrukture.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 9. Informacija o razstavi 70 let Slovenske planinske poti in o slavnostnem dogodku ob 130 letnici organiziranega planinstva
Damjan Omerzu. Slavnostni dogodek ob 130 letnici organiziranega planinstva, bo potekal 27. 2. 2022 v Ljubljani (Kino Bežigrad). Vabljeni 
bodo zunanje organizacije, predstavniki društev, podporniki…. Omejeni smo z prostorom, zato se bodo zbirale prijave na podlagi prejetih 
vabil. 271 mest je v dvorani. Vabila pridejo v roku 14 dni.
Ob 70-letnici Slovenske planinske poti SPM pripravlja razstavo, ki bo kasneje po dogovoru z MDO in PD na voljo širši skupnosti. Društva 
in MDO ji bodo pozvani, da javijo termine.

Ad. 10. Informacija o delovanju komisij PZS
Ana Skedar, Mladinska komisija. V soboto je v Postojni  potekal že 33 državno tekmovanje mladina in gore za osnovnošolce in sedmo 
tekmovanje za srednješolce. Skupno je tekmovalo približno 120 tekmovalcev. 
V osnovnošolski finale, se je uvrstilo 7 ekip, zmage se je veselila ekipa Neustrašni gorski učenjaki (PD Kranj) pred drugouvrščenimi Pono-
snimi hribolazci (PD Bled) in Smrkci (PD Litija) na tretjem mestu.
Pri srednješolcih sta zmago slavili Gorski kuri (PD Tržič), pred dvojico Gorska čačota (PD Tržič) na drugem in Geeks (PD Litija) na tretjem mestu.
Tudi letos so bile nagrade zelo bogate, tako gre med drugim tudi zahvala vsem društvom, ki so prispevala nočitve v svojih kočah. Je pa bila 
letos sprememba, na področju glavne nagrade. 
Žal letos nismo mogli zagotoviti, da bo potekal nagradni tabor, razlog zato je financiranje fundacije za šport. Že lani, smo sami krili stroške 
nagradnega tabora, česa pa letos na žalost brez financiranja fundacije letos nismo zmožni. 
Zato smo se odločili, da prvim trem mestom za nagrado podarimo eno tedenski brezplačni najem Mlačce v naslednjih dveh letih, pri čemer 
pa morajo imeti zmagovalci brezplačen tabor. V primeru pa, da nam letos FŠO odobri financiranje pa bomo nagradni tabor naknadno  
tudi organizirali. 
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Dijaki pa so za nagrado dobili brezplačno udeležbo na dijaškem taboru, ki bo potekal v Čezsoči. Ker so dijaki med 15 in 30 letom pa lahko 
njihove stroške uvrstimo v razpis Urada za mladino.
Pohvala in zahvala za res odlično organizacije gre seveda Brigiti Čeh, planinskemu društvu Postojna in osnovni šoli. 
Ob MIGu smo MKjevci tudi že zelo aktivni, v zadnjih dveh mesecih smo organizirali dva študentska izleta, v polnem teku je tudi zimska 
planinska šola za mlade, za katero je res zelo veliko zanimanje. 
Zunaj so tudi že razpisi za usposabljanje za načelnike MO in mladinske voditelje,  v prihodnjih dneh pa bodo sledili še razpisi za dijaški 
tabor, ki bo potekal v Čezsoči med 19. in 26. avgustom in vikend družabnosti, ki pa bo potekal na Boču med 15 in 16 aprilom na Boču in 
bo veljal tudi kot izpopolnjevanje za mentorje. Bo pa v kratkem zunaj tudi razpis za cestne prevoze opreme za planinske tabore.

Jurček Novakk, Odbor inPlaninec. Odbor je pripravil strategijo in vizijo s katero bo ustvarjal priložnost za inPlanince. Imamo 6 delovnih 
skupin IOS - inPlaninci z okvaro sluha, GOGO - Gibalno ovirani gore osvajajo, ODLOČEN KORAK - za slepe slabovidne ni ovir, nevro-
različni AMA in PARAPLEZANJE. Lansko leto je bilo organiziranih 39 pohodov in 4 izobraževanja na katerih je sodelovalo 11 predavateljev 
in 78 slušateljev. Od leta 2015, ko smo začeli, smo opravili 69710 prostovoljnih ur. V letu 2022 16911 ur. S tem, da kadrovsko ne zmoremo 
zabeležiti vseh opravljenih prostovoljnih ur. Sledila je podrobna predstavitev dela v letu 2022 in finančni načrt do leta 2027. 
Pripravljajo vabila s kretnjami in podnapisi. Inštitut za izobraževanje tolmačev SZJ je pripravil 50 novih kreten predvsem za plezanje. Pri-
redili bodo dan odprtih vrat za gluhe/naglušne športne plezalce 24. februarja 2023. Dogovorjeni so za predavanje varne hoje v gore pozimi. 
Nadaljevali bodo s paraplezanjem, z zavodi in društvi organizirajo športne dneve. Želijo povezati rekreativno plezanje, B reprezentanco 
in A reprezentanco. Predstavljena je bila še aplikacija inpoti.
V letu 2023 vabijo na 41 pohodov. 23. septembra vse pričakujejo na Debelem rtiču ob zaključku poti slepih in slabovidnih planincev po 
SPP. Povabil je predsednika PZS na 4. novinarsko konferenco,
6. aprila 2023, kjer bo predstavitev dela inPlaninec, spletne aplikacije in podpis dogovora o sodelovanju – GOGO. Na koncu je pozval še 
vse člane naj uporabljajo družabna omrežja za širitev prepoznavnosti dejavnosti inPlanincev.

Ad. 11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Jože Rovan. Vprašanje S MDO. Koliko je do sedaj stal program Naveza in koliko stane letno vzdrževanje?
Damjan Omerzu. 2012 smo začeli uvajati navezo. Mesečno vzdrževanje znaša 1440 evrov z DDV. V začetnih letih so bili zneski višji, ker 
so se stvari dograjevale. Skupaj smo v 11 letih za vzdrževanje in razvoj namenili 294.000 evrov z DDV. 
Igor Oprešnik. Je pohvalil Matjaža Šerkezija za odlično predstavitev in delavnico o Navezi. Na enostaven način je bilo prikazano delovanje 
naveze. Vsi administratorji morajo sedaj poznati delovanje. Vsa pohvala.
Marija Kuhar se pridružuje pohvalam.
Franci Ekar. V letnem biltenu pogreša poročila o zamejskih društvih.

S MDO. Vodniško izobraževanje v letu 2023: želimo pisne podatke o kalkulaciji s podatki o posameznih postavkah v kalkulaciji (npr. 
prenočišče, hrana, prostor, predavatelji, ...).
Franc Gričar. Večina od vas je že nekaj let v upravnem odboru in vodniška komisija vsako leto prosi UO za sredstva za pokrivanje minusa. 
V lanskem letu se je komisija odločila, da bo v letošnjem letu dvignila cene. Lansko leto smo se dogovarjali za cene penzionov nekje 28 
evrov, letos je po vseh informacijah težko dobiti pod znesek pod 38 evrov. Posamezno kosilo je med 12-16 evrov. Na očitek, zakaj ne prire-
jamo usposabljanj, kjer je ceneje. Pogoji za delo so prva stvar, ki jo je potrebno upoštevat. Cene so bile pripravljene na osnovi teh zneskov. 
Dvignile so se kilometrine. Inštruktorji do sedaj niso nikoli bili plačani, vsaj pri VK, dobilo so povračilo minimalnih materialnih stroškov. 
Za vsako vrsto usposabljanja je bil posebej narejen izračun. V stroške na prvi stopnji sodi majica, izkaznica, našitek, značka, vodniški 
učbenik. Vodniška komisija mora istočasno sofinancirati strokovno službo v znesku okoli 8.500 evrov letno in svojo lastno dejavnost. 
Izračuni so bili narejeni na različno število udeležencev in različna razmerja med potrebnimi inštruktorji in osebami. Za prvo stopnjo je 
potreben 1 inštruktor na 5 udeležencev, za drugo 1 inštruktor na 4 udeležence. Pri izračunih je predvideno 200 kilometrov na inštruktorja. 
Žal vam lahko iz prve roke povem, da je to težko doseči. Pri meni je eden instruktor zbolel in sedaj pride drugi iz primorske na koroško, kar 
podvoji kilometre. Skrbi nas, da kljub zadnjim povečanjem, ne bomo uspeli finančno pokriti akcij. In upam, da ne bomo povečali minusa 
iz preteklih let. Dodajam še, da sem imel ravno akcijo za lastno PD na Zelenici in je bil penzion 39,5 evra in kosilo 15 evrov. Tako kot smo 
se včasih pogajali z oskrbniki sedaj ne gre več. Postavljeni smo pred dejstvo vzameš ali pa ne greš. Tudi v Bavšici ne gre več skozi s tako 
nizkimi cenami. Zaradi dviga cen smo se bali, kako bo letos s usposabljanji, vendar so vse akcije, razen dousposabljanj polno zasedene. Na 
Zelenici je bila istočasno še ena komercialna skupina, ki je imela samo kortizacije 145 evrov. 
Jože Rovan. Doživeli smo dvojni šok. ESS-ja ni več in inflacija je udarila kolikor je mogla. Slaba tolažba. Če pogledate cene tečajev na 
kolesarski ali smučarski zvezi smo lahko kar veseli, da zmoremo to izpeljati. 
Manja Rajh. Je potrdila, da se tudi njihov vodniški odbor sploh ni mogel pogajati glede cen. Pričakovali bi, da če pripelješ 30 ljudi, bi dobil 
kakšen popust. Informacija o postavkah je potrebna, da lahko na terenu odgovorimo na vprašanja.
Damjan Omerzu. V izračunu smo predvideli nekatere stroške, ponekod je oddaljenost večja, ponekod manjša. Po letošnjem letu lahko 
analiziramo usposabljanja in pogledamo ali je kje mogoča kakšna racionalizacija. Že sedaj smo nekatera predavanja združili preko Zooma 
in tako znižali skupne stroške.
Jožef Bobovnik. Opozorite društva naj se prijavljajo na občinske razpise za šport. Sofinanciranje športnega kadra je praktično v vseh 
občinskih pravilnikih, vpisani smo v razvid športnih delavcev in imamo iz tega zornega kota vso pravico do sofinanciranja vseh izobra-
ževalnih akcij. Bodisi za usposabljanje ali licenčno izpopolnjevanje. Tudi mi imamo športne delavce, tako kot rokometaši, nogometaši...

S MDO. Kakšen ukrep bo PZS sprejela za odpravo te anomalije, da bodo vodniki lahko opravljali delo za katero so se usposobili? Kdo na 
PZS bo sprejel odgovornost za nastalo situacijo, ki je nastala po krivdi strokovne službe ob prijavi kandidatov za izobraževanje vodnikov?
Franc Gričar. Zakon je tak, da trenutno nič ne moremo. V razpisih so bili navedeni pogoji za udeležbo na usposabljanjih. Pri prijavi na 
usposabljanje je bilo potrebno podpisati izjavo, da so navedeni podatki resnični. Zaupalo se je osebam, ki so napisale in podpisale prijave.
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Sedaj se je zakonodaja še dodatno zaostrila oz. so na ministerstvu začeli vodit in objavljati seznam. Vsi VPZS se sedaj morajo vpisati v razvid 
športnih delavcev Slovenije. Ministrstvo zahteva dokazilo o ustrezni izobrazbi in kdor ga ne more predložiti je zavrnjen. Osebno poznam 
kar nekaj vodnikov za katere se je izkazalo, da ne izpolnjujejo pogojev izobrazbe. Odlično delajo na terenu, a jim uradno žal ne moremo 
ustreči. Ni jim potrebno hoditi na licenčna usposabljanja, ker jih tudi registrirati in posledično zavarovati za odgovornost ne moremo. Še 
bomo poskušali iskati alternative, vendar ta trenutek ne vidim rešitve. Ko se je zakon o športu spreminjal/sprejemal je naš UO podal 12 
strani pripomb, upoštevan je bil pa en stavek.
Manja Rajh. Predsedniki oz. podpisniki niso mogli vedeti ali nekdo izpolnjuje pogoje. Včasih so se priznavale interne izobrazbe in so do-
bivali interne diplome. Žal so te osebe krasni vodniki. Gre večinoma za starejše vodniki. Bilo bi pa dobro, da se poišče kakšno alternativo.

MDO Podravja. Zakaj v gradivu PZS za 4. sejo ni PD Postojna dobila denarja iz sklada obnov za Kočo na Nanosu?
Jože Rovan. Na to vprašanje se je že odgovorilo v 5. točki.

MDO Podravja. Razlaga, zakaj nerealno visok strošek prenove spletne strani – 60.000,00 eur?
Damjan Omerzu. Spletne strani so kompleksna stvar. Prenova je bila začeta 4 leta nazaj. Lansko leto smo definirali koncept spletne strani, 
pridobivali ponudbe. Obseg predstavlja prenovo vidnega in skritega. Prečiščenje baz. Naša spletna stran je stara 12-15 let in terja prenovo 
na novejši standard. Ocena števila ur, ki so potrebne je ocenjena na 1300 programerskih ur. Ponudbe so bile tudi enkrat višje. Vzdrževalec 
trenutne spletne strani odhaja v pokoj. Znotraj podjetja je omogočil, da obstoječe rešitve prenesejo na nov sistem. Znesek je fiksen. Inve-
sticijo smo delili na dve leti. Številke obiska so dobre. Milijon obiska na leto. Spogajana urna postavka programiranja je pod trenutnimi 
splošnimi tržnimi cenami.

Ad. 12. Razno
Damjan Debevc je zanimala informacija glede ponatisa vodnikov. MDO Notranjske je ponudil financiranje najema prostora za jesenki 
posvet na njihovem koncu.
Damjan Omerzu. Popravki so dobrodošli, prosi, da jih posreduje založbi in urednikom.
Marija Kuhar. Vodniki, ki imajo A in B kompetence, bi radi obdržali naziv za Strokovni sodelavec v športu 1.
Franc Gričar. Vsi, ki imajo nekdanje kategorije AB ali AD imajo uradno priznano drugo stopnjo in naziv Strokovni sodelavec v športu 2. 
V kompetencah bo zavedeno, kaj lahko vodijo. Morajo pa na klasično licenčno izpopolnjevanje, ki traja en dan. Predlaga je, da gredo raje 
na dousposabljanje in pridobijo vse kompetence Strokovni sodelavec v športu 2, tudi če potem tega ne bodo vodili.
Marija Kuhar. Bodo VPZS 2 z omejitvami.
Jožef Bobovnik. Na prvi stopnji pa morajo vsi na snežno izpopolnjevanje za 1. stopnjo. Kompetence in omejitve so objavljene na strani VK.

Jože Rovan. Dan planincev je letos na Kalu. Predlaga, da bi imel UO sejo v petek na Kalu, kjer bi tudi prenočili. Opaža, da se v odmorih med 
sejo pogovarjamo in rešujemo medsebojne probleme in to bi omogočilo še kvalitetnejše delo UO v prihodnje. Prisotni so se s terminom 
in lokacije 6. seje UO PZS, v petek, 9. 6. 2023 na Planinskem domu na Kali strinjali.

Seja je bila končana ob 20. 30 uri. 
Naslednja seje UO PZS bo 16. 3. 2023.

Zapisal:
Jure Brečko

Damjan Omerzu,          Jože Rovan,
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS
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ZAPISNIK
5. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v četrtek, 16. marca 2023,
ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Martin Šolar, Roman Podnebšek
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Igor Oprešnik, Aldo Zubin in Jakob Zupanc.

Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD Zasavja), Marko Kumer (predstav-
nik MDO PD Koroške), Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško 
Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske) 
in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine)
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Mirko Jeršič (Gospodarska komisija), Matej Kocbek (Vodniška komisija)
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar.
Strokovna služba PZS: Jure Brečko (zapisnik PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS), Barbara Gradič Oset (pred-
stavnica PZS za odnose z javnostmi), Vladimir Habjan (PV).

Opravičeno odsotni: Jožef Bobovnik, Štefan Kozak, Marijan Denša, Bojan Rotovnik, Damjan Omerzu, Marija Kuhar, Aleš Drekonja.

Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 18 članov z glasovalno pravico, to je 75 
%. Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil predlagan dnevni red. 

SKLEP 1/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 4. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 4. seje UO PZS (Jože Rovan)
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Jože Rovan)
3. Priprave na skupščino PZS 2023:
a)   Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS (Jože Rovan)
b)   Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2022 (Jože Rovan, Urša Mali, načelniki komisij in predsedniki MDO PD)
c)    Poročilo Nadzornega odbora PZS 2022 (Franci Ekar)
d)   Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2024 (Jože Rovan, Urša Mali, načelniki komisij in predsedniki MDO PD)
e) Etični kodeks delovanja v športu (Miha Habjan)
4. Poročila z zbora VK PZS in potrditev vodstva IO VK (Matej Kocbek)
5. Pogodba za financiranje izvedbe programa usposabljanja in preizkusa usposobljenosti za markaciste ter za sofinanciranje vzdrževanja 

in označevanja planinskih poti  za leti 2023 in 2024 (Jože Rovan)
6. Spremembe v katastru planinskih poti (Jože Rovan)
7. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij)
8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Jože Rovan). 
9. Razno - Prijave razprav pod točko razno se bodo evidentirale pri 1. točki dnevnega reda.

Ad. 1. Potrditev zapisnika 4. seje UO PZS
Jože Rovan je povedal, da na zapisnik ni prišlo pripomb ter, da so sklepi prejšnje seje realizirani z opombo, da je program obeležitve obeh 
obletnic v izvajanju.
Manja Rajh na zapisnik nima pripomb, še vedno čaka na kalkulacije vodniških usposabljanj v pisni obliki.
Jože Rovan se je opravičil, da ga ne bo na skupščini, saj se mora prilagajati možnosti koriščenja dopusta soproge zdravnice, v skladu z 
razporedom dežurstev v UKC Ljubljana.

SKLEP 2/16-2-2023: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 4. seje upravnega odbora, z dne 16. 1. 2023.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Jože Rovan je predstavil aktivnosti:
•	  Zbor gospodarjev in Konferenca planinskega gospodarstva
•	  Zbor načelnikom Komisije za alpinizem
•	  Zbor načelnikov odsekov in klubov turnih kolesarjev 2023
•	  Javna razprava | Strategija vzdrževanja markiranih planinskih poti Planinske zveze Slovenije
•	  Svetovno prvenstvo v tekmovalnem lednem plezanju
•	  Udeležba na svetovnem pokalu in evropskem pokalu v lednem plezanju
•	  Alpinistično-plezalni večer | vabilo na podelitev priznanj najuspešnejšim v letu 2022, Mojstranške veverice, prejemniki priznanja PZS 

za življenjsko delo v alpinizmu 2023
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•	  Slovesna prireditev ob 130-letnici Planinske zveze Slovenije
•	  Sodelovanje na sejmu Alpe Adria
•	  Izšel nov vodnik Čez planke na turnih smučeh in leposlovje Šepet samotnih stezic

Ad. 3. Priprave na skupščino PZS 2023
a) Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS
Jože Rovan se je opravičil, da ga ne bo na skupščini, saj se mora prilagajati možnosti koriščenja dopusta soproge zdravnice, v skladu z 
razporedom dežurstev v UKC Ljubljana. V skladu s 17. členom Poslovnika Skupščine PZS predlaga za predsednika delovnega predsedstva 
skupščine, ki bo potekala 22. aprila 2023 v zgornji Polskavi, v izvolitev Janka Kovačiča.

SKLEP 3/16-3-2023: Upravni odbor PZS skupščini PZS za predsednika delovnega predsedstva skupščine PZS 2023 predlaga Janka 
Kovačiča.
Sklep je bil soglasno sprejet.

b)  Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2022
Jože Rovan je izpostavil obsežno gradivo. 143 strani poročil kaže na to, da so v zadnjem letu naše komisije in aktivnosti dobile dodaten 
zagon. S tem smo lahko zelo zadovoljni. Gradiva je ogromno, zato ga ne bo podrobno komentiral.
Urša Mali. Redni letni popis je bil izveden po stanju na dan 31. 12. 2022. Na osnovi popisanega stanja je komisija pripravila predloge 
za odpis neuporabnih osnovnih sredstev in drobnega inventarja.  Odpisana sredstva so že bila amortizirana in niso povečala stroškov 
obračunskega obdobja. Prav tako ni bilo vpliva na rezultat pri odpisu  drobnega inventarja. Manjše razlike so bile ugotovljene pri 
popisu zalog edicij in trgovskega blaga. Popis denarnih sredstev ni pokazal razlik med stanjem gotovine v blagajni in knjigovodsko 
vrednostjo.
Bilanca stanja je sestavljena iz dveh delov, na eni strani so sredstva in na drugi obveznosti do virov sredstev. Vrednost sredstev je enaka 
vrednosti obveznosti do virov sredstev in na dan 31. 12. 2022 znaša 1.700.082,43 EUR, kar je za 5 % manj kot 31. 12. 2021.
Celotna sredstva so razdeljena na dolgoročna sredstva, kratkoročna sredstva in kratkoročne aktivne časovne razmejitve. 
Dolgoročna sredstva so se glede na leto 2021 povečala za 4 % kot posledica novih nabav, obračunane amortizacije in izločitev. 
Kratkoročna sredstva so se v skupni vrednosti zmanjšala za 21 %, kratkoročne aktivne časovne razmejitve pa so se povečale za 14 %.
Na grafikonu št. 1 vidimo sestavo sredstev:
- neopredmetena sredstva (računalniški programi), opredmetena osnovna sredstva (zemljišča, zgradbe, oprema) in dolgoročne finančne 

naložbe (ustanovni delež v Ustanovi Avgusta Delavca) predstavljajo dolgoročna sredstva,
- zaloge, poslovne terjatve in denarna sredstva so sestavni deli kratkoročnih sredstev. Med kratkoročnimi poslovnimi terjatvami so v 

največji vrednosti zabeležene terjatve iz naslova sofinanciranja po razpisih,
- kratkoročne aktivne časovne razmejitve zajemajo kratkoročno odložene stroške, ki se nanašajo na leto 2023 (zavarovanje, članske 

znamkice, letalske vozovnice, polog za tekmo) in vračunane prihodke oddanih zahtevkov za projekte. 
Grafikon št. 2 kaže sestavo zalog: sestavljene so iz gotovih edicij, trgovskega blaga, dokončanih projektov in nedokončanih edicij. Največji 
del predstavljajo gotove edicije. V grafikonu št. 3 je prikazano gibanje zalog od leta 2016 naprej. Vrednost vseh zalog na dan 31. 12. 2022 je 
bila 163.447,41 EUR, v primerjavi s stanjem na dan 31. 12. 2021 se je zmanjšala za 1 %. 
Obveznosti do virov sredstev PZS so razdeljene na sklad, rezervacije in dolgoročne pasivne časovne razmejitve, kratkoročne obveznosti 
in kratkoročne pasivne časovne razmejitve. 
Vrednost sklada je sestavljena iz t. i. društvenega sklada, v katerem so presežki prihodkov in odhodkov iz preteklih obdobij ter presežek 
prihodkov iz leta 2022, in rezerv iz naslova aktuarske izgube. V celoti se je povečal za 1 % glede na primerjani datum.
Rezervacije in dolgoročne pasivne časovne razmejitve so se v primerjavi s preteklim letom zmanjšale za 1 %, vključujejo rezervacije za 
jubilejne nagrade in odpravnine ter dolgoročne časovne razmejitve v povezavi z osnovnimi sredstvi, ki se v prihodke prenašajo sorazmerno 
z obračunano amortizacijo in dolgoročno razmejene prihodke v povezavi s posameznimi projekti.
Kratkoročne obveznosti so obveznosti do dobaviteljev, zaposlencev, državnih institucij in prostovoljcev, ki na dan 31. 12. 2022 niso bile 
poravnane. Glede na primerjan datum so bile manjše za 20 %.
Kratkoročne pasivne časovne razmejitve zajemajo v naprej vračunane stroške revizije in zaključnega računa, stroške še ne izplačanih 
honorarjev, odložene prihodke iz naslova prodaje naročnine Planinskega vestnika za leto 2023… V primerjavi s preteklim obdobjem se 
vrednost ni bistveno spremenila. 
Na grafikonu št. 4 vidimo, da med obveznostmi do virov sredstev največji delež predstavlja sklad (z oblikovanimi rezervami), ki je lastni 
vir financiranja, sledijo rezervacije in dolgoročne pasivne časovne razmejitve ter kratkoročne obveznosti. Le majhen del so kratkoročne 
pasivne časovne razmejitve.
Izkaz poslovnega izida. PZS je imela leta 2022 prihodke v vrednosti 3.067.777,59 EUR in odhodke v vrednosti 3.061.688,21 EUR. Presežek 
prihodkov nad odhodki je znašal 6.089,38 EUR, davek od dohodkov pravnih oseb je bil obračunan v vrednosti 2.250,07 EUR. Čisti presežek 
prihodkov obračunskega obdobja 3.839,31 EUR je povečal društveni sklad. 
Prihodki od prodaje zajemajo prihodke planinske trgovine, revije Planinski vestnik, koledarja, usposabljanja kadrov, sponzorstev, najemnin, 
drugega materiala in storitev. V primerjavi z letom 2021 so višji za 21 %. 
Sprememba vrednosti zalog pomeni razliko med nastalimi stroški edicij, ki so bili preneseni v zalogo (nove edicije 2022), in vrednostjo 
prodanih edicij v letu 2022. 
Sestava drugih poslovnih prihodkov, ki so se glede na leto prej povečali za en %, je prikazana v grafikonu 5: največja postavka so dotacije iz 
proračuna in drugih javnih sredstev, sledi članarina, donacije in drugi prihodki od dejavnosti predstavljajo skupaj 4 % delež. Grafikon št. 
6 kaže sestavo dotacij iz proračuna in drugih javnih sredstev – letni program športa 53 %, Fundacija za šport 30 %, sredstva EU 8 %, Urad 
za mladino 2 % in druga javna sredstva 7 %.
Finančni in drugi prihodki znašajo 1.952,30 EUR, sestavljajo jih pozitivne tečajne razlike in stotinske izravnave.
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Odhodki so se v skupni vrednosti povečali za 8 % glede na preteklo leto. Deleži posameznih vrst odhodkov so prikazani v grafikonu št. 7. 
Največji delež zavzemajo stroški storitev.
Kontrola poslovanje. Finančno poslovanje PZS za leto 2022 je v skladu z Zakonom o društvih revidiral neodvisni revizor, ki končnega 
poročila še ni podal zaradi dveh manjkajočih vsebinskih poročil. Računovodske izkaze in poročilo je pregledal in dal navodila za vsebin-
ske dopolnitve, obarvane so rumeno. Ko prejmemo revizorjevo mnenje, bo le-to sestavni del Letnega poročila PZS za leto 2022. Je pa bil 
opravljen pregled poslovanja s strani Nadzornega odbora PZS.
Valentin Rezar je opozoril, da je bilo s strokovno službo dogovorjeno, da se v vsebinsko poročilo MDO Gorenjska, doda število članov ali 
pa se uvodna tabela izbriše.
Manja Rajh. Za naslednjič prosi za boljšo barvno kombinacijo prezentacije. Opazila je tri povečanja. Kaj sodi med prihodke od najemnin, 
delo prek študentskega servisa in povračila stroškov zaposlenim?
Urša Mali. Med najemnine sodi PUS Bavšica in stena v Kranju. Pri nadomeščanju bolniške Saše Sitar si PZS pomaga s študentko, ki je 
drugače občasno pomaga v planinski založbi in pri članarini, zato je takšno povečanje. Pri povračilu stroškov zaposlenim gre del na račun 
povišanja vladne uredbe o dvigu kilometrine, večina pa na račun tekme športne plezanja, ki je bila prestavljena iz Kranja v Koper, nekaj pa 
zaradi projektov pri katerih sodeluje PZS.
Damjan Debevec. Koliko ima PZS odprtih tekočih računov in koliko je bilo sredstev na njih? Zakaj je pri odhodkih za 90.000 manj drob-
nega inventarja?

Urša Mali. PZS ima odprte tri tekoče račune. Lansko leto se je opremljala dvorana za balvansko plezanje reprezentance, zato je manj odhodkov.
Manja Rajh. Znesek sredstev na tekočih računih je zabeležen v bilanci stanja in znaša okrog 133.000.
Jože Rovan. Zraven Scene v Šiški ima PZS najeto dvorano za trening reprezentance. Steno smo opremili, te stvari bomo lahko selili na 
druge lokacije. Za dve leti smo od države dobili odobreno sofinanciranje iz razpisa spodbujanje prostovoljskega dela markacistov. Na ta 
način bomo zaposlili osebo, ki bo pomagala Katarini izpolnjevati poročila in zahteve financiranja iz zakona o planinskih poteh.

SKLEP 4/16-3-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS soglaša s finančnim poročilom 
PZS za leto 2022 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 5/16-3-2023: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2022 in jih posreduje skupščini v potrditev. 
Vsebinska poročila za leto 2022 bodo objavljena na spletni strani PZS, PD pa v tiskani obliki prejmejo Letopis PZS 2022, kjer bodo 
predstavljeni bistveni poudarki iz poročil za leto 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 6/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje vsebinsko in finančno poro-
čilo PZS za leto 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

c)  Poročilo Nadzornega odbora PZS 2022
Franci Ekar podaja informacijo o poročilu Nadzornega odbora, za l. 2022 za  skupščino PZS. NO se je sestal petkrat. Na osnovi celotnega 
pregleda NO ugotavlja, da so računovodski izkazi skladni s predpisi finančnega poslovanja. In, da je poslovanje PZS za l. 2022 pozitivno  in 
na osnovi teh pokazateljev  predlaga NO PZS skupščini , da se sprejme in potrdi finančno poročilo PZS za l. 2022. Opazili pa so pregledniki 
ponekod presežena finančna načrtovanja. Te so vzeli pod drobnogled in ugotovili, da je šlo v večini primerov za nepričakovane, nepredvi-
dene podražitve materiala, energetike... Kljub temu, je te »presežke« v prihodnje potrebno predvidevati. Svetovno prvenstvo v plezanju z 
stroški 181.000 evrov se je pokrilo s namenskimi prihodki, zato ni bilo nikakršnih pripomb, kar pomeni velik uspeh. Zaloge se že vseskozi 
skrbno sledi in analizira že vse skozi in moramo v današnji krizni situaciji pohvaliti, poslovodstvo PZS da so se v letošnjem letu zaloge 
kljub temu  zmanjšale. Lotili smo se pregleda nepremičnin v lasti PZS. Zadeva je kar zgledno urejena, se pa pojavljajo manjše stvari, ki bi 
jih kazalo še optimizirati. Pregledali smo še delovanje PUS Bavšica, kjer je bilo stanje pozitivno, ostale stvari pa so profesionalno vodene. 
Pregledali (Valerija Vidmar in Nataša Kocjančič) smo tudi dokumentacijo sodelovanja, sofinanciranja PZS  -  SPM. Tu bi želeli imeti, dobiti 
podatke za kakšne in katere namene so bila porabljena sredstva sofinanciranja PZ SPM. Tu se je tudi zastavilo vprašanje. da bi moral biti  
večji pravno formalni vpliv PZS. Planinski zvezi predlaga, da se pravočasno pripravi na morebitne spremembe izračuna davčnih osnov, 
kot  politike  s strani države glede nepremičnin.

Damjan Debevec. Ali ste razpravljali o manjših nepremičninski zadevah? Ali obstaja seznam nepremičnim?
Franci Ekar. Celotni pregled s »svinčnikom« je naredil Jože Stanovnik pred mnogimi leti, sedem let kasneje ga je naredil in nadgradil  še 
Marko Goršič. Za leto 2022 pa sta pregled  nepremičnim opravila  Mirko Tovšak in Brigita Čeh s strokovno računovodsko službo PZS, 
celotne nepremičninske  vknjižbe in ugotovili, predlagali, kaj bi bilo potrebno še opraviti. Če bi želeli vse manjše deleže dokončno urediti 
prodati/prenesti na društva/dokupiti, je to delo upravljanja s nepremičnimi strošek za enega zaposlenega.
Jože Rovan. Kopra - Svetovnega prvenstva« v Športnem plezanju nas je bilo strah. Premik iz Kranja je pomenil za nas bistveno večji orga-
nizacijski in stroškovni zalogaj. Sponzorji so nas dobro pokrili in pri tem nismo utrpeli izgube. Dosegli smo, da je bilo ogromno ljudi na 
prireditvi, ki je spodbuda za vse tiste, ki skušajo vzpostaviti plezalne centre. Imamo oba zmagovalca svetovnega pokala. Zaloge so trenutno 
verjetno na nekem optimalnem nivoju, glede na to, da založba ne more poslovati brez zalog. Nabor lastnih edicij pa se vseskozi širi. 

d) Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2024
Jože Rovan. Težko je vse predvideti. Osebno temu pravim vedeževanje, kljub temu je boljše načrtovati pa čeprav z veliko neznankami. 
Nadaljevali bom s informatizacijo. Velik izziv je naše široko področje dela. Odzivati se moramo na cene. Tečaji so postali grozljivo dragi. 
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Poskušali smo pridobiti sofinanciranje s strani države. Direktnega sofinanciranja ni. Občine imajo za to sredstva in nekatera društva znajo 
to izkoristiti. Za isti rezultat je potrebno vložiti več dela, več papirjev. Finančni del. Težko pričakujemo, da se bo delež sredstev iz člana-
rine povečeval. Sredstva fundacije za šport in letni program športa sta naša glavna financerja, predvidevamo enaka nominalna sredstva. 
Sredstev MGTŠ za sofinanciranje vzdrževanja planinskih pogodb še nismo dali v program. Obeta se 400.000 evrov letno za usposabljanje 
markacistov in za stroške dela na planinskih poteh.

SKLEP 7/16-3-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS potrjuje okvirni finančni program 
dela PZS za leto 2024 in predlaga skupščini, da ga potrdi.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 8/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS potrjuje okvirni finančni načrt za leto 
2024 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni finančni načrt za leto 2024 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih 
mestih. Skupščina PZS pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2024 spremlja in ga na podlagi rebalansa uskladi z 
dejanskimi prihodki in odhodki.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 9/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2024 in predlaga skupščini, da ga potrdi.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 10/16-3-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino:
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2024 in pooblašča, da na podlagi okvirnih programov:
- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD  sprejmejo podroben program dela posamezne dejavnosti za leto 2024, soglasje k programu 

mora podati upravni odbor PZS, 
- upravni odbor PZS, na predlog organov PZS brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne programe dela PZS na posameznih po-

dročjih za leto 2024. 
- na podlagi sprejetih programskih smernic PZS za mandat 2022-2026, Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS sprejme 

podrobni program na splošnem področju dela PZS za leto 2024.
Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2024 morajo organi upoštevati finančni načrt za leto 2024.
Sklep je bil soglasno sprejet.

e) Etični kodeks delovanja v športu
Jože Rovan. Tematiko Etičnega kodeksa je UO PZS obravnaval na prejšnji seji. Skladno z dogovorom, se predlaga obravnava in potrjevanje 
kodeksa na skupščini PZS. Olimpijski komije Slovenije je na skupščini 1. 7. 2021 sprejel Etični kodeks delovanja v športu. Namen kodeksa 
je, da bo zavezujoč za deležnike v športu, kamor spadajo športniki, njihovi spremljevalci, strokovni delavci v športu, sodniki, organizatorji 
tekmovanj, športni funkcionarji in strokovno-organizacijski delavci (prostovoljni, honorarni in profesionalni), športne organizacije, pod-
porniki športa, zaposleni in vsi drugi, ki delujejo v slovenskem športu.
Planinska zveza Slovenije ima sprejet svoj Častni kodeks slovenskih planincev, ki pa se tekmovalnega športa samo dotakne. Etični kodeks 
OKS to čedalje bolj pomembno dejavnost PZS celovito in strnjeno ureja in iz tega vidika se predlaga, da etični kodeks delovanja v športu 
prevzamemo tudi za interno rabo PZS za športno dejavnost.

Jurček Nowakk. Paraolimpijski komite ne sodi v OKS in ima svoj kodeks. Kaj bomo storili s paraolimpijskem kodeksom, kakšna bo pro-
cedura? Ali ga lahko sprejme UO na eni od jesenskih sej?
Martin Šolar. Potrebno je ugotovili ali kodeks paraolimpijskega komiteja ustreza našim potrebam. Pripravi se gradivo in sklep, ki ga 
obravnava UO in naknadno potrdi skupščina naslednje leto.

SKLEP 11/16-3-2023: Upravni odbor PZS predlaga Skupščini PZS, da sprejme Etični kodeks delovanja v športu, ki ga je 17. 1. 2021 
sprejela Skupščina OKS, kot podlago za neposredno uporabo in zbirko temeljnih etičnih načel za delovanje na področju športov, ki 
delujejo v okviru PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 4. Poročila z zbora VK PZS in potrditev vodstva IO VK
Matej Kocbek. Pravilnik se je spreminjal zaradi pravno formalnih popravkov. Glavnina je bila urejena že lansko leto. Uskladiti je bilo po-
trebno detajle z Zakonom o športu. Na zboru je bilo izvoljeno novo vodstvo, ki je že dvakrat zasedalo. Potrdili smo dva strokovna odbora. 
Zaplet je nastal pri častnem razsodišču. Glasovanje za člane častnega razsodišča je bilo naknadno, kjer zaradi premajhne sklepčnosti ni 
bilo podprto. Letošnje leto bodo kandidati na zboru potrjeni za tri leta. 

Damjan Debevec. Marko Goršič je sporočil, da je potrebno popraviti zapisnik iz zbora načelnikov VK. Častno razsodišče je bilo sprejeto 
pod dodatno točko Pravilnika organiziranosti vodnikov leta 2016 in UO je ta pravilnik potrdil leta 2017. Nikjer pa ni bil javno objavljen 
in uporabljen. Želel je, da se to zapiše.
Matej Kocbek. Disciplinski pravilnik je objavljen na strani VK. Težava je, ker se sklicuje na člene Pravilnika organiziranosti vodnikov, ki 
ne obstajajo. To je tehnična napaka. Častno razsodišče je v prejšnjem mandatu delovalo, vendar mu je mandat potekel sredi mandata vo-
dniške komisije. Zadnji dve leti častno razsodišče VK ni delovalo. Marko Goršič je podal predlog, da se popravijo členi. To smo že uskladili 
z Damjanom in bomo jeseni uredili na zboru vodnikov.



O B V E S T I L A  P L A N I N S K E  Z V E Z E  S L O V E N I J E 37

Jurček Nowakk. V našem MDO so želeli, da opozorim na tretji člen in tretjo alinejo, ki pravi, da vodnik  za vodenje v okviru PZS ne spreje-
ma plačila. So društva, kjer dolga leta imajo vodniki plačano vodenje. Iz razpisov je vidna cena vodenja. Potrebno je to vključiti v pravilnik 
častnega razsodišča in določiti sankcije za kršitve.
Roman Podnebšek. Potrebno je ločiti stroške vodenja in ceno vodenja. Med stroške sodijo tudi ogledne ture. Društva in vodniki morajo 
biti pozorni pri izdelavi razpisov. V nobenem pravilniku PZS nimamo napisanih sankcij. Prav, da nimamo. Naša kazen je izključitev iz 
organizacije. Kdor vodi za denar naj se registrira kot s.p. Smo prostovoljna organizacija.
Rudolf E. Skobe. Razpravljamo o predlogu pravilnika 14. člena, ki se nanaša na pripravništvo, ki ga usklajujemo z Zakonom o športu. Ta 
razprava pa je stvar VK in njene strokovne službe. UO lahko poda le pobudo, da se zadeva preuči.

V razpravi so sodelovali še: Niko Bertoncelj, Vladimir Habjan, Martin Šolar, Igor Oprešnik, Jože Rovan in Matej Kocbek.

SKLEP 12/16-3-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje IO VK PZS za mandatno obdobje 2022 - 2026 v sestavi: načelnik Matej Kocbek 
(PD Krka Novo mesto)  in člani Franc Gričar (PD Zagorje ob Savi), Doroteja Bokavšek (PD Ptuj), Jure Brečko (PD Radeče), Monika 
Verhovc (PD Lisca Sevnica), Mitja Plohl (PD Ruše) in Iztok Rojc (PD Kobarid).
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 12/16-3-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje spremenjenemu in dopolnjenemu Pravilniku Vodnikov PZS, ki ga je zbor 
vodnikov sprejel 26. 11. 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 5. Pogodba za financiranje izvedbe programa usposabljanja in preizkusa usposobljenosti za markaciste ter za sofinanciranje 
vzdrževanja in označevanja planinskih poti  za leti 2023 in 2024.
Jože Rovan. O tem bi sicer lahko največ povedal Damjan, ki se je pogajal na ministrstvu, vendar je zaradi bolezni odsoten. Na podlagi Za-
kona o planinskih poteh, PZS in ministrstvo pristojno za turizem (sedaj Ministrstvo za gospodarstvo, turizem in šport), skleneta pogodbo 
o financiranju vzdrževanja planinskih poti. V teku so usklajevanja z ministrstvom glede vsebine pogodbe. Prvi sestanek z vodstvom novega 
direktorata za turizem je bil izveden konec novembra 2022. Na sestanku je PZS predstavila tudi izhodišča s strani PZS. Ministrstvo je prvi 
osnutek PZS posredovala 20. 2. 2023. Usklajevanje na sestanku je potekalo 21. 2. 2023 in v naslednjih dneh še intenzivna usklajevanja preko 
telefona in e-pošte. Odprtih je še nekaj vprašanj, glede katerih ministrstvo še pridobiva mnenje. Pogodba, ki je v gradivu je usklajena na 
uradniški stopnji, nima pa še usklajena s pravno službo. Ni še dokončna. 400.000 za 10.00 km planinskih poti ni veliko, je pa velik korak 
naprej. Znesek je namenjen usposabljanju in vzdrževanju planinskih poti. V pogodbi so točno navedeni upravičeni stroški, ki jih smemo 
financirati. Izpadli so nekateri stroški, ki jih sicer pokrivamo. Ti bodo še naprej kriti iz zneska, ki je bil do sedaj namenjen vzdrževanju 
planinskih poti. Poslali bomo 4 zahtevke letno. Imeli bomo izdatke, ki nastajajo tukaj – tehnična ekipa, 5 % za administrativne stvari, 3 
% za elektroniko. Predložiti bo potrebno vse račune, ki jih bodo društva izkazala. Pripravljajo se kriteriji, kako se bodo po društvih delila 
sredstva. Najprej se bo delilo glede na dolžino poti. Ko bomo imeli podatke urejene, pa še glede na tip poti. Celotne stroške tehnične ekipe 
prevzema PZS. Društvo, ki ima zavarovano planinsko pot bo še vedno skrbelo v okviru markiranja in čiščenja, vse ostalo bo financirano iz 
tehnične ekipe. Do sedaj smo financirali pol, pol. Društva bodo morala oddajati poročila z dokazili. Zveza pa bo potem vse skupaj poslala 
na ministrstvo.
Negativna plat je ogromno administriranja, ki po požrlo tudi del sredstev. Pogajali smo se o tem ali je DDV upravičen strošek. Podpisovali 
bomo skrbniške pogodbe. Prosi člane UO za pomoč pri podpisovanju. 

Rudolf E. Skobe. Dela na planinskih poteh že potekajo. Kaj bo akcijami, ki bodo izvedene pred podpisom pogodbe? V preteklosti smo že 
imeli težave z dokazili pri uveljavljanju povračil v projektih. Ali bo iz teh sredstev krit tudi geografski-informacijski sistem?
Jože Rovan. Upravičeni stroški so razvidni iz pogodbe. Če bo potrebno, bomo še dodatno bolj natančno opredelili. Tega do sedaj še nismo 
izvedli, ker so pogajanja še potekala in pogodba še ni podpisana. Obstaja možnost, da bo pravna služba še spreminjala parametre. Glavno 
kar je potrebno hraniti so potni nalogi in računi za material. Vsi računi po 1.1. naj bi se dali uporabiti. Šolanje markacistov. Zaostriti bomo 
morali prijave – to, da se ljudje prijavijo in jih potem ni.
45.000 evrov je načrtovano za izobraževanje markacistov, ostalo gre za administracijo, elektroniko, opremo markacistov. Za sama društva 
bo razdeljeno okoli 250.000. Sedaj je šlo 27.000. Skok bo ogromen. Odgovornost pa tudi. Plan dela se sprejema oktobra. Takoj ko ugotovite 
slabo stanje na zahtevni poti javite, da se tehnična ekipa lahko dobro pripravi. Dobro bi bilo, da se TT vrne nazaj v društva za urejanje poti. 
Nekatere občine, npr. Kranjska gora, v zadnjih letih del takse namenjajo za popravilo naših poti. Društva bodo zavarovana za odgovornost. 
Potekajo pogajanja z zavarovalnico.
Manja Rajh. Na kakšen način je bilo dogovorjeno razmerje med sredstvi za izobraževanje in ostalim? Ali bodo izobraževanja zastonj?
Jože Rovan. Glede na višino stroškov iz preteklih let. Pri udeležbi imamo težavo, kar je zastonj ljudje ne spoštujejo. Imamo velik izpad. 
Mogoče vezati na število let aktivnosti. Še nismo našli rešitve.
Damjan Debevec. Kaj je s društvi, ki ne bodo zadostila pogojem iz zakona? 
Na podlagi poročila bodo društva prejela sredstva. Če društva nimajo dovolj zakonsko predvidenega kadra, lahko z njimi sklenemo po-
godbo za določen čas. Društvo bo v naprej dobilo znan znesek, ki mu bo na voljo. Če v nekem izrednem primeru društva ne bodo uspela 
počrpati sredstev, bomo kupili material za tehnično ekipo za naslednje leto. Izdatki za jeklenice in kline so ogromni. Obnoviti moramo 
agregat, vrtalke… 
V razpravi so sodelovali še Martin Šolar, Aldo Zubin. Marko Kumer, Igor Oprešnik, Jurček Nowakk.

SKLEP 13/16-3-2023: Upravni odbor se seznanja z vsebino Pogodbe za financiranje izvedbe programa usposabljanja in preizkusa 
usposobljenosti za markaciste ter za sofinanciranje vzdrževanja in označevanja planinskih poti  za leti 2023 in 2024.
Sklep je bil soglasno sprejet.
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Ad. 6. Spremembe v katastru planinskih poti
Jože Rovan. Izvršni odbor Komisije za planinke poti je obravnaval vlogo PD Bohinjska Bistrica za nove odseke planinske poti, ki jih po-
trjuje UO PZS.
Martin Šolar. Pot o kateri odločamo, je bila v preteklosti že označena kot markirana. Pri urejanju katastra planinskih poti pa je nekako 
izpadla. Se še vedno uporablja, zato jo želi PD Bohinjska Bistrica ponovno označiti in uradno nesti v kataster. 

SKLEP 14/16-3-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, 
da Planinsko društvo Bohinjska Bistrica odpre in je skrbnik odsekov  planinskih poti Planina za Liscem-Odcep za Lisec–Škrilje. Nove 
odseke planinske poti se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi morata Planinsko društvo Bohinjska 
Bistrica upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 7 Informacija o delovanju komisij PZS
Mirko Jeršič (načelnik gospodarske komisije). Eno leto delujem kot načelnik GK. V komisiji se ogromno stvari dogaja po inerciji. Komisija 
nima vpliva na tok dogajanja, ki bi bil usklajen. Nekaj se dogaja, nekaj ne. Hvala, da ste potrdili sredstva za izdelavo analize obstoječega stanja 
koč in strategijo prihodnosti koč. Mesečno se soočamo z različnimi problemi, cene, lastništva… . Trenutno ima 161 koč status planinskih 
koč. Imamo dve, ki želita izstopiti in eno, ki želi vstopiti. Pravilniki, ki urejajo to področje so ohlapni. Zadnji je bil sprejet 2015, potem pa 
so bili sprejeti še nekateri podpravilniki. Nekaj smo že posodobili, prilagodili času, to je živa reč. Imeli smo zelo dobro obiskan zbor go-
spodarjev, kjer smo bili seznanjeni, da Planinska zveza menja rezervacijski sistem. Naša komisija o tem ni bila obveščena. Kot podpisnik 
stroškov komisije, podpisujem tudi po inerciji, ker nimam vpogleda, nihče ne pove kaj kdo dela. Sodu je izbilo dno nastop predavatelja, 
novega operacijskega sistema. Tudi jaz sem na zboru izvedel, da PZS menja švicarskega operaterja. Koče na terenu niso seznanjene. Nič 
se ne govori o tem. UO bi rad seznanil, kakšne težave pričakujemo s tem. Nimamo sogovornika s katerim bi se GK pogovarjala o tem pro-
blemu. Švicarski sistem deluje. Na naši koči imamo že 150 rezervacij. Na sestanku je bilo predstavljeno, da bo treba te prestaviti na novega. 
Tukaj se znajo pojaviti ogromne težave. Rad bi poudaril, da naša komisija tukaj nima zraven nič. V zapisnikih nisem zaznal, kdo je naročil 
in odobril zamenjavo. Gradiva na to temo ni.

Jože Rovan. PZS ima kup projektov. Nekateri so vezani na komisije, druge projekte vodi strokovna služba, tretje pa vodje projektov. Npr. 
projekt SPP, PlanGIS, vodi Andrej Stritar, nekatere gospodarske projekte pa vodi Miro Eržen. Vsi ti projekti so inicirani s strani predsedstva 
oz. strokovne službe in so potrjeni na predsedstvu. Projektu rezervacijskega sistema se je začel v prejšnjem mandatu z željo, da bi imeli 
enoten sistem z nemško govorečimi državami alpskega loka CAA. Tam vodi komisijo za koče in pota Miro Eržen, ki je videl ta rezervacijski 
sistem in ocenil, da bi nam koristil enoten sistem. Povezali smo ga s sistemom Microgram-a, kateri upravlja naše blagajne. Bilo je veliko 
godovanja, ker marsikaj ne zna. Bile so obljube, da se bo sistem nadgradil. Dobili smo podatke in ugotovili, da nadgradnja ne bo šla v smer 
naših želja. Microgram nas je medtem tudi obvestil, da bo samo še eno leto podpiral delovanje tega sistema, ker jim ekonomsko ni zanimivo.  
Povezali so se z slovenskim podjetjem, ki ima sistem za rezervacije. Kolebali smo ali eno ali drugo. Miro je predstavil prednosti in slabosti 
obeh sistemov. Nazadnje je prevladalo mnenje, da bo bolje zamenjati sistem. Z novim naj bi bile že dobre izkušnje na Uskovnici. Z lastnim 
sistemov bomo načeloma bolj enostavno zahtevati spremembe. Pri švicarskem sistemu nismo imeli nikogar, ki bi ga lahko zlahka poklicali. 
Stroški bodo enaki kot pri starem. Združljiv bo z bookingom. Čas pa bo pokazal ali smo se prav odločili. 
Pričakujem, da bo GK bolje sodelovala z vodjo projektov Erženom. To je nujno, ker ko nekaj preide v projekt mora imeti korenine v ustrezni 
komisiji. Npr. OSP izvira iz komisije za športno plezanje in je z njo tesno povezan. SPP je v tesni zvezi z markacisti, drugače stvari ne morejo 
delovati. Prosim, da najdete skupni jezik.
Martin Šolar. Vložek v švicarski sistem je bil 20.000 evrov s strani PZS plus prispevki društev. To, da z menjavo niste bili seznanjeni ni v 
redu. S švicarskim nismo zgrešili. Lažje pa sodeluješ z domačim ponudnikom. Želimo imeti dober servis in posodabljati sistem z izku-
šnjami iz prakse.
Jakob Zupanc. Imamo dve koči. Smo zadovoljni. Če ne bo podpore naslednje leto, kaj bomo? Na Uskovnici imamo že nov sistem, ki ima 
poporodne težave. Na predstavitvi je bilo pozitivno predstavljeno in če bo to urejeno je sprejemljivo. Sodelovanja pa manjka.
Jože Rovan. Gledal sem avstrijska pravila glede popustov in ostalih stvari. Notri je zavedeno, da koča ne sme oddati več ko 90% kapacitet. 
Morali se bomo dogovoriti za neka pravila, do katere številke lahko oddamo postelje.
Valentin Rezar. V švicarskem je bilo zvedeno, da mora ostati največ 20 % ležišč prostih. Kar se tiče Micrograma, smo imeli slabe izkušnje, 
imeli smo njihove blagajne, čakali smo po 2, 3 dni, da se je zadeva mogoče uredila. Sedaj, ko imamo elektrončka moram reči, da imamo 
zadevo rešeno v pol ure. Telefon se zavrti ob osmih zvečer in ob pol devetih blagajna dela. Od Micrograma vsa leta v GK poslušam bomo 
to uredil in nikoli ne dela tako kot naj bi. Močno me skrbi, da bo z novim sistemom podobno. V švicarskega smo vložili sredstva (društva 
in Zveza), zato smo ga pridobili in normalno teče. Pojdimo počasi. Najprej nekaj koč in naslednje leto naj na zboru gospodarjev poročajo 
ali zadeva dela ali ne. Ne čez noč ukiniti stvari, ki delujejo. Tudi pri prenosu zna priti to velikih težav.
Jakob Zupan. Prosim, da menjava ne bo pred ali v sezoni.
Mirko Jeršič. Glede zamenjave še vedno ni uradnega obvestila. Kar se tiče rezervacijskega sistema sem nehal podpisovati. Sem sem prišel 
povedat ta problem. IO GK nima podatkov. Če je predsedstvo naložilo nalogo nekomu, naj zraven ne meša GK. Ni v redu, da GK podpisuje 
nekaj pri čemer ne sodeluje.
Martin Šolar. Očitno nekatere stvari ne delujejo med IO GK in vodjo projektov Mirom Erženom.
Jože Rovan je podal pobudo, da se GK usede skupaj z Mirom Erženom in dogovori medsebojno komunikacijo in razmerja. Sodelovalo 
bo tudi predsedstvo.
Jurček Nowakk. Pri novem sistemu naj se upošteva, da se bo lahko rezerviralo z naročilnico.

Ad. 8. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Jože Rovan. Tukaj ni bilo nobene pobude.
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Ad. 9. Razno
Jože Prah. MDO Zasavje PD in Kal-Hrastnik se zahvaljujta za dodeljeno organizacijo Dneva slovenskih planincev. Vse vas prosim, da 
pridete 10. junija. Mi delamo kalkulacijo za 2000 planincev. Organizirali bomo, kot je bilo že včasih, dan prej taborne ognje in sestanek UO. 
Dali bomo prednost javnem prevozu-železnici. Pohodi se bodo začeli ob 9.00 iz vseh strani za različne uporabnike. Predstavile se bodo vse 
večje zveze v državi s katerimi sodelujemo. Simbolično bomo nazaj odprli/postavili planinske table na železniških postajah v zasavskem 
in posavskem predelu. 
Omenil bi rad še, da bomo Zasavsko planinsko pot uredili kot turistični produkt. Začnemo z novim logotipom, vse po vzoru SPP. Poudarek 
bo na železnici in na sosednji bazi Zagrebu. Gremo naprej s planinsko-turističnim produktom na Zasavski planinski poti. Predstavljali 
bomo kot sredogorje v Evropi, najprej na sejmu v Pragi in potem še drugje. 
Martin Šolar. 70. let SPP. SPM in PZS bosta pripravila 2 priložnostni razstavi, ki bodsta 12. maja odprte v Mojstrani. Na poletno muzejsko 
noč 15. junija pa se začne simbolična pot razstave po SPP, najprej bodo MDO dobili dopis, katera društva so pripravljena gostiti razstavo. 
Začelo se bo v MB. Dve kopiji bosta. Eno financiramo mi, eno SPM. Prosimo, da se društva javijo, če bo interes velik bomo naredili še tretjo 
kopijo. Ni za na prostem.
Jakob Zupanc. Vsako leto je GK podala priporočene cene za nastanitev, enolončnice in vodo. Letos je nenamerno izpadlo. Odbor za visoko-
gorske koče je predlog pripravil. Damjana sem zaprosil, da to uvrsti pod točko razno kot informacijo, ker bo to GK predlog še obravnavala. 
Predlog naj se potem posreduje še PD društvom s kočami II. Kategorije.
Jože Rovan. Na vaš predlog sem prosil Dušana, da je poiskal priporočene avstrijske in italijanske cene. Smo cenejši od Avstrijcev s tem, da 
imajo velike posute za mladino. In dražji od Italijanov, ki imajo veliko večje popuste, pa še popust na hrano. Dajmo dobro razmisliti, da ne 
gremo previsoko in se nam ne zgodi kakšna Planica. Dejstvo je, da smo dragi. Res pa, da zunaj država veliko prispeva. 

Seja je bila končana ob 19. 45 uri. 
Naslednja seje UO PZS bo 16. 3. 2023.

Zapisal:
Jure Brečko

Damjan Omerzu,          Jože Rovan,
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS
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ZAPISNIK
6. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v petek, 9. junija 2023, ob 17.00 uri, 
v Planinskem domu na Kalu, Kal 11, Dol pri Hrastniku.

PRISOTNI:
Predsednik: Jože Rovan.
Podpredsedniki: Martin Šolar, Roman Ponebšek in  Jožef Bobovnik.
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Jakob Zupanc
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD Zasavja), Andreja Senica (MDO 
PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe 
(MDO PD Dolenjske in Bele Krajine).
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Matej Kocbek (Vodniška komisija),
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka 
v računovodstvu PZS), Barbara Gradič Oset (predstavnica PZS za odnose z javnostmi)in Matjaž Šerkezi (strokovna služba PZS).

Opravičeno odsotni: Miha Habjan (podpredsednik), Milena Brešan (voljena članica), Aleš Drekonja(voljen član), Damjan Debevec (MDO 
PD Notranjske), Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Oto Žan (Komisija za alpinizem), Ana 
Skledar (Mladinska komisija), Marijan Denša (Komisija za varstvo gorske narave), Uroš Zagoričnik (Komisija za planinske poti), Robert 
Pritržnik (Komisija za gorske športe), Mirko Jeršič (Gospodarska komisija) in Atila Armentano (Komisija za turno kolesarstvo), Franc 
Ekar (predsednik nadzornega odbora) in Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika).

Zbrane so pozdravili predsednik PD Hrastnik Vojko Zupančič, predsednik MDO PD Zasavja Jože Prah in podpredsednik Planinske zveze 
Slovenije Martin Šolar, ki je zaradi zamude na sejo s strani predsednika začel sejo. Slednji je povedal, da je prisotnih 17 članov z glasovalno 
pravico, to je 70,8 %. Martin Šolar, podpredsednik PZS je predstavil predlagan dnevni red. 

SKLEP 1/9-6-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 6. seje.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SPREJET DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 5. seje UO PZS 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
3. Rebalans finančnega načrta PZS 2023 
4. Spremembe v Katastru planinskih poti
5. Slovenska planinska pot 
6. Cene nočitev v planinskih kočah 
7. Izbris objektov iz registra planinskih objektov 
8. Informacija o financiranju vzdrževanja planinskih poti 
9. Stališče glede gradenj vetrnih elektrarn na Pohorju 
10. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2024 
11. Informacija o delovanju komisij PZS 
12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
13. Razno

Ad. 1. Potrditev zapisnika 5. seje UO PZS
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni prišlo bistvenih pripomb. Razprave ni bilo.

SKLEP 2/9-6-2023: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 5. seje upravnega odbora, z dne 15. 3. 2023.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS
Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti:
•	 Skupščina	Planinske	zveze	Slovenije	2023
•	 Zbor	markacistov	
•	 70	let	Slovenske	planinske	poti	–	odprtje	razstave	
•	 Slovensko	planinsko	orientacijsko	tekmovanje	Rakitna	2023
•	 Sodelovanje	z	aktivnostmi	v	okviru	Tedna	vseživljenskega	učenja
•	 Usposabljanja	(vodniška,	seminar	za	oskrbnike	planinskih	koč...)
•	 Skupščina	Evropske	planinske	zveze	v	Leedsu,	Anglija
•	 Mojstrana	je	sprejeta	v	družino	Gorniških	vasi
•	 Prvi	del	sezone	svetovnega	pokala	v	športnem	plezanju
•	 Akcija:	moja	stena!
•	 Alpinistična	odprava	Rolwaling	2023
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•	 Zbor	KGŠ
•	 Tekma	TTS	na	Okrešlju	za	zaključek	sezone
•	 Nov	rezervacijski	sistem	(nov	za	nekatere	koče)
•	 Vodnik	Čez	planke	s	turnimi	smučni
•	 Knjiga	Spomini	starega	alpinista
•	 Novinarska	sezona	pred	glavno	sezono
•	 Podcast	Planinske	zveze	Slovenije	z	naslovom	V	steni

Jurček Nowakk je dodal, da so gluhi končali tečaj za športne plezalce. 14. junija je potekala okrogla miza, 8. Junija pa je potekal vseslovenski 
inkluzijski pohod. Na tekmi paraplezalcev je prišlo do zapleta, saj se ne ve, kdo je njihov selektor in so morali vse urediti sami. Na 30-letnici 
PD Zgornja Polskava je odbor PIN OPP prejel zahvalo. Rudolf E. Skobe je povedal, da je maja 2023  preminula Nada Praprotnik, za katero 
bo žalna slovesnost 10. junija v parku Julijana v Trenti. 

Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, to je 75 %.

Ad. 3. Rebalans finančnega načrta PZS 2023
Jože Rovan je podal uvod v točko. Urša Mali je podala sledečo obrazložitev:
Sredstva FŠ: prihodki so večji za 7 %, saj so nam za reprezentance in obnovo odobrili večja sredstva kot smo pričakovali, za programe, za 
katere rezultati še niso znani, pa smo upoštevali enaka sredstva kot v podrobnem načrtu.
Sponzorstvo: prihodki so na podlagi dogovorov in podpisanih pogodb za letošnje leto večji za 4 %.
Drugi prihodki: v tej postavki je največje povečanje glede na podrobni načrt (petkratnik), saj je v njej upoštevana pogodba z MGTŠ za 
planinske poti v vrednosti 400 tisoč EUR. Poleg tega smo bili uspešni na razpisu Ministrstva za javno upravo, kjer smo dobili sredstva za 
kritje ene plače za 24 mesecev, Javna agencija za znanstvenoraziskovalno in inovacijsko dejavnost pa bo v dveh letih sofinancirala izdajo 
Planinskega vestnika v vrednosti 13.629,81 EUR.
Na osnovi prihodkov smo ocenili vrednosti odhodkov po posameznih komisijah, pri nekaterih ne načrtujemo sprememb glede na podrobni 
načrt (mednarodna dejavnost, planinska trgovina, PUS Bavšica, vodniška in mladinska komisija). Poglavitne spremembe so:
Planinski sklad: v njem niso več upoštevane donacije skrbnikom planinskih poti, saj se to prenese v komisijo za planinske poti (nova 
stroškovna mesta v skladu s pogodbo).
Splošno: za označitev STKP smo prejeli sredstva Fundacije za šport, zato na stroškovnem mestu 3.10.10. načrtujemo tudi večje stroške, 
enako velja za nadgradnjo Planinskega geografsko-informacijskega sistema na stroškovnem mestu 3.10.11.
Skupni materialni stroški: povečanje stroškov zaradi dviga davčne stopnje pri energentih od 1. 6. 2023 (konec maja je prenehal veljati ukrep 
nižjega DDV za energente) in pričakovanih večjih stroškov poštnine.
Strokovna služba: večji načrtovani odhodki zaradi dodatne zaposlitve, ki bo sofinancirana iz razpisa, povečanje količnika za 5 % od junija 
naprej zaradi delne uskladitve z rastjo življenjskih stroškov.
Komisija za alpinizem: načrtovani stroški so ocenjeni sorazmerno z večjimi odobrenimi sredstvi FŠ za program vrhunskega alpinizma.
Komisija za gorske športe: zmanjšanje vrednosti tako stroškov kot prihodkov je posledica nesofinanciranja prijavljenega programa na FŠ 
za turno smučanje.
Gospodarska komisija: zaradi prehoda na nov rezervacijski sistem, ki bo do popolne integracije potekal vzporedno s starim, bodo letošnji 
stroški iz tega naslova večji od načrtovanih. Povečanje bomo delno krili z donacijami iz dohodnine in prispevkom češke zveze, komisija 
pa bo za ta namen porabila nekaj presežka prihodkov iz preteklih obdobij.
Komisija za planinske poti: sredstva razpisa MGTŠ bomo vodili na stroškovnih mestih 15.2. (usposabljanje) in 15.6. (vzdrževanje in označevanje 
planinskih poti). Po pogodbi je za usposabljanja namenjenih 45 tisoč EUR, za vzdrževanje in označevanje planinskih poti pa 355 tisoč EUR.
Komisija za športno plezanje: načrtovani stroški so ocenjeni sorazmerno z večjimi odobrenimi sredstvi FŠ za program članske reprezen-
tance. Dopisani so tudi stroški in prihodki na osnovi zaključenih usposabljanj. Komisija načrtuje delno pokritje presežka odhodkov iz 
preteklega poslovnega leta.
Komisija za varstvo gorske narave: dodatno je načrtovan prihodek Zavarovalnice Triglav za preventivno dejavnost v vrednosti 2000 €.
RAZPRAVA: Martina Šolarja je zanimalo, kako je s članstvom. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da vzpodbudno, v kolikor bo trend rasti 
števila članov ostal takšen, si lahko obetamo rekordnega števila članov konec leta. Marjano Brezovšek je zanimala prenova spletne strani. 
Damjan Omerzu ji je odgovoril, da je bil lani izbran ponudnik (8000 Plus d.o.o.). Prenova bo sestavljena iz več sklopov in je skupno ovre-
dnotena na 65.000 eur brez DDV. Manjo Rajh je zanimala nova zaposlitev na PZS. Damjan Omerzu ji je odgovoril, da gre za 2 letni projekt, 
katerega bo financiralo Ministrstvo za javno upravo (razpis). Novi sodelavec je Jure Brečko, ki je že pred tem sodeloval pri različnih aktiv-
nostih. Bojan Rotovnik je dal svoj pomislek glede vodenja stroškov za razpis za obnovo planinskih poti, saj mora vse te račune potrjevati 
načelnik komisije. Ker pa bo tega ogromno, je predlagal, da se da določen del teh stroškov na konto splošno. Jože Rovan mu je odgovoril, 
da bosta generalni sekretar in računovodstvo presodila, ali je to koristno.

Prisotnih je bilo 19 članov z glasovalno pravico, to je 79,2 %.

SKLEP 3/9-6-2023: Upravni odbor PZS, na podlagi sklepa Skupščine PZS 2022, potrjuje rebalans proračuna PZS za leto 2023 v 
predlagani obliki in zadolži generalnega sekretarja in računovodstvo, da umestijo novo stroškovno mesto za povračilo planinskim 
društvom iz naslova pogodbe Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport na splošno stroškovno mesto.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 4. Spremembe v Katastru planinskih poti
Jože Rovan je povzel poslano gradivo. 



42

RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je predlagal, da Komisija za planinske poti pripravi odpravek sklepa, da se pooblasti komisijo da krajše 
odseke potrjujejo sami. 

SKLEP 4/9-6-2023: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti 
odsek planinske poti Pod Suhim vrhom–Na vrhu skal S (ID6633). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede 
kot opuščen. Pri odstranitvi oznak mora PD Postojna upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 5/9-6-2023: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti 
odsek planinske poti Veliki Javornik Z–Veliki Javornik JZ (ID6599). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije 
zavede kot opuščen. Pri odstranitvi oznak mora PD Postojna upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 6/9-6-2023: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti 
odsek planinske poti Sleme JV–Sleme jezerca (ID1680). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot 
opuščen. Pri odstranitvi oznak mora PD Jesenice upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 7/9-6-2023: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, da se opusti 
odsek planinske poti Leše JV–Planina Osredek Z (ID8161). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot 
opuščen. Pri odstranitvi oznak mora PD Komenda upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 5. Slovenska planinska pot
Jože Rovan je povedal, da SPP letos praznuje 70-letnico. Gradivo je bilo priloga vabilu.
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik predlaga, da se Furlanovo zavetišče na Abramu pri reviziji SPP preveri in izloči iz kontrolnih točk. Dušan 
Plesničar je dodal, da gospodar omenjenega zavetišča ne bo delal težav. Marija Kuhar je povedala,  da v MDO-ju ni bilo nobenega, ki bi 
nasprotoval temu, ker gre za gostišče. Jurček Nowakk je mnenja, da naj pravilnik naj izgleda kot pravilnik, določeni vrhovi naj bi imeli 
rezervne žige v kočah, napiše naj se, koliko žigov je na SPP (enkrat 72, drugič 80). Bojan Rotovnik je dodal, da je SPP živa stvar. Pravilnik 
je natisnjen v vsaki knjižici, je kratek in ga razume vsak. Ne bi komplicirali s tem, da bi pisali pravilnik. Jože Rovan se strinja z Bojanom. 
Zbiraš žige, ki so v dnevniku, ne glede na to, iz katerega leta je. SPP se bo občasno na določenih točkah spreminjala (pritisk društev, vojska, 
spremembe v naravi). Kar se tiče žigov – če ga ni, se fotografiraš. Možno je, da se bo dodala še kakšna koča, eden od ciljev je tudi ekonomske 
narave – koče morajo preživeti. Marija Kuhar je povedala, da je na spletni strani SV številka, če želiš hoditi po kateri od poti, ki so pod nji-
hovim okriljem (povejo, kdaj so vaje, kdaj ne moreš mimo). Jože Rovan je za konec povedal, da je želja PD bila, da Orožnova koča postane 
točka na SPP. Lahko bi bila točka na razširjeni SPP.

SKLEP 8/9-6-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša z 
izločitvijo kontrolne točke Furlanovo zatočišče na Abramu iz Slovenske planinske poti.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 9/9-6-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša, 
da se Orožnova Koča na planini pod Črno prstjo doda med kontrolne točke Razširjene slovenske planinke poti.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 10/9-6-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za planinske poti soglaša 
s spremembo pravilnika za podelitev častnega znaka o prehojeni Slovenski planinski poti.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 6. Cene nočitev v planinskih kočah
Jakob Zupanc je povzel gradivo, predlog bi moral biti sprejet na zboru gospodarjev v začetku leta, vendar do tega ni prišlo. Predlog ni bil 
podan pravočasno. Zbor gospodarjev je imel dopisno sejo, kjer so predlog sprejeli. Dodana je kategorija družinske sobe, do jeseni se daje 
na te sobe 20 % popust. Cene materiala, dela, transporta so se povečale, IO GK predlaga, da potrdi najvišje priporočene cene.
RAZPRAVA: Jože Rovan je povedal, da to ni nastalo slučajno. Nekatera od društev niso priznala popustov, koče so se želele deliti na dva 
dela: pol planinska koča, pol tržna. Vprašanje je, kako bomo to upravičili našim članom. Pregledali smo cene v Italiji in Avstriji. Smo 
nekoliko cenejši, vendar so popusti v tujini višji. Uvesti bi morali popuste za mladino. Ta predlog je kompromis, jeseni se bomo na GK še 
enkrat pogovorili glede popustov, seveda pa morajo koče tudi preživeti. V Avstriji  dobijo koče veliko dotacijo. Če gledamo cene v kočah 
glede na naše plače, so koče zelo drage.
Jakob Zupanc: planinec lahko izbere tudi skupna ležišča ali sobe z več posteljami, samo tam ni takšnega udobja. Družinske sobe v tujini 
oddajajo brez popusta.
Manja Rajh: najvišje priporočene cene – koči PD Celje Matica sta v času njenega predsedovanja društvu poslovali z dobičkom. Razočarana 
je nad planinskimi postojankami, kjer jim dostavijo hrano in pijačo do vrat – plačaš pa toliko kot bi bilo pripeljano s helikopterjem. Jurček 
Nowakk je mnenja, da naj bo udobje brez popustov. Marjana Brezošek se strinja z Jurčkom. V imenu MDO PD Podravja je povedala, da 
naj PZS zahteva od skrbnikov koč, da morajo preveriti ali imajo planinci člansko izkaznico. Zanimalo jo je tudi, ali je dovoljena nastanitev 
domačih živali v planinskih kočah.
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Jože Rovan ji je odgovoril, po pravilniku ne, razen če oskrbnik dovoli. Damjan Omerzu je dodal, da hišni red določa, da živali ne smejo v 
kočo. Marija Kuhar je mnenja, da bi bilo priporočljivo, da če psi ne smejo v kočo, da se postavijo pesjaki (zaščiteni pred vetrom). 

SKLEP: 11/9-6-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje sklepu Zbora gospodarjev za najvišje priporočene cene za prenočevanje in 
osnovno oskrbo v planinskih kočah:

PRIPOROČENE 
NAJVIŠJE CENE 
PRENOČEVANJA

Koče I. kategorije Koče II. kategorije

osnovna cena (€) članski popust (%) članska cena (€) osnovna cena (€) članski popust (%) članska cena (€)

Družinska soba* 45,00 € 20 36,00 € 45,00 € 20 36,00 €

soba 2 postelji 38,00 € 30 26,00 € 30,00 € 50 15,00 €

soba 3-6 postelj 36,00 € 30 25,00 € 26,00 € 50 13,00 €

skupna ležišča, 7-12 
postelj

30,00 € 50 15,00 € 24,00 € 50 12,00 €

skupna ležišča, nad 
12 postelj

26,00 € 50 13,00 € 22,00 € 50 11,00 €

 IZDELEK (priporočene najvišje cene) koče I. kategorije koče II. kategorije

enolončnica z mesom 10,00 € 9,00 €

čaj 0,25 litra 2,50 € 2,00 €

voda 1,5 litra (plastenka) 6,00 € 4,00 €

Sklep je bil sprejet (17 ZA, 2 PROTI – Manja Rajh, Bojan Rotovnik).

Ad. 7. Izbris objektov iz registra planinskih objektov
Jakob Zupanc je povedal, da je Gospodarska komisija sprejela dva predloga oskrbnikov za izbris iz registra planinskih objektov. Jože Rovan 
je dodal, da se je gospodar Petrovo Brdo upokojil, in da ne dobi drugega najemnika; PD Kranj je prodalo dom na Gospincu, ki tako ni več 
planinski objekt.

SKLEP 12/9-6-2023: IO GK predlaga Upravnemu odboru PZS izbris Planinskega doma Petrovo Brdo iz registra planinskih objektov.
Sklep je bil soglasno sprejet.

SKLEP 13/9-6-2023: IO GK predlaga Upravnemu odboru PZS, da se Planinskemu domu na Gospincu na podlagi vloge lastnika 
objekta, odvzame status planinske koče in s tem izbriše iz registra planinskih objektov PZS.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 8. Informacija o financiranju vzdrževanja planinskih poti 
Damjan Omerzu je obširneje predstavil informacije. Predlogi in navodila so bila poslana vsem društvom, izveden je bil posvet na prvem 
MDO-ju. Predstavitve bodo za MDO PD-je organizirane tudi v prihodnje, zato naj se javijo, da se določijo datumi.  Društvom z zelo zah-
tevnimi planinskimi potmi ni treba več plačevati deleža stroškov akcij tehnične skupine, saj bo vse sofinancirano iz teh sredstev. Smerne 
tabel bodo v prihodnje skupno naročene preko PZS (po vzpostavitev sistema, do nadaljnjega jih naročajo društva sama), ključni del so 
povračila društvom. Skrbniške pogodbe določa Zakon o planinskih poteh, obliko je 2017 potrdil UO PZS, dodane so bile tehnične zave-
ze, ki so določene s strani Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport. Nekatera društva so pogodbe že podpisala in vrnila. Nekatere 
pogodbe so za določen čas, druge za nedoločen čas – določilo v zakonu. Razporeditev sredstev se bo naredila po kriterijih – dolžina in 
kategorija planinskih poti in število markacistov. PD so dobila še dodatnih 100 EUR za vsakega registriranega markacista. Izpostavljene 
so bile skupne akcije MDO-jev, kar se bo poskušalo umestiti za naslednje leto. Obdobja poročanja: 30.6. – ni obvezen, je pa zaželen, da 
društva dobijo sredstva, mi pa se naučimo celotne procedure, glavni rok je 30.9., zadnje poročilo 1.12.2023 zgolj za neporabljena sredstva. 
Vsebinsko poročanje se izvaja v PlanGisu, vpiše se vsaka delovna akcija – ta poročila bomo predložili ministrstvu. Stroški se bodo predložili 
v poročilu – povzetek v preglednici, potrebna so dokazila. Upravičeni stroški: vezani na planinske poti (material, oprema, prehrana, prevoz, 
nočitev, osebna oprema markacista), vsi letošnji stroški se upoštevajo od 1.1. naprej. Upoštevati moramo pravila javnega naročanja. Po 
letošnjem razporedu dobijo društva do par tisoč EUR, kar pomeni, da  pretirano obremenjujoče z vidika zbiranja ponudb. Ne sme pa priti 
do dvojnega financiranja. Nadzor nad porabo sredstev bo izvajalo ministrstvo.
RAZPRAVA: Manjo Rajh je zanimalo glede naročila smernih tabel, ali ima PZS samo enega ponudnika. V Celju imajo izdelovalca, ki je cenejši 
in kvalitetnejši. Damjan Omerzu ji je odgovoril, da bo z novimi »nalepkami« širši nadzor ponudnikov – lahko bomo vplivali na ceno, velik 
problem je lahko rok dobave. Društva si izberejo svojega dobavitelja. Dušan Plesničar je povedal, da so v seznamu skrbniških poti dobili tudi 
odsek, ki ga ne morejo vpisati v poročilo. Bojan Rotovnik je dodal, da če gre Via alpina po odseku planinske poti se financira, sicer pa ne.  
Marija Kuhar je dodala pripombo glede potnih nalogov – lahko so obdobni potni nalogi, vendar za isto akcijo. Zanimalo jo je, če so skupne 
akcije, ali je možno, da je skupinski potni nalog? Drugače bo ogromno administracije. Priporoča, da bi PZS pripravila obrazec obdobnega 
potnega naloga. Obljubljeno je bilo, da bodo seminarji preko Zoom-a. Vprašanje se je postavilo še za druge posredne stroške – priprava 
poročil, odpiranje PN – ali se lahko v prihodnje vključi tudi del njihovih stroškov (telefoni, računovodstvo …) v ta razpis? Damjan Omerzu 
odgovori, da so potni nalogi lahko obdobni ali skupinski. Splošni administrativni stroški pa niso med upravičenimi stroški. Jurčka Nowakka 
je zanimalo kako se je izračunala vrednost za km poti. Jože Rovan mu je odgovoril, da je  vrednost dobljenih sredstev deljeno z 10.000 km. 
Bojan Rotovnik je dodal, da so sedaj usposabljanja za markaciste brezplačna. V PlanGis-u pa se vnašajo podatki o podlagi poti  npr. asfalt 
oz. steza, tudi to bo v prihodnje kriterij. 
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SKLEP 14/9-6-2023: Upravni odbor se seznanja in potrjuje sistem financiranja planinskih poti in skrbniških pogodb.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 9. Stališče glede gradenj vetrnih elektrarn na Pohorju
Damjan Omerzu je povedal, da so bili  viri za stališče delno povzeti iz Vodil PZS in predhodnih razprav  glede infrastrukture v gorah. 
Informacije so bile povzete iz javno dostopnih informacij. Pobudo je dalo PD Slovenska Bistrica. 
RAZPRAVA:
Marjana Brezovšek je v imenu MDO PD Podravja povedala, da je narava na tem področju zaščitena, investitor izigrava vse zakone. Manja 
Rajh pravi, da elektriko potrebujemo vsi, nečemu bi se morali odreči. Jože Prah je dodal, da so pogrešali izjavo PZS, da ne moremo biti 
vsepovsod proti. Podpirajo stališče proti, vendar bi morali narediti korak naprej. Jurček Nowakk želi na MDO PD KDO pisni odgovor PZS 
glede zelene energije. Marija Kuhar je dodala, da so obstajale študije, ali je Slovenija primerna za takšne vetrnice. Edina rentabilna točka 
so Karavanke. Imamo veliko drugih virov in možnosti za prihranke. Morali bi imeti trdna stališča za zeleno energijo. Prihraniš lahko tudi 
pri prevozu do izhodišč za planinske ture. Javni prevoz je težava. Roman Ponebšek je za konec povedal, da smo tehtali tveganja in interese. 
Veliko lahko naredimo z varčevanjem z energijo, ne pa vsega. Načelno stališče imamo, iskati moramo primerne lokacije na nedegradira-
nih območjih. PZS ni pristojna za izdelavo takšnih zemljevidov. Smo pa v preteklosti že začeli s pripravo osnutkiv splošnih stališč glede 
infrastrukture v gorah, kar je potrebno ponovno pregledati in oblikovati končni dokument.  

SKLEP 15/9-6-2023: Upravni odbor PZS sprejema stališče, da PZS, kljub zavedanju sodobnih energetskih izzivov,  nasprotuje umesti-
tev vetrnih elektrarn na Pohorju. Poseg ocenjujemo kot nesorazmeren in nepovraten glede slabšanja možnosti doživljanje planinske 
narave in kvalitete življenja prebivalstva na Pohorju.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, to je 75 %.

Ad. 10. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2024
Damjan Omerzu je predstavil predlagane termine in navzoče vprašal, kakšno je spločno mnenje, da bi bila  skupščina PZS v petek. Glede 
na časovnico skupščine, ki jih zaradi rokov izdelave končnega poročila in statutarnih določil, ne moremo premikati, se vedno soočamo 
s sklepčnostjo na meji. Klasičen datum skupščine na soboto v drugi polovici aprila se že začnejo intenzivno izvajati društvene sobotne 
aktivnosti. Prisotni so pozitivno ocenili predlog.

SKLEP 16/9-6-2023: Upravni odbor sprejema datume osrednjih prireditev PZS v letu 2024: 
•	 Skupščina,	petek	19.	april	2024
•	 Dan	planincev,	sobota,	15.	junij	2024
•	 Podelitev	najvišjih	priznanja	PZS,	sobota	7.	december	2024

Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 11. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS
Matej Kocbek je povedal, da pri Vodniški komisiji usposabljanja že potekajo, za naprej pa se pojavi vprašanje inštruktorjev, ker je toliko pri-
javljenih na tečaje. Martin Šolar je dodal, da se za jeseni pripravlja evalvacija, v pripravi je pravilnik o priznavanju kompetenc inštruktorjev.

Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora
Marjano Brezovšek je zanimalo, ali obstaja evidenca o markacistih za pretekla leta. Damjan Omerzu ji je odgovoril, da evidenca o mar-
kacistih obstaja, društva jih imajo v Navezi. Dušan Plesničar je povedal, da je pri njih v Navezi vpisan kot markacist nekdo, ki to nikoli ni 
bil. Marija Kuhar je povedala, da pripravljajo čezmejne poti za slovensko planinstvo, otvoritev poti 8.7. 2023. Zamejska PD se srečujejo s 
težavami, ki jih domača društva nimajo. Štefan Kozak je povedal, da je Pomurje edina regija, ki nima svoje pohodniške oz. kolesarske karte 
in vprašal, ali lahko PZS kaj pomaga.
Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da je za izdelavo zemljevida potrebno pregledati vse poti, dolgoročni cilj je, da bi pokrili celotno Slove-
nijo z njimi. Damjan Omerzu je dodal, da takšen zemljevid ni komercialno upravičen, je pa varianta, da se povežemo z občinami in TIC-i 
(odkup večje količine zemljevidov, da pokrijemo stroške izdaje). Bojan Rotovnik predlaga, da strokovna služba in MDO PD-ji pregledajo 
možnosti, kako bi uredili za Pomurje in druga območja, ki še niso pokrita.

Ad. 13. Razno
Matjaž Šerkezi je predstavil Anketo za planinska društva, katera bo objavljena na spletni strani PZS.

Seja je bila končana ob 20.20 uri. 

Naslednja  seje UO PZS bo predvidoma septembra 2023.

Zapisala:
Saša Sitar,
poslovna sekretarka PZS

Damjan Omerzu,          Jože Rovan,
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS
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ZAPISNIK
Zbora Mladinskih odsekov pri Planinski zvezi Slovenije,
ki je potekal v soboto, 12. novembra 2022, v Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje RS na Igu (Zabrv 12, Ig), s pričetkom ob 12.05. 
Pred tem je potekala okrogla miza na temo Planinska šola, s pričetkom ob 9.15, v istih prostorih.

Poročilo z okrogle mize je priloga k arhivskemu zapisniku.

V nadaljevanju se Zbor mladinskih odsekov zapiše z Zbor MO, Mladinska komisija Planinske zveze Slovenije pa z MK PZS.

Seznam prisotnih je priloga k arhivskemu zapisniku.

Dnevni red:
1. Izvolitev organov Zbora mladinskih odsekov in izglasovanje dnevnega reda
2. Poročilo verifikacijske komisije
3. Realizacija sklepov Zbora MO 2021
4. Poročila strokovnih odborov MK PZS za leto 2022
5. Razprava na poročila strokovnih odborov MK PZS za leto 2022
6. Vsebinsko in delno finančno poročilo MK za leto 2022, program dela MK PZS za leto 2023 ter okvirni program dela za leto 2024
7. Razprava na Program dela MK PZS za leto 2023 ter okvirni program dela za leto 2024
8. Predstavitev prejemnikov priznanj Mladina in gore
9. Razrešnica organom Mladinske komisije PZS
10. Volitve organov Mladinske komisije PZS
11. Razno

Zbor je z nagovorom začela načelnica MK PZS Ana Suhadolnik. Program zbora se je začel ob 12:05. 

1. točka dnevnega reda: Izvolitev organov Zbora mladinskih odsekov in izglasovanje dnevnega reda
Na predlog načelnice MK PZS je bilo soglasno izvoljeno delovno predsedstvo.

Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

1/22 Zbor MO imenuje Klaro Kavčič (PD Idrija) za delovno predsednico ter Tanjo Žgajnar (PD Kobarid) za članico delovnega predsedstva.Proti: 

Vzdržani:

Sledila je potrditev dnevnega reda, ki je bil v skladu s pravilnikom MK PZS objavljen na spletnih straneh MK PZS in PZS.
Na predlog delovne predsednice je bil predlagani dnevni red soglasno potrjen.

Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

2/22 Zbor MO potrjuje predlagani dnevni red.Proti: 

Vzdržani:

Sledila je potrditev verifikacijske komisije, izglasovanje zapisnikarja ter dveh overovateljev. Na predlog delovnega predsedstva je bil tako 
soglasno sprejet naslednji sklep:

Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

3/22

Zbor MO imenuje verifikacijsko komisijo v sestavi:
Nežo Kočevar (PD Tržič) za predsednico verifikacijske komisije in Katarino Huč (PD Ljubljana Matica) za overovateljico verifikacijske 

komisije, Ano Suhadolnik (PD Borovnica) za zapisničarko zbora in Ano Skledar (PD Poljčane) ter Tima Peternela (PD Dovje Mojstrana) 
za overovatelja zapisnika.

Proti: 

Vzdržani:

2. točka dnevnega reda: Poročilo verifikacijske komisije
Izvoljena verifikacijska komisija je nato podala natančno poročilo glede prisotnosti in sklepčnosti Zbora MO. Od 75 registriranih MO je 
bilo na Zboru MO prisotnih 38 glasov MO, kar je 51 odstotkov. Ker je za sklepčnost potrebna prisotnost 1/3 registriranih odsekov, smo 
lahko nadaljevali z Zborom.

3. točka dnevnega reda: Realizacija sklepov Zbora MO 2021
Sklepi Zbora MO 2021 so bili uspešno realizirani. 

Zapisniki zborov komisij PZS
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4. točka dnevnega reda: Vsebinsko in delno finančno poročilo MK PZS za leto 2022, poročila strokovnih odborov MK PZS za leto 2022
Načelnica MK PZS Ana Suhadolnik je predstavila poročila vseh odborov in to so: Odbor za orientacijo (namesto vodje odbora Tine Arh), 
Odbor za delo mladih (namesto vodje odbora Jerneja Suhadolnika), Odbor za delo z mladimi (namesto vodje Urške Krek) in Programski 
svet PUS Bavšica (namesto gospodarja PUS Bavšica Jureta Brečka).

Načelnica MK PZS Ana Suhadolnik je predstavila tudi vsebinsko in finančno poročilo MK PZS za leto 2022. 
Posamezna poročila so priloga tega zapisnika.

5. točka dnevnega reda: Razprava na poročila
Po končanih predstavitvah se je k besedi priglasil podpredsednik PZS Roman Ponebšek. 
Zbor MO je soglasno sprejel naslednja dva sklepa:

Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

4/22 Zbor MO je seznanjen in sprejema poročila posameznih odborov ter Programskega sveta PUS Bavšica.Proti: 

Vzdržani:

Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

5/22 Zbor MO je seznanjen in sprejema vsebinsko in delno finančno poročilo MK PZS za leto 2022.za overovatelja zapisnika.Proti: 

Vzdržani:

6. točka dnevnega reda: Vsebinsko in delno finančno poročilo MK za leto 2022, program dela MK PZS za leto 2023 ter okvirni pro-
gram dela za leto 2024 

Vsebinsko in delno finančno poročilo MK za leto 2022 je bilo predstavljeno in s sklepom potrjeno že pri prejšnji točki. 

Načelnica MK PZS Ana Suhadolnik je predstavila program dela za leto 2023 in okvirni program dela za leto 2024. 

Poročilo je priloga tega zapisnika. 

7. točka dnevnega reda: Razprava na Program dela MK PZS za leto 2023 ter okvirni program dela za leto 2024
Po predstavitvi je Zbor MO soglasno sprejel naslednji sklep:

Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

6/22 Zbor MO je seznanjen in sprejema program dela MK PZS za leto 2023 ter okvirni program dela za leto 2024.Proti: 

Vzdržani:

8. točka dnevnega reda: Podelitev priznanj Mladina in gore
Letos je bilo podeljeno eno priznanje, in sicer za mladinski odsek PD Sežana. PD Sežana je v letošnjem letu obeležila 70-letnico delovanja. 
Predstavnica mladinskega odseka se je zahvalila za prejeto priznanje.

9. točka dnevnega reda: Razrešnica organom Mladinske komisije PZS
Zbor MO je soglasno sprejel naslednji sklep:

Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

7/22 Zbor MO razrešuje načelnika MK PZS ter člane IO MK PZS za mandatno obdobje 2020-2022. Proti: 

Vzdržani:

Bivša načelnica MK PZS Ana Suhadolnik se je oglasila k besedi. Zahvalila se je za pomoč pri svojem delu in zaželela dobro popotnico ekipi, 
ki bo prevzela naslednji mandat.

10. točka dnevnega reda: Volitve organov Mladinske komisije PZS
Zbor MO je soglasno sprejel naslednji sklep:
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Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

8/22 Zbor MO potrjuje volilno komisijo v sestavi: predsednik Jure Pečak (PD Ljubljana-Matica), Tim Ravnik (PD Vrhnika), Žiga Čede (PD 
Dramlje).Proti: 

Vzdržani:

Volilna komisija je povabila vse kandidate, ki kandidirajo v organe MK PZS za mandatno obdobje 2022-2024. Prisotni so bili vsi kandidati 
in vsi so se tudi predstavili. Po predstavitvi je Zbor MO soglasno sprejel spodnja dva sklepa:

Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

9/22 Zbor MO potrjuje Ano Skledar (PD Poljčane) za novo načelnico za mandatno obdobje 2022-2024. Proti: 

Vzdržani:

Glasovanje Sklep VSEBINA SKLEPA

Za: 38

10/22
Zbor MO potrjuje IO MK PZS v sestavi: Tim Peternel, (PD Dovje-Mojstrana), Blažka Korun (PD „Dobrovlje“ Braslovče), Brin Tomc (PD 
Onger Trzin), Tanja Žgajnar (PD Kobarid), Klara Kavčič (PD Idrija), Julija Kralj (SPD Trst), Tomaž Skok (PD Nova Gorica), Matevž Eržen 

(Ljubljana-Matica), Neža Kočevar (PD Tržič), Katarina Huč (PD Ljubljana-Matica), Gregor Mansutti (PD Slivnica pri Celju).
Proti: 

Vzdržani:

11. točka dnevnega reda: Razno
Predstavljeni so bili glavni sklepi dopoldanske okrogle mize. 
Ana Suhadolnik je predstavila literaturo iz Planinske založbe, ki je namenjena mladini in mentorjem. 

Zbor smo zaključili ob 13.50.
Zapisničarka: Ana Suhadolnik Podpis: 

Delovna predsednica: Klara Kavčič Podpis: 

Overovateljica: Ana Skledar Podpis: 

Overovateljica: Tim Peternel Podpis: 
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ZAPISNIK
ZAPISNIK ZBORA PREDSTAVNIKOV VODNIŠKIH ODSEKOV PD 2023,
ki je bil v soboto, 26. 11. 2022, v Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje na Igu, z začetkom ob 12.00

Prisotni: lista prisotnih predstavnikov vodniških odsekov PD z glasovalno pravico in ostalih prisotnih je priloga 1 k arhivskemu zapisniku.

Predlog dnevnega reda Zbora predstavnikov vodniških odsekov PD:
1. Začetek Zbora predstavnikov vodniških odsekov PD, izvolitev delovnega predsedstva in organov zbora 
2. Podelitev priznanj častni vodnik PZS 
3. Poročilo verifikacijske komisije
4. Vsebinsko in finančno poročilo o delu VK PZS za leto 2022 
5. Razprava o poročilih
6. Potrditev sprememb Pravilnika vodnikov PZS 
7. Poročilo komisije za pripravo volitev 
8. Odločanje o razrešnici organov VK PZS 
9. Volitve organov VK PZS za obdobje 2022–2026 
10. Objava rezultatov volitev 
11. Potrditev programa dela in finančnega načrta VK PZS za leto 2023 ter okvirnega programa dela za leto 2024 
12. Razno

Sklep 1/22: 
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD potrjuje predlagani dnevni red.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K 1. točki:
Načelnik Vodniške komisije PZS Franc Gričar je pozdravil navzoče in predlagal organe Zbora:

Delovno predsedstvo:  
Predsednik:  Martin Šolar  PD Bohinjska Bistrica
Član:  Jelena Justin  PD Medvode  
Član:  Martin Luzar         Pohodniško društvo Novo mesto 

Verifikacijska komisija:
Predsednik: Marko Goršič  PD Podpeč-Preserje
Član:  Urška Krek  PD Izola
Član:  Borut Casar  PD Matica Murska Sobota

Zapisničarka:  Katja Žagar    PD Valentin Stanič Kanal

Overovatelja zapisnika:  
Jože Lekše, PD Lisca Sevnica
Helena Kermauner, PD Domžale

Volilna komisija:
Predsednik: Boris Madon, PD Žirovnica
Član: Katarina Filipič, PD Cerkno
Član: Janez Vertič, PD Ptuj
 
Sklep 2/22:
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD soglasno potrjuje organe Zbora predstavnikov vodniških odsekov PD 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K 2. točki:
Predsednik PZS Jože Rovan in načelnik Vodniške komisije PZS Franc Gričar sta podelila priznanja »častni vodnik PZS«.  Ana Suhadolnik, 
PD Borovnica, je prebrala uvodne besede k podelitvi.
Priznanje »častni vodnik PZS« se podeli vodniku PZS za izjemen prispevek na področju vodništva in je poteklo vsaj 30 let od njegove prve 
registracije.

Priznanje »častni vodnik PZS« so prejeli:

MDO PODRAVJA
1. Ciril Ambrož   PD Maks Meško Ormož
2. Mojca Črepnjak    PD Tam Maribor
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MDO POSOČJE
1. Anton Gleščič   PD Nova Gorica
2. Stanislav Jablanšček  PD Nova Gorica

MDO GORENJSKE
1. Franc Drmota   PD Sovodenj
2. Lovro Telban   PD Sovodenj

MDO NOTRANJSKE 
1. Tatjana Pečlin   PD Borovnica

MDO KOROŠKE
1. Bogomir Trop   PD Prevalje

MDO ZASAVJA
1. Vojko Zupančič   PD Hrastnik

MDO PRIMORSKE
1. Marjan Olenik   PD Sežana

Skupaj je bilo podeljenih 10 priznanj »častni vodnik PZS«.

K 3. točki:
Predsednik verifikacijske komisije je podal poročilo: od 185 VO PD je bilo ob 12.20 prisotnih 94 predstavnikov s pravico glasovanja, kar 
je 50,81 % in je več kot 1/3. Zbor je sklepčen in lahko veljavno sklepa. 

Zapisnik verifikacijske komisije je priloga arhivskemu zapisniku.

K 4. točki:
Franc Gričar je podal vsebinsko in finančno poročilo o delu VK PZS za leto 2022. Ob tem se je ob zaključku svojih štirih mandatov kot 
načelnik vodniške komisije PZS zahvalil vsem za sodelovanje. Istočasno je tudi čestital ob 20. obletnici ustanovitve Vodniške komisije PZS.

Poročilo je priloga arhivskemu zapisniku.

Sklep 3/22:
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD potrjuje vsebinsko in finančno poročilo o delu VK PZS za leto 2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K 5. točki: 
Martin Šolar je uvodoma spregovoril o lanskoletnem Zboru predstavnikov vodniških odsekov, kjer so že bile predstavljene in sprejete 
pomembne spremembe glede programov usposabljanj. Zaradi vseh teh sprememb so bile tudi objave usposabljanj pozne: novi programi, 
začetne težave, novi modeli, metode usposabljanj … Zahvala gre VK PZS in strokovni sodelavki PZS Veroniki Susman, ki so ob tem imeli 
ogromno dela ter vsem, ki so na teh novih programih delali. Letos so bili razpisi za usposabljanja objavljeni prej kot običajno. Postopoma 
prihajamo nazaj v stare tirnice.
Ugotovil je tudi, da je proračun približno uravnan.
Povedal je tudi, da so cene usposabljanj višje zaradi višanja cen nastanitev in prehrane v planinskih postojankah. To je eden od bistvenih 
razlogov za višje cene. Tudi višina potnih stroškov inštruktorjev se je spremenila; PD jih že uveljavljajo, PZS pa šele v zadnjih treh mesecih 
tega leta.
Marko Goršič, PD Podpeč-Preserje, je pokomentiral enega od vodnikov pri njegovem izvajanju vodniškega dela. Zadeva je bila predana 
VK PZS in naprej častnemu razsodišču VPZS. Častno razsodišče ni bilo imenovano in ni moglo delovati. Poudaril je, da se mora to pravno-
-formalno urediti. Predlagal je, da se člen, ki govori o častnem razsodišču VPZS, doda v Pravilnik VPZS.

K 6. točki:
Uskladitev s spremenjeno zakonodajo
Maja 2017 je bil sprejet novi Zakon o športu (http://www.pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=ZAKO6853) in julija 2018 je Ministr-
stvo za izobraževanje, znanost in šport sprejelo Pravilnik o usposabljanju strokovnih delavcev v športu (http://www.pisrs.si/Pis.web/
pregledPredpisa?id=PRAV13445). Potrebna je še dokončna uskladitev dokončanja usposabljanja s Pravilnikom o usposabljanju strokovnih 
delavcev v športu.

OBRAZLOŽITEV
Vsebinski razlogi
Usposabljanje se zaključi z uspešno opravljenimi izpitnimi obveznosti. Sledi vpis v spletno aplikacijo ministrstva, pristojnega za šport, in 
izdaja diplome. Trenutno se pojavlja neskladje. Kandidati za VPZS po opravljenih izpitnih obveznostih niso vpisani v aplikacijo, ampak 
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opravljajo še pripravništvo, s čimer smo v prekršku. Cilj spremembe je odpraviti neskladnost. S praktičnim izpitom končajo usposabljanje, 
so vneseni v aplikacijo in prejmejo diplomo. Usklajuje se še rok za dokončanje usposabljanja. 

Povzetek sprememb
Delna vsebinska sprememba zaključka usposabljanja:
- Kandidati za VPZS sodelujejo na tečaju. Po tečaju opravijo teoretične izpite, sledijo pripravniške ture in oddaja seminarskih nalog. 

Tečaj pa zaključijo z praktičnim izpitom.
- Rok za dokončanje usposabljanja je tri leta po koncu tečaja.

Sledilo je vprašanje glede navodil o vsebini seminarske naloge. Franc Gričar je pojasnil, da dobijo tečajniki vedno vsa navodila glede pri-
prave seminarskih nalog.
Postavljeno je bilo tudi vprašanje, v kolikšnem času naj inštruktor pregleda seminarsko nalogo. Franc Gričar je povedal, da čas ni nikjer 
definiran, je pa vedno takoj pregledana. Martin Šolar je pove, da če seminarska naloga ni bila pregledana in če to traja predolgo, lahko 
tečajnik opozori VK, da le-ta ukrepa in opozori odgovornega vodjo tečaja. 
Matej Planko je pojasnil, da v pravilniku manjka člen o častnem razsodišču in predlagal, naj se doda vsebina člena 28 iz 2016 in je to lahko 
že pravna podlaga za imenovanje častnega razsodišča.
Postavljeno je bilo tudi vprašanje glede vodnikov PZS in povezavo z izobraževanjem na Fakulteti za šport. Pojasnjeno je bilo, da je v pripravi 
pravilnik o medsebojnem priznavanju kompetenc in ureditev tega vprašanja.
Rok za dokončanje tečaja je 3 leta po končanju tečaja.
Martin Šolar je predlagal, da se dopolni Pravilnik vodnikov PZS s členom o častnem razsodišču.

Sklep 4/22:
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD potrjuje spremembe Pravilnika vodnikov PZS (z dodatkom člena o častnem razsodišču).
Sklep je bil soglasno sprejet.

K 7. točki:
Predsednik volilne komisije Boris Madon, PD Žirovnica, je podal poročilo o prijavljenih kandidatih za načelnika VK in člane IO VK za 
mandatno obdobje 2022-2026. Razpis je bil podaljšan zaradi premalo prijavljenih v prvem roku. Navedel je vse prijavljene kandidate. Vse 
prijave so prispele v razpisnem roku.

K 8. točki:
Odločanje o razrešnici organov VK PZS

Sklep 5/22:
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD razrešuje organe VK za mandatno obdobje 2018-2022.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K 9. točki:
Kandidat za načelnika VK za mandatno obdobje 2022-2026 (javno glasovanje) je Matej Kocbek, PD Krka Novo mesto.
Kandidati za člane IO VK PZS za mandatno obdobje 2022-2026:
1. Franc Gričar, PD Zagorje ob Savi
2. Vyacheslav Bezgin, PD Ljubljana–Matica
3. Doroteja Bokavšek, PD Ptuj
4. Jure Brečko, PD Radeče
5. Vinko Črepnjak, PD Tam Maribor
6. Monika Verhovc, PD Lisca Sevnica
7. Mitja Plohl, PD Ruše
8. Iztok Rojc, PD Kobarid
9. Niko Bertoncelj, PD Krim 

Kandidati so se pred volitvami na kratko predstavili.

K 10. točki:
Objava rezultatov volitev:

Sklep 6/22:
Za načelnika VK za mandatno obdobje 2022-2026 se potrdi Mateja Kocbeka, PD Krka Novo mesto.
Za člane IO VK PZS za mandatno obdobje 2022-2026 se potrdi naslednje člane:
Franc Gričar, PD Zagorje ob Savi (83 glasov)
Doroteja Bokavšek, PD Ptuj (75 glasov)
Jure Brečko, PD Radeče (79 glasov)
Monika Verhovc, PD Lisca Sevnica (78 glasov)
Mitja Plohl, PD Ruše (75 glasov)
Iztok Rojc, PD Kobarid (54 glasov)
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K točki 11:
Potrditev programa dela in finančnega načrta VK PZS za leto 2023 ter okvirnega programa dela za leto 2024.

Sklep 7/22
Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD potrjuje Program dela in finančni načrt VK PZS za leto 2023 ter okvirni program dela 
za leto 2024.

K točki 12:
Podane so bile pripombe zaradi spreminjanja kategorij, o domnevnem odvzemu kategorij vodnikom, mladinskim vodnikom, ki so opra-
vljali tečaje pred spremembami usposabljanj, zmanjšalo se je število vodnikov, nimajo več kategorij, ne morejo voditi ... Pojasnjeno je bilo, 
da v primeru, če so bile storjene napake, se jih lahko popravi. 
Podan je bil predlog o terminih zimskega usposabljanja med izpitnimi obdobji za študente. Franc Gričar je pojasnil, da je premikanje 
zimskih terminov oteženo zaradi snega in ker ni pogojev za izvedbo tečaja.
Načelnica vodniškega odseka MDO Posočje Lidija Vončina, PD Nova Gorica, je pohvalila Franca Gričarja, ki je tekom njegovih mandatov 
vsako leto prihajal na srečanje vodnikov MDO Posočje in jih  seznanjal z vsemi spremembami. Izrazila je željo, da bi še naprej, tudi z novim 
načelnikom tako dobro sodelovali. 
Tudi Matej Kocbek, novi načelnik VK, se je javno zahvalil Francu Gričarju.
Mateja Grat je predlagala, da bi strokovna služba PZS vse vodnike, ki jim v tekočem letu poteče licenca, v januarju obveščala. Tako ima 
vodnik celo leto čas, da se prijavi na razpisane tečaje. Informacije v društvu ne tečejo dobro in tako pomembnih informacij vodniki pov-
sod ne dobijo. Vsi bi želeli biti opozorjeni. Martin Šolar je pojasnil, da je pobuda zabeležena, nova sestava Vodniške komisiji in strokovna 
služba pa se bo do tega opredelila.

Martin Šolar je opozoril predstavnike vodniških odsekov, da društva ne smejo narediti program pohodov, če nimajo kvalificiranih vodnikov. 
Vsak vodnik mora voditi samo tisto, za kar ima kompetence. Tega se morajo vsa planinska društva držati. Če društva nimajo ustreznih kadrov, 
naj jih izobrazijo. Če jih nimajo, pohodov ne smejo izvajati oziroma morajo najti primernega  vodnika za določeno turo, ki so jo razpisali.

Naslednji Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD bo 25. 11. 2023.

Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD se je končal ob 14.20.

Glede na ugotovitev, da častno razsodišče ni imenovano, je bil po sklepu št. 2022/1/4, 1. seje IO VK v novi sestavi dne 15. 12. 2022, 28. 1. 
2023 poslan v potrditev tudi predlog dodatnega sklepa: 

Zbor predstavnikov vodniških odsekov PD potrjuje Častno razsodišče vodnikov Planinske zveze Slovenije za mandatno obdobje 
2022-2026 v sestavi: Iztok Bokavšek (PD Ptuj) - vodja, Viljem Kovačič (PD Loče) in Mitja Tavčer (PD Šempeter v Savinjski dolini).

Odzvalo se je 40 predstavnikov VO, kar ni zadoščalo za sklepčnost (62 glasov). Tako predlog sklepa ni bil sprejet.

Zapisala:                   Predsednik delovnega predsedstva:
Katja Žagar      Martin Šolar

Overovatelja zapisnika:

Helena Kermauner, PD Domžale

Jože Lekše, PD Lisca Sevnica
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ZAPISNIK
Zapisnik rednega zbora KŠP za leto 2022

Vabljeni 
- načelniki/predsedniki registriranih članov KŠP 
- člani IO KŠP, vodja Zbora sodnikov, vodja Zbora postavljavcev
- Jože Rovan - predsednik PZS
- Damjan Omerzu – generalni sekretar PZS

Preverjanje prisotnosti
- Prisotni načelniki/predsedniki: 11.
- Prisotni s pooblastilom: 1
- Ostali: podpredsednik PZS Miha Habjan, vodja zbora sodnikov KŠP Jernej Lukša, član IO KŠP Dean Schmautz.

Sklepčnost ob 18.00 nepotrjena, ker ob uri ni bilo vsaj 13 od 52 predstavnikov (pogoj četrtine).
Začetek sklepčne seje 15 min kasneje.

Predlog dnevnega reda
1. Izvolitev delovnega predsedstva, verifikacijske komisije, zapisnikarja in dveh overiteljev zapisnika zbora KŠP
2. Akcijsko in finančno poročilo za preteklo leto
3. Načrt aktivnosti  in finančni načrt za tekoče leto
4. Državno prvenstvo za tekoče leto (licence, štartnina)
5. Razno 
(informacija o projektih plezalne infrastrukture za trening reprezentance ( mobilna nizka stena, Nacionalni plezalni center )

Potrditev dnevnega reda: dnevni red potrjen.

K 1. točki. 
Predlagani: delovni predsednik Jure Golob, verifikacijska komisija Sandi Pelko in Katja Klinar, zapisnikar Marko Pogačar, dva overitelja 
zapisnika Nejc Potrebuješ in Jernej Gračnar.

SKLEP 1:  Predlog soglasno sprejet. Delovno predsedstvo potrjeno.

K 2. točki. 
Tomo je predstavil Akcijsko in finančno poročilo za preteklo leto, ki so bili poslani kot priloga k vabilu na zbor.
Razprava
Lorin	M.:	od	kod	vse	prihaja	financiranje	KŠPja?	Tomo	pojasnjuje,	kar	je	napisano	v	finančnem	poročilo	+	sponzorji.
Lorin M.: Iz katerih sredstev se financirajo državna prvenstva? Kako KŠP vidi financiranje DPjev? Ali lahko povišamo sredstva za DP?
Aleš P. pojasnjuje, da KŠP prispeva 750 € na kategorijo, kar skoraj pokrije postavljalce.
Lorin M. ali se lahko zagotovi ta sredstva tudi za 2023?
Aleš P.: Če bodo sredstva na voljo, vsekakor. KŠP se bo maksimalno potrudil, da se sredstva dobijo.
Tomo Č: Če ne bo nepredvidljivih rezov, bodo po vsej verjetnosti sredstva na voljo. Potrebno se je zavedati, da sredstva, ki so na voljo, se 
lahko razdelijo, več ne. 
Lorin M predlaga, da se posebej obravnava problematiko organizacijo DPja.
Anže Štremfelj: Problem je, da so vse tekme na isti lokaciji (Log). Nujno moramo zagotoviti, da so lokacije na različnih krajih. Izpostavi, 
da se je potrebno s to problematiko ukvarjati.
Lorin M. Za organizacijo tekmo imajo na koncu izgubo -1000 €.
Za večje komercialne centre bi morali verjetno ponuditi 10 000 € za organizacijo tekmo.

SKLEP 2: Akcijsko in finančno poročilo soglasno potrjeno.

K 3. točki.
Razprava
Lorin M. Predlaga, da se za DP zagotovi več sredstev in se navezuje na prejšnjo razpravo pod točko 2.
SKLEP 3: Načrt aktivnosti in finančni načrt za tekoče leto soglasno potrjena.

K 4. točki. 
Razprava
Ker so se stroški organizatorjev povečali, je predlog, da se poveča štartnina za 3€.
Spodbujati bi morali, da se sistematično poveča število tekmovalcev na tekmah DP. 

Predlog cenika 2023: cena licence 50 €, članarina 110, štartnina 20 €.
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SKLEP 4: Nov cenik soglasno potrjen.
Razprava
Tomo Č.: Napovedana balvanska tekma v Mariboru je odpadla, ker so imeli na napovedani datum članska reprezentanca tekmo SPja. Brez 
članov organizator ni želel izpeljati tekme. Drugi termini so bili na predvidenem prostoru (trgu) v Mariboru žal zasedeni. 
Rešitev: Tekma se bo izvedla predvidoma v trening centru v Šiški.
Aleš P: Izpostavi problematiko hitrostnega plezanja. Zakaj noben klub ne organizira hitrostne tekme? Slovenija kot plezalna velesila, bi 
morala gojiti tudi hitrostno plezanje.
Anže Š.: Nima kadra in motivacije, da bi vzgajal tekmovalce v hitrostnem plezanju. 
Katja K: ŠPO Jesenice imajo v načrtu, da bi se izvedla hitrostna tekma na ZL, vendar ne na pravi steni s pravo postavitvijo.
Klemen K: Najprej so potrebni trenerji in infrastruktura, ki je trenutno le v Celju in bo v kratkem v Kopru. V Ljubljani so steno preuredili 
za rekreativno plezanje.
Jernej. Otroci so načeloma navdušeni, a prava smer jim je pretežka. 
Vodja sodniškega zbora Jernej Lukša: Potrebno je pravočasno podati koledar DP in potrebno je povečati število sodnikov. Predlaga, da se 
naslovi na klube, da spodbudijo več kandidatov, da se izobrazijo za sodnike.

SKLEP 5: Soglasno se potrjuje koledar DP 2022.
K 5. točki:
Trening center reprezentance v Šiški
- Se uporablja skladno z načrti.

Nacionalni plezalni center:
- Objavljen bo javni natečaj (predvidoma konec avgusta) za arhitekturo. Do konca leta bi lahko bil izbran končni ponudnik za stavbo.
- KŠP je MOLu predlagal, da se naredijo trije natečaji: stavba, plezalne površine in oprimki z volumni, kar so sprejeli.
- 2023 bo leto dokumentacije.
- 2024 je predviden začetek gradnje.

Boulderbar 
- avstrijska zasebna družba začela postopke za izgradnjo balvanskega plezanega centra v Ljubljani ( cca 2.000 m2 plezalnih površin ).

Predlog modulov za strokovna usposabljanja
- Načelnik KŠP Aleš Pirc je predstavil predlog s katerimi bo mogoče pridobiti bolj kompetentne kadre (trener, inštruktor 1, inštruktor 2)  
na 2. stopnji. Na prvi ostaja enotno samo vaditelj.

Koper nova zunanja stena
- 2. do 3. september bo tekma za svetovni pokal. Vsi vabljeni na tekmo.

Licenčni seminar v septembru oziroma oktobra.
Seminar za trenerje v jeseni.
Seminar za IŠP2 bo predvidoma jeseni. Format bo jasen, ko se preveri interes. Če bo interesa malo, je eden izmed predlogov, da bi se izvajal 
kot tečaj v okviru KŠPja.

Zapisnik napisal: Marko Pogačar   Verificiral: Nejc Potrebuješ
       
Verificiral: Jernej Gračnar
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ZAPISNIK
zbora načelnikov Komisije za alpinizem,

ki je bil v sredo, 1. marca 2023, ob 17. uri v prostorih Planinske zveze Slovenije, Ob železnici 30a, Ljubljana. sred13. marca 2013, ob 16.30 
uri v prostorih Domžalskega doma v Domžalah. v sredo, 
 
Uvodne besede načelnika Komisije za alpinizem Ota Žana. Trenutek tišine posvečen vsem, ki so izgubili življenje v gorah.

Janez Dolžan pozdravi udeležence zbora v imenu odbora alpinistov veteranov. Vesel je, ker je še prisoten preplet generacij v alpinizmu. 
Zahvali se za nominacijo in priznanje za življenjsko delo v alpinizmu.

Prisotne pozdravi tudi podpredsednik PZS, Miha Habjan, ki izpostavi dobre čase za alpinizem kar se tiče finančnega vidika in pohvali delo KA.

Ad1/ Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja, overovatelja zapisnika ter verifikacijske komisije.

Načelnika IO KA, Oto Žan, je predlagal izvolitev delovnega predsedstva v sestavi:
Matjaž Šerkezi – predsednik zbora
Gregor Vida (AO Radovljica) in Miha Habjan (AO Rašica) – člana zbora

Sklep 1.1.:
Zbor je soglasno potrdil delovno predsedstvo v sestavi:
Predsednik zbora – Matjaž Šerkezi.
Gregor Vida (AO Radovljica) in Miha Habjan (AO Rašica) – člana zbora

Predsednik zbora Matjaž Šerkezi je predlagal še ostala delovna telesa:
Matjaž Šerkezi – zapisnikar,
Jasna Pečjak (AO PD Domžale) in Sandi Gričnik (AO PD TAM) – overovatelja zapisnika,
Katarina Rogelj (AO PD Kranj) – verifikacijska komisija.

Sklep 1.2.:
Zbor je soglasno potrdil delovna telesa v predlagani sestavi.

Prisotni načelniki oz. namestniki odsekov/klubov:	glej	prilogo!

Ostali prisotni:
Miha Habjan, podpredsednik PZS
Člani IO KA: Blaž Navršnik in Janez Toni
Janez Dovžan, predstavnik alpinistov veteranov
Strokovni sodelavec Matjaž Šerkezi.

Verifikacijska komisija je poročala, da je od 43 registriranih odsekov / klubov, zastopanih na zboru 22 . 
Delovni predsednik je ugotovil, da je zbor sklepčen. Zbor je začel delo. 

Ad 2/ Sprejem predlaganega dnevnega reda
Predsednik zbora je prebral predlagani dnevni red.

Dnevni red:
1. Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja in overovatelja zapisnika ter verifikacijske komisije, 
2. sprejem predlaganega dnevnega reda,
3. pregled realizacije sklepov zadnjega zbora načelnikov,
4. poročilo o delu v letu 2022,
5. finančno poročilo za leto 2022,
6. plan dela za 2023 in 2024,
7. finančni plan za 2023,
8. razno.

Sklep 2.1.:
Zbor načelnikov je predlagani dnevni red soglasno sprejel.

Ad 3/ Pregled realizacije sklepov zadnjega zbora načelnikov
Zapisnik zbora načelnikov z dne 9. 3. 2022 je bil poslan vsem načelnikom odsekov. 
Matjaž Šerkezi je na kratko preletel zapisnik in povedal, da so izvedeni vsi sklepi. Izpostavil je akcijo podpore taborom v alpinističnih 
odsekih. Izvedba je bila odlična, odziv vodij taborov s finančnimi in vsebinskimi poročili pa na visoki ravni. 
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Sklep 3.1.: 
Zapisnik zbora načelnikov z dne 9. marca 2022 je bil soglasno sprejet.

Ad 4/ Poročilo o delu v letu 2022
Poročilo je na kratko povzel načelnik KA PZS, Oto Žan. Izpostavili smo kategorizacijo kot zelo pomemben del alpinističnega življenja in 
predvsem iz vidika sofinanciranja na lokalni ravni. Število registracij je v rahlem vzponu. Omeni ženske tabore, kar je zelo pozitiven vidik 
alpinizma. Omeni virtualni ferajn, projekt digitalizacije, neke vrste intranet. 

Sklep 4.1.:
Poročilo o delu KA v letu 2022 je bilo soglasno sprejeto.

Ad 5/ Finančno poročilo za leto 2022
Poročilo, ki je priloga zapisnika, je predstavil in obrazložil Matjaž Šerkezi. Glavnina sredstev za kakovostni in vrhunski šport prihaja s strani 
letnega programa športa in Fundacije za šport.

Vprašanje, ali se lahko prijavi odprava odseka s pripravniki za sofinanciranje v sklopu akcij KA?
Odgovor: Sredstva so namenjena za kakovostni in vrhunski šport. Minimalni pogoj je status alpinista. 

Sklep 5.1.:
Finančno poročilo za leto 2022 je bilo soglasno sprejeto.

Ad 6/ Plan dela za 2023 in 2024
Plan dela je predstavil Oto Žan. Poudari, da bodo še vedno tekle vse stalne akcije. Skušale se bodo uvesti nekatere novosti. Podprli se bodo 
projekti ženskega alpinizma. Komisija za alpinizem bo čim bolj aktivno sodelovala z odseki. 

Janez Toni pojasni, da bo izpitna tura potekala pred prijavo na izpit za alpinista (velja za generacijo, ki bo izpit opravljala v 2024). Izpitna 
tura bo potekala z inštruktorjem na domačem odseku. Za generacijo 2023 bo izpitna tura izjemoma potekala po opravljenih izpitih.
Pri odsekih, kjer bodo težave z izvedbo izpitnih tur, bo pri izvedbi pomagala KA. Navodila glede poteka izpitne ture bodo poslana v maju. 

Oto Žan:
- Predstavi na kratko projekt Virtualni ferajn.
- Projekt Skalni plezalec – oseba, ki se ukvarja samo s skalnim plezanjem. Predhodno treba uskladiti s Komisijo za športno plezanje. To 

bi pomenilo, da bi se šola lahko razdelila na letni in zimski del. Ideja je v razvoju.

Miha Habjan:
- Projekt Slovenske klasike. Zamenjava klinov v najbolj plezanih smereh. Projekt bo tekel naprej. 
- Projekt Slovenske stene 2 – ideja za alpinistični vodnik, izborni vodnik slovenskih klasik. 
- Plezalni podkasti. Projekt v teku.

Sklep 6.1.:
Zbor načelnikov je potrdil plan dela KA za leto 2023 in 2024.

Ad 7/ Finančni plan za leto 2023
Finančni plan je priloga zapisnika.

Sklep 7.1.:
Finančni plan za leto 2023 je bil soglasno potrjen.

Ad 8/ Razno
a. Miha Habjan (AO PD Rašica) predstavi projekt Mala šola kvačkanja, ki je namenjena mlajšim pripravnikom. Gre za bolj organizirano 

delo s pripravniki, ki so ponavadi prepuščeni sami sebi.
b. Poziv k povezovanju odsekov.  
c. Zbor alpinistov – organizator Obalni AK, 21. 10. 2023.

Zbor načelnikov je bil zaključen ob 20.30.

Zapisnikar: Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec PZS

Overovatelja zapisnika:                                                                                                                
Jasna Pečjak (AO PD Domžale)
Sandi Gričnik (AO PD TAM)

Oto Žan, načelnik KA PZS
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ZAPISNIK
ZBORA ODSEKOV ZA VARSTVO GORSKE NARAVE 

Zbor odsekov za varstvo gorske narave (v nadaljevanju Zbor OVGN), je potekal v soboto, 18. marca 2022, ob 15:00. uri, v Kmečkem 
turizmu Pr'Krjan, Dobovica 6, Dole pri Litiji.

Ad 1. Evidentiranje prisotnosti 
Evidentiranje prisotnosti je potekalo od 14:30 do 15:00.

Ad 2.  Izvolitev organov Zbora odsekov VGN
Uvodoma se je zavrtela planinska himna. Prisotne je pozdravil Marijan Denša, načelnik KVGN, potem pa je k besedi najprej povabil goste.

Roman Ponebšek, podpredsednik PZS, je v govoru izpostavil, da imajo tudi planinske dejavnosti nek vpliv na okolje in naravo in je zato 
pomembno, da imajo društva v svojih aktivnostih vključeno varstvo gorske narave in da so varuhi in gorski stražarji pomemben člen 
delovanja društev. Dodal je še, da PZS letos praznuje 130 svojega delovanja in planinska organizacija vsa ta leta pomembno prispeva k 
oblikovanju nacionalne identitete. Pozval je, da naj bomo ponosni na planinsko zgodovino in sedanje delovanje in to tudi izrazimo ob 
priložnostih. Opozoril je še na skupno akcijo Peš iz dolin do višin in ob tem zaželel, da bo akcija uspešno zastavljena, da jo bomo poosebili 
in da bo na Dnevu planincev tudi že izdana informativna zloženka. Zahvalil se je vsem za trud v planinstvu in varovanju gorske narave in 
zaželel uspešen zbor. 

Jože Prah, vodja meddruštvenega odbora Zasavja, je izrazil veselje, da lahko MDO Zasavja gosti zbor, saj Zasavje skriva marsikatero 
zanimivost. Za določene vrednote v pokrajini se je potrebno potrudit, tudi v planinstvu. V naravi velja, da je edina stalnica, da se vse 
spreminja in tudi v planinski organizaciji so spremembe dobrodošle, z novimi idejami je tudi organizacija bolj kakovostnejša. V MDO 
Zasavja se bo obnovilo vse table, ki z železniških postaj usmerjajo na planinske poti. Dan slovenskih planincev bo zopet, kot že pred časi 
nazaj, dvodneven in je že sedaj povabil vse na dogodek. Pomembna je povezanost v in med organizacijami. Konkretno varuhi in stražarji 
se lahko obrnejo na revirne gozdarje ZGS, ki imajo kvalitetne podatke o stanju na terenu. Pozval je, da je EU sredstev veliko in poskušajmo 
jih skupaj pridobiti za naravovarstvene vsebine.

Marijan Denša je predstavil predlog organov Zbora:
Delovno predsedstvo: Vlasta Medvešek Crnkovič - PD Kum Trbovlje, predsednica; Tomaž Kumer – PD Vinska Gora, član;  Aleš Šintler 
– PD Trbovlje, član.
Verifikacijska komisija: Urška Jerenec – PD Domžale, predsednica;  Nino Auer – PD Drava Maribor, član; Miloš Četrtič - PD Za Selško 
Soro Železniki, član.
Zapisnikar: Dušan Prašnikar – strokovni sodelavec PZS.
Overovatelja zapisnika: Sabina Francek Ivović – OPD Koper; Janko Kolar – PD Ribnica na Pohorju.

SKLEP 1/2023: Zbor OVGN potrjuje delovne organe Zbora v predlagani sestavi.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad 3. Pregled in potrditev dnevnega reda
Delovna predsednica Vlasta Medvešek Crnkovič je pozdravila prisotne in se zahvalila za zaupanje za vodenje Zbora. Predstavila je dnevni 
red Zbora:

DNEVNI RED:
1. Evidentiranje prisotnosti 
2. Izvolitev organov Zbora odsekov VGN
3. Pregled in potrditev dnevnega reda
4. Poročilo verifikacijske komisije
5. Poročilo o delu KVGN in finančno poročilo KVGN za leto 2022
6. Predstavitev predloga programa dela in finančnega načrta KVGN za leto 2023 in okvirnega programa dela za 2024
7. Podelitev diplom dr. Angele Piskernik
8. Razno

Dodala je še, da so udeleženci po zboru vabljeni na ogled oglarske kope v Dolah.
 
SKLEP 2/2023: Zbor OVGN potrjuje dnevni red Zbora odsekov VGN.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad 4 Poročilo verifikacijske komisije
Urška Jerenec, predsednica verifikacijske komisije, je prebrala poročilo komisije. Na osnovi 4. člena Pravilnika Komisije za varstvo gorske 
narave PZS ima glasovalno pravico po en predstavnik odseka za varstvo gorske narave planinskega društva. Verifikacijska komisija je ob 15. 
uri ugotovila, da je od skupno 113 glasov za odločanje na današnjem zasedanju navzočih 49 glasov ali 43 %. V skladu z 4. člena Pravilnika 
Komisije za varstvo gorske narave PZS je prisotnih več kot tretjina glasov za odločanje in zato Zbor odsekov za VGN PZS lahko začne z delom.
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Zbor odsekov za VGN PZS bo sklepčen, dokler bo prisotnih vsaj 22 glasov za odločanje. 

Ad 5 Poročilo o delu KVGN in finančno poročilo KVGN za leto 2022
Marijan Denša je poročilo pričel z nagovorom, da je naše skupno poslanstvo varstvo gorske narave, namen pa je usklajevanje in pospe-
ševanje planinske dejavnosti na področju varstva gorske narave. Pri opisu poročila je predstavil glavne poudarke objavljenega poročila 
KVGN za leto 2022. 

Sabina Francek Ivović, OPD Koper, je izrazila potrebo, da bi KVGN morala prejeti več sredstev s strani PZS za delovanje komisije. V pri-
merjavi z ostalimi komisijami je KVGN izjemno finančno podhranjena. Pri izvedbah usposabljanj, kjer sodelujejo vrhunski predavatelji, 
jim lahko povrnemo zgolj minimalne stroške. 
Roman Ponebšek je podal strinjanje, da bi bilo potrebnih več sredstev, a da so na ravni PZS sredstva omejena. Več kot bo članstva, več bo 
možnosti za sredstva komisij. Nekatere komisije si sredstva pridobijo z lastno dejavnostjo ali preko razpisov. 
Bojan Oblak, PD Ljubljana Matica, je podal predlog, da bi finančna sredstva lahko pridobili iz naslova delovanja nevladnih organizacij, 
torej tudi za delovanje planinske organizacije, bodisi preko razpisov oz. preko direktnih ponudb vladi ali pristojnim državnim organov.
Roman Ponebšek je podal mnenje, da je nevladna organizacija neodvisna od politike in načeloma tudi od vladnega financiranja. PZS je 
v zadnjem obdobju pridobila usmerjena sredstva za energetsko sanacijo planinskih koč in za planinske poti in PZS je proaktivna na tem 
področju.
Marijan Denša je dodal, da je sedaj čas za finančno podporo varstvu gorske narave, ki deluje za poslanstvo v najširšem družbenem interesu.
Irena Mrak, PD Križe, je dodala, da PZS deluje v dveh mednarodnih komisijah, na območju Alp je to KONSAR, v kateri se soočajo s po-
dobnimi problemi, predvsem množičnostjo. Ostali člani organizacije so navdušeni nad sistemom usposabljanja KVGN. V okviru svetovne 
organizacije UIAA se sestajajo spletno dva do trikrat letno. 

SKLEP 3/2023: Zbor odsekov VGN potrjuje Poročilo o delu KVGN za leto 2022 in se seznanja s finančnim poročilom KVGN za leto 
2022. Dopolnitev poročila, da KVGN poda pisno pobudo na vodstvo PZS za višja finančna sredstva za delovanje komisije. 

Ad 6 Predstavitev predloga programa dela in finančnega načrta KVGN za leto 2023 in okvirnega programa dela za 2024
Marijan Denša je v uvodu poudaril, da KVGN v letu 2023 program pripravi še jeseni in bo dovolj časa za usklajevanje tudi na meddruštveni 
ravni. Pri predstavitvi programa je izpostavil akcijo Peš iz dolin do višin. Poslanstvo KVGN je, ne da čistimo naravo, ampak, da z ozave-
ščanjem pridemo do stopnje, ko onesnaževanja v naravi več ne bo. Želi si, da bi na vsakem društvenem izletu vključili pet minut za varstvo 
narave. Pomembno je sodelovanje tako med društvi oz. meddruštvenimi odbori kot izvršnim odborom KVGN in odbori ter odseki. V na-
daljevanju je predstavil glavne načrtovane dogodke oz. aktivnosti v okviru KVGN. Ob koncu je predstavil finančni plan KVGN za leto 2023.
Na vprašanje, kdaj bo objavljen razpis za tečaj varuh gorske narave, je bil podan odgovor, da do konca naslednjega tedna.
Uroš Čotar, PD Polzela, je podal mnenje, da so spletna predavanja zelo dobra sprejeta in bi bilo dobro nadaljevati z njimi. Dobro bi bilo, 
da bi bila predavanja objavljena. 
Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS, je dodal, da sta predavanji Tomaža Miheliča in Mateja Gabrovca objavljena na spletni strani PZS.
Sabina Francek Ivović je dodala, da se strokovna predavanja snemajo in sicer to izvede gostitelj. Pri tečaju VGN se spletna predavanja ne 
snemajo. Pri tečaju za naziv varuh gorske narave se bo nadaljeval hibridni sistem, da so teoretična predavanja preko spleta in praktični del 
na terenu. 
Stanko Rakuša, Ormož, je pripomnil, da je na vzhodu Slovenije premalo sodelovanja, predvsem na področju naravovarstva. Marijan Denša 
je pojasnil, da komisija in odbori spodbujajo delovanje odsekov, a ne na silo, če ni povratnega odziva. 

SKLEP 4/2023: Zbor odsekov VGN potrjuje Program dela KVGN za leto 2023 ter okvirni program dela za leto 2024 in se seznanja 
s finančnim načrtom KVGN za leto 2023. Dodatno so člani zbora podali pobudo, da so strokovna spletna predavanja objavljena na 
spletni strani PZS. 

Ad 7 Podelitev diplom dr. Angele Piskernik
Vlasta Medvešek Crnkovič je v uvodu pojasnila namen diplome dr. Angele Piskernik. 
Prejemnike je predstavila Sabina Francek Ivović, ki je vsakega prejemnika diplome tudi zaprosila za krajši komentar. 
Prejemniki diplome dr. Angele Piskernik za leto 2022 so:
•	 Marija Lesjak – PD Vinska Gora, 
•	 Ivica Mravlje – PD Rašica, 
•	 Bojan Oblak – PD Ljubljana Matica,
•	 Lojze Rupar – PD Lisca Sevnica.

Diplomo in knjižno zahvalo sta podelila Roman Ponebšek in Marijan Denša.

Vlasta Medvešek Crnkovič se je prejemnikom ob koncu zahvalila za življenjsko delo in izrekla spodbudo za v naprej. Zibelka varovanja 
narave v Zasavju je varovanje encijana oz. Clusijevega svišča, katerega začetnik je letošnji prejemnik diplome, Alojz Rupar. Prisotne je 
povabila na srečanje varuhov 29. aprila na Lovrenc, kjer bodo od blizu spoznali varovanje encijana.  

Ad 8 Razno
Rastko Vrečko, MDO Podravje, je predstavil aktivnosti varstva narave na Pohorju. Društvo za naravo Pohorja se trudi, da bi Pohorje postalo 
regijski park. Začetne aktivnosti so predvsem zaradi finančnih nejasnosti obstale, a upa, da bo Uredba sprejeta do konca leta 2023. Obstajajo 
tudi iniciative proti postavitvi vetrnih elektrarn na Pohorju. Verjetno se delni postavitvi elektrarn ne bo možno izogniti, pomembno pa bo, 
da bodo skladno umeščene v prostor. 
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Janez Senica, MDO Koroške, je povzel aktivnosti v zadnjem obdobju glede voženj z motornimi vozili v naravnem okolju na Pohorju. Kljub 
vsem peticijam država do sedaj ni aktivno odgovorila na to problematiko. Zadnji združeni poziv mnogih organizacij je bil poslan vladi v 
tednu pred tem zborom. Zahvalil se je, da se je tudi vodstvo PZS pridružilo pozivu. 
Marijan Denša je dodal, da se MDO Koroške in Podravja aktivno prizadevata za izboljšanje stanja na področju voženj v naravnem oko-
lju. V seminarski nalogi je bilo ugotovljeno in predstavljeno, da so te vožnje dolgoročno ekonomsko škodljive za upravljavce prostora in 
ponudnike turističnih storitev. 
Bojan Oblak, je dodal, da so naravovarstveni problemi vsepovsod, na primer na Ljubljanskem območju s sečnjami v krajinskem parku in 
kanalizacijskim kanalom preko vodovarstvenega območja. Današnji čas je paradoksalen, saj se ni še nikoli toliko govorilo o naravovarstvu 
in sprejelo toliko zakonov na tem področju, a hkrati se narava še nikoli ni toliko uničevala, kot ravno v današnjem času. Zaželel je, da bi 
PZS postala največja naravovarstvena organizacija v Sloveniji. 
Vlasta Medvešek Crnkovič je povzela pobude zbora. Pomembno je, da smo kot varuhi aktivni, vztrajni in da se širše povezujemo. Že v 
dopoldanskem delu usposabljanja je bilo poudarjeno, da je povezovanje PZS in ZGS uspešno in naj se planinci, zlasti varuhi povezujemo z 
revirnimi gozdarji za skupne aktivnosti. Ideja Peš iz dolin do višin naj bo naše skupno vodilo, s katerim navdušujmo tudi druge. Ob koncu 
se je zahvalila vsem sodelujočim pri izvedbi licenčnega usposabljanja in zbora odsekov VGN, predvsem Jožetu Prahu, sponzorjem, vsem 
udeležencem obeh dogodkov in Marijanu Denši z ekipo za vso opravljeno delo. 
Jože Prah je čestital prejemnikom diplome dr. Angele Piskernik. Nato je podal navodila za dostop do oglarske kope, kot dodatne vsebinske 
točke po koncu zbora.  

Zbor se je zaključil ob 17:00.

Zapisal: Dušan Prašnikar l.r. 

Overovatelja zapisnika: 
Sabina Francek Ivović l.r.  Janko Kolar l.r.
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ZAPISNIK
zbora turnih kolesarjev Komisije za turno kolesarstvo,
ki je bil v sredo, 15. marca 2023, ob 17. uri v sejni sobi PZS. Začetek zbora ob 17.00 uri.

Uvodne besede načelnika Komisije za turno kolesarstvo PZS Atile Armentano. 

Ad 2/ Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja, overovatelja zapisnika ter verifikacijske komisije.

Načelnik KTK, Atila Armentano, je predlagal izvolitev delovnega predsedstva v sestavi:
Matjaž Šerkezi – predsednik zbora
Matevž Pečovnik in Tadej Kosmačin – člana zbora

Sklep 2.1.:
Zbor je soglasno potrdil delovno predsedstvo v sestavi:
Predsednik zbora – Matjaž Šerkezi.
Člana zbora – Matevž Pečovnik in Tadej Kosmačin.

Predsednik zbora Matjaž Šerkezi je predlagal še ostala delovna telesa:
Matjaž Šerkezi – zapisnikar,
Gregor Šilc – overovatelj zapisnika,
Aldo Zubin – verifikacijska komisija.

Sklep 2.2.:
Zbor je soglasno potrdil delovna telesa v predlagani sestavi.

Prisotni načelniki oz. namestniki odsekov/klubov: glej	prilogo!

Ostali prisotni:
Jože Rovan – predsednik PZS
Strokovni sodelavec Matjaž Šerkezi.

Ad 3/ Sprejem predlaganega dnevnega reda
Predsednik zbora je prebral predlagani dnevni red.

Dnevni red:
1. Evidentiranje prisotnosti (od 16:45 do 17:25 ure).
2. Izvolitev organov zbora turnih kolesarjev.
3. Pregled in potrditev dnevnega reda.
4. Pozdravi vabljenih.
5. Poročilo verifikacijske komisije
6. Poročilo načelnika KTK o delu komisije v letu 2022 in finančno poročilo za leto 2022.
7. Predstavitev programa komisije za leto 2023 in 2024, razprava o programu.
8. Razno.

Sklep 3.1.1:
Zbor načelnikov je predlagani dnevni red soglasno sprejel.

Ad 5/ Poročilo verifikacijske komisije
Verifikacijska komisija je poročala, da je od 43 registriranih odsekov / klubov, zastopanih na zboru 15. 

Delovni predsednik je ugotovil, da je zbor sklepčen po pol ure. Zbor je začel delo. 

Ad 6/ Poročilo načelnika KTK o delu komisije v letu 2022 in finančno poročilo za leto 2022
Poročilo je bilo poslano vsem načelnikom odsekov in objavljeno na spletni strani PZS.
Poročilo je priloga zapisnika.

Povzel ga je Atila Armentano in izpostavil:
Usposabljanja, ki so postala jedro komisije. Licenca se obnavlja na štiri leta. Veliko je povpraševanj po vodnikih za turno kolesarstvo. S tem 
razlogom je vsako leto poleg rednega usposabljanja, organizirano še dodatno usposabljanje. Pozitivno je, da se je kar nekaj pripravnikov 
odločilo, da so STKP1dan uporabili za svojo izpitno turo. Zahvali se Tomažu Penku, ker je prevzel digitalizacijo STKP. 

Sklep 6.1.1:
Poročilo o delu IO KTK PZS v letu 2022 in finančno poročilo za leto 2022 sta bila soglasno potrjena.
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Ad 7/ Predstavitev programa komisije za leto 2023 in 2024, razprava o programu
Programa dela in finančni plan, ki so priloga zapisnika, je predstavil in obrazložil Atila Armentano.

Predstavi prvo usposabljanje po modulu Inštruktor turnega kolesarstva, ki bo izveden v mesecu marcu in se ga bodo udeležili tisti, ki so 
bili do sedaj mentorji na izpitnih turah.

Sklep 7.1.1:
Programa dela IO KTK PZS za leto 2023 in 2024 in finančni plan za leto 2023 so bili soglasno potrjeni.

Ad 8/ Razno
Jože Rovan – pohvali delo in predvsem ga veseli, da tečejo usposabljanja in da ni težav z udeležbo. Na kratko predstavi dela na STKP. Velja 
povabilo k delu pri STKP. Omeni Zakon o planinskih poteh s katerim dobivamo 400.000 € letno za urejanje planinskih poti. 

Zbor načelnikov je bil zaključen ob 18.30.

Zapisnikar: Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec PZS

Gregor Šilc, overovatelj zapisnika

Atila Armentano, načelnik KTK PZS
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ZAPISNIK
Zbor gospodarjev je potekal 18. 2. 2023 v dvorani Urška Gospodarskega razstavišča v Ljubljani s pričetkom ob 14.00.

Ad. 1
Pred Zborom gospodarjev je od 9.00 do 13.15 potekala 10. konferenca planinskega gospodarstva. Evidentiranje prisotnosti je potekalo 
od 13.45 dalje. 

Ad. 2
Zbor je otvoril načelnik gospodarske komisije Mirko Jeršič.

Za organe zbora je predlagal:
Predsednik delovnega predsedstva: Jaka Zupanc - PD Srednja vas v Bohinju.
Člana delovnega predsedstva: Franka Zega – PD Nova Gorica, Valentin Rezar – PD Radovljica
Verifikacijska komisija: Marko Rupnik – PD Javornik Črni vrh, Jože Kocjanc – PD Srednja vas v Bohinju, Ivan Likar – PD Križe
Zapisnikar: Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS.
Overovatelj zapisnika: Petra Kokalj Čop – PD Dovje-Mojstrana, Ivan Rupnik – PD Cerkno

Na predlog organov in bilo pripomb.

Sklep 1-2023: Zbor gospodarjev potrjuje predlagane organe za izvedbo Zbora gospodarjev 2023 v predlagani sestavi.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 3
Predsednik delovnega predsedstva (predsednik DP) Jaka Zupanc, je podal predlog dnevnega reda.
DNEVNI RED ZBORA GOSPODARJEV:
1. Evidentiranje prisotnosti 
2. Izvolitev organov zbora 
3. Pregled in potrditev dnevnega reda
4. Poročilo verifikacijske komisije
5. Poročilo o delu GK za leto 2022
6. Razprava in potrditev
7. Predstavitev programa dela in finančnega načrta GK za leto 2023 ter okvirnega programa dela GK za leto 2024
8. Razprava in potrditev 
9. Razno

Sklep 2-2023: Zbor gospodarjev potrjuje dnevni red Zbora gospodarjev 2023.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad. 4
Poročilo verifikacijske komisije je podal njena predsednik . 
Verifikacijska komisija je na osnovi oddanih pooblastil delegatov, predstavnikov odsekov za gospodarstvo društev s planinskimi kočami, 
ob 14.07 ugotovila, da je od skupno 92 glasov za odločanje na današnjem zasedanju navzočih 32 glasov ali 34,8 % kar pomeni, da je navzo-
čih več kot ena tretjina glasov in je zbor sklepčen. Zbor bo sklepčen, dokler bo na njem prisotnih vsaj 31 glasov za odločanje. Odločitev je 
sprejeta, da zanjo glasuje več kot polovica navzočih glasov oz. najmanj 16. 

Ad. 5
Mirko Jeršič je na kratko predstavil delo komisije v letu 2022. V začetnem obdobju se je komisija seznanjala s celotnim ustrojem komisije in 
kasneje izvedla načrtovane aktivnosti. Izpostavil je pripravo strategije in v sklopu priprave na to tudi izvedbo analize planinskih koč preko 
vprašalnika. Obstoječi Pravilnik gospodarske komisije zadostuje za nemoteno delo in ni bilo potrebe po spremembi. 

Sklep 3-2023: Zbor gospodarjev potrjuje poročilo o delu GK za leto 2022 in se je seznanil s finančnim poročilom GK za leto 2022.

Ad 6
Razprave na poročila ni bilo.

Ad 7
Mirko Jeršič je povedal, da je bil plan dela objavljen in poslan društvom. Posebej pa je izpostavil pripravo Strategije nadaljnjega razvoja in 
delovanja planinskih koč predvsem z vidika zmanjšanja vplivov na okolje, povezanosti s turističnim sektorjem in ekonomike poslovanja 
in pridobitev zunanjega svetovalca, ki bo v pomoč pri izdelavi strategije, da bo čim bolj uporabna.
Dušan Prašnikar je na kratko predstavil finančni obseg gospodarske komisije v letu 2022 in hkrati izpostavil, da je finančni plan za 2023 
nekoliko višji od preteklih let, predvsem na račun priprave Strategije za planinske koče. Komisija bo sofinancirala seminar za oskrbnike in 
dodatne stroške pri vpeljavi novega rezervacijskega sistema za planinske koče. 
Mirko Jeršič je podal komentar glede rezervacijskega sistema, da odločitev o novem sistemu ni bila obravnavana na gospodarski komisiji. 
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Ad 8 
Sklep 4-2023: Zbor gospodarjev potrjuje program dela in finančni načrt gospodarske komisije za leto 2023 ter okvirni program dela 
za leto 2024 v predlagani obliki.
 
Ad 9
Mirko Jeršič je podal informacijo glede satelitskega interneta. Pogodba z obstoječim ponudnikom je potekla in je bilo potrebno poiskati 
drugo rešitev. Sam se je obvezal, da bo preveril možnosti. PD Srednja vas v Bohinju je za svojo Kočo na Bogatinu zakupilo satelitski internet 
Starlink in so v fazi testiranja delovanja. Zaenkrat sistem deluje dobro in je tudi finančno ugoden. Kontaktna oseba za izvedbo je Dominik 
Repinc 040 279 861.

Jaka Zupanc, PD Srednja vas v Bohinju in vodja Odbora za visokogorske koče, je podal pobudo Odbora za visokogorske koče, ki je bil 
ustanovljen 2015 na pobudo Mira Eržena, glede družinskih sob, ki vključujejo tuš in wc. Predlog je bil nakazan že na srečanju gospodarjev 
MDO Gorenjske in oblikovan na korespondenčni seji Odbora. Predlog je, da za spanje v takih družinskih sobah ne bi bilo članskega popusta. 
Slavko Gregorčič, PD Kobarid, je pojasnil, da tujci povprašujejo zgolj za sobe s kopalnico, zato so tudi šli v tako prenovo koče in družinske 
sobe. Ne morejo pristati na to, da bi v teh sobah dajali tudi popuste.

Miro Eržen, vodja projektne pisarne PZS, je opozoril, da je prav in legitimno, da so predlogi podani, vendar morajo biti ustrezno pripravljeni 
za obravnavo že v okviru gospodarske komisije. Neobičajno pa je, da se pojavljajo primeri, ko je del koče planinska koča, del pa ne. Če so 
potrebe po nadstandardnih sobah je v redu, a mora biti sprejet konsenz glede popustov. Končno sprejetje cen in popustov potrdi upravni 
odbor, ki pa zastopa celotno članstvo. Obstoječi model cen in popustov morda ni več ustrezen, kot primer je navedel avstrijski model, ki 
članski popust opredeljuje v fiksnem znesku. Predlagam, da gospodarska komisija prouči možnosti in pripravi predlog za nadaljnjo obravnavo.   

Mirko Jeršič je podal pojasnilo, da se je gospodarska komisija že pogovarjala o tej problematiki, a ji manjka več podatkov. Predlog odbora 
za visokogorske koče je prišel prepozno, sicer bi lahko bil uvrščen na dnevni red zbora. Sicer pa je gospodarjenje s kočami bistveno dru-
gačno kot gospodarjenje s planinsko zvezo. Pri pripravi ustreznega predloga bo potrebno predvideti vse aspekte gospodarjenja s kočami. 

Slavko Gregorčič je povedal, da bodo v društvu še določili cene za letošnje leto. Predlagane cene za mesno jed so prenizke. Podal je stališče, 
da PZS ne more predpisovati pogrinjka zgolj po 1 euro. 

Jaka Zupanc je dodal, da je Odbor za visokogorske koče podal predlog, da bi bil pogrinjek v znesku skodelice čaja. 

Olga Oven, PD Javornik Koroška Bela, je mnenja da višine cen niso problematične, vprašanje je, kaj za ceno dobiš. Če so koče nove in 
sobe posodobljene, potem je prav, da so tudi primerno visoke, saj kdor želi več udobja, je tudi pripravljen več plačati. Opozorila je še, da 
se popusti v okviru reciprocitete izvajajo na račun društev s planinskimi kočami, saj ne dobijo povrnjenega deleža za dajanje popustov.  

Miro Eržen je pojasnil, da predhodno ni omenjal, da se cen ne bi povišalo oz. prilagodilo, ampak da naj gospodarska komisija pripravi 
ustrezen predlog. Planinska zveza smo vsi mi, vključno društva s kočami. Sporazum o reciprociteti je bil podpisan, da imajo člani organizacij 
enake pravice in se s tem pospešuje pretok planincev. Na primer planinska zveza Nizozemske plačuje okoli 400.000 € letno v reciprociteto, 
ker nimajo svojih koč. PZS iz naslova pridobi okoli 20.000 € letno nazaj, ki jih nameni za aktivnosti gospodarske komisije. Pri ceni nočitev 
nismo daleč od tujine, ki pa zna zelo dobro iztržiti predvsem pri kulinarični ponudbi. Kar pa del države želi omejevati in je potrebno iskati 
rešitve oz. kompromise. Dodal je še, da je prav, da je Odbor za visokogorske koče podal ta predlog, saj je razprava potrebna in zaželel, da 
je odbor aktiven. Pri kočah tretje kategorije pa je situacija drugačna. Saj če se ne bodo povezovali s turizmom, ne bodo mogle preživeti. 

Jože Rovan, predsednik PZS, se strinja z društvi, glede problemov pri vzdrževanju koč. Če je dosedanji model neustrezen, je potrebno 
pogledati tuje prakse, dobro premisliti in podati drugačen predlog. Vendar popust za člane je potrebno obdržati. Del članstva je stalen, del 
članstva pa je preračunljiv pri strošku članarine in popustih za spanje. Za organizacijo pa je številčno in stabilno članstvo zelo pomembno. 
Pomembno pa je, da se uskladimo, da ja za vse enako, in se tega potem držimo. 

Jaka Zupanc je predlagal, da gospodarska komisija ponovno preuči možnosti in pripravi usklajen predlog. Predlog Odbora ni ukinitev 
popusta ampak uvedba nove posebne kategorije. 

Na vprašanje Olge Oven, ali je gospodarska komisija za leto 2023 potrdila cene, je odgovoril Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS, 
da je princip, da v kolikor ni novega predloga oz. sprejetih sprememb, veljajo obstoječe cene in popusti. Ker za zbor 2023 predloga ni bilo, 
veljajo do sedaj veljavne cene in popusti.  
Olga Oven je dodala še primer Koče Valentina Staniča pod Triglavom. Pred leti je bila usmeritev v izgradnjo čistilnih naprav, a hrkati je bilo 
na posvetu v TNP predstavljeno, da le redke koče delujejo v redu. A Dretnik ni želel dati informacije, katere so te koče, zaradi varovanja 
poslovnih podatkov. Društvo se je odločilo, da so ostali pri ureditvi suhih stranišč, ki sedaj že več let delujejo zelo dobro in je sistem pohva-
ljen tudi s strani TNP in državnih inštitucij. Pomembno je, da pri vzdrževanju planinskih koč ohranjamo zdravo pamet, ne pa všečnost.

Jaka Zupanc je dodal glede cen in popustov, da obiskovalec ima alternativo za spanje, skupna ležišča in ni potrebno, da subvencioniramo 
tudi višji standard sob. 
Ker ni bilo več predlogov v razpravi je z zborom zaključil in povabil prisotne še za obisk sejemskega štanta PZS. 
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Zaključno besedo je podal Mirko Jeršič, ki je povedal, da smo točko Razno dali v ospredje in da nas bo razprava usmerila pri nadaljnjem 
delu komisije. Na koncu se je še vsem zahvalil za udeležbo. 

Zbor se je zaključil ob 15.00.

Zapisnik zapisal
Dušan Prašnikar, Strokovni sodelavec PZS

Overovatelj zapisnika:
Petra Kokalj-Čop, PD Dovje Mojstrana

Ivan Rupnik, PD Cerkno 
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ZAPISNIK
dopisnega Zbora gospodarjev

Namen dopisnega zbora gospodarjev je bila obravnava predloga spremembe Najvišjih priporočenih cen nočitev in osnovne oskrbe v 
planinskih kočah. 

Potekal je od 4. 5. 2023 do vključno 25. 5. 2023.

Glasovalo je 37 planinskih društev z gospodarskim odsekom od 93, kar predstavlja 40 % zastopanost. Ker je glasovalo več kot ena tretjina 
društev z gospodarskim odsekom, je dopisni zbor sklepčen.

Z 37 glasovi ZA (soglasno) je bil sprejet sklep:

Sklep 1D-2023: Zbor gospodarjev sprejema predlog novih najvišjih priporočenih cen za prenočevanje in osnovno oskrbo v planin-
skih kočah. 

PRIPOROČENE 
NAJVIŠJE CENE 
PRENOČEVANJA

Koče I. kategorije Koče II. kategorije

osnovna cena (€) članski popust (%) članska cena (€) osnovna cena (€) članski popust (%) članska cena (€)

Družinska soba* 45,00 € 20 36,00 € 45,00 € 20 36,00 €

soba 2 postelji 38,00 € 30 26,00 € 30,00 € 50 15,00 €

soba 3-6 postelj 36,00 € 30 25,00 € 26,00 € 50 13,00 €

skupna ležišča, 7-12 
postelj

30,00 € 50 15,00 € 24,00 € 50 12,00 €

skupna ležišča, nad 
12 postelj

26,00 € 50 13,00 € 22,00 € 50 11,00 €

*Družinska soba do 4-ležišča ima sanitarije, umivalnik in tuš (z omejeno porabo vode).
OPOMBA:
Cena je na posamezno ležišče.

 IZDELEK (priporočene najvišje cene) koče I. kategorije koče II. kategorije

enolončnica z mesom 10,00 € 9,00 €

čaj 0,25 litra 2,50 € 2,00 €

voda 1,5 litra (plastenka) 6,00 € 4,00 €

Zapisal:
Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS
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ZAPISNIK
ZBORA MARKACISTOV 2023
Zbor markacistov je potekal dne 31. marca 2023 v prostorih CZR na Igu s pričetkom ob 17:35. 

Zbrane je najprej nagovoril Igor Mlakar, namestnik načelnika. Sledil je predlog delovnih organov zbora v naslednji sestavi: 

Delovno predsedstvo: 
predsednik Zdravko Bodlaj, PD Kamnik; člana Lovro Telban, PD Sovodenj in Aleša Leskovar, PD Slovenska Bistrica.

Verifikacijska komisija:
Predsednik Ljubo Pišek, PD Mercator; člana Ivan Grčman, PD Brda in Mladen Živković, PD Krka Novo mesto.

Zapisnikarica: Petra Pergar, PD Moravče
Overovatelja zapisnika: Bogdan Seliger, PD Horjul in Branko Lombar, PD Avtomontaža.

Soglasno je bil sprejet sklep:
Sklep 1/31-3-2023: Prisotni se strinjajo s predlaganimi delovnimi organi zbora markacistov.
Sklep je bil soglasno sprejet, nihče ni glasoval proti.

Predsednik delovnega predsedstva zbora markacistov je predlagal spodnji dnevni red: 
1. Določitev organov zbora
2. Poročilo o delu KPP v letu 2022
3. Razprava o poročilu in oblikovanje predlogov sklepov
4. Plan dejavnosti za leto 2023 in okvirni plan dejavnosti za leto 2024
5. Razprava o planih in oblikovanje predlogov sklepov
6. Strategija vzdrževanja planinskih poti
7. Knafelčeva diploma
8. Razno

Soglasno je bil sprejet sklep:
Sklep 2/31-3-2023: Prisotni potrjujejo predlagan dnevni red zbora markacistov za 31. marec 2023.
Sklep je bil soglasno sprejet, nihče ni glasoval proti.

Sledilo je poročilo verifikacijske komisije.  Zahtevana prisotnost: najmanj ½ prisotnih (načelniki odsekov za urejanje planinskih poti ozi-
roma pooblaščeni delegati, vodje OPP v MDO, člani komisije), da se prične zbor takoj oziroma pol ure po sklicu, najmanj 1/3 prisotnih. 
Od 149 členov je bilo 83 prisotnih kar predstavlja 55,7%. 
Soglasno je bil sprejet sklep:
Sklep 3/31-3-2023: bor markacistov ugotavlja, da je zbor sklepčen in lahko nadaljuje delo.

AD 2. Predstavitev poročil o delu KPP v letu 2022. 
Namestnik načelnika Igor Mlakar je na kratko je predstavil letno poročilo o delovanju komisije. 2.7.2022 je potekal 9. dan markacistov v 
Novem Mestu, hkrati je ila v lanskem letu obeležena tudi 100. obletnica Knafelčeve markacije. Srečanja se je udeležilo 205 markacistov. Ak-
tivnih je 12 OPP od teh jih je uspelo izvesti skupno delovno akcijo kar 11. Oddanih je bilo 160 letnih poročil, kar pomeni, da v letu 2022 le še 
3 društva poročila niso oddala. Analize stanja so pokazala, da je v 41 društvih več kot 15km planinskih poti na posameznega markacista. Za 
prihodnje se predlaga razbremenitev in pomoč tem društvom znotraj OPP. 42 planinskih društev je brez markacistov, seveda posledično tudi 
ta društva ne oddajajo letnih poročil – stanje v zvezi s tem pa je približno enako že vse od leta 2011. V finančne smislu pa se posluje pozitivno.
Vodja odbor za tehnična vprašanja Alojz Pirnat je predstavil delovanje odbora. V letu 2022 je bilo izvedenih 10 akcij na zahtevnih ali zelo 
zahtevnih poteh. Izpostavi, da bi bilo treba tudi lažje poti, kjer pa so nameščena lesena varovala, vključiti v okvir odbora za tehnična vpra-
šanja. Skuša se doseči, da področna planinska društva, po izvedeni akciji tehnične skupine ustrezno markirajo na novo urejen odsek. Nekaj 
že načrtovanih akcij je v času požara na Krasu odpadlo, ker ni bilo na voljo prostega helikopterja. Pogosto pa še vedno potrebno opremo 
znosijo na lokacijo brez pomoči helikopterja.
Vodja odbor za usposabljanja Maksimiljan Kotnik je na kratko predstavil letno poročilo o delovanju odbora. Delo so v novi sestavi pričeli 
šele v novembru. Že izvedenih večina usposabljanj – na novo 89 markacistov A kategorije. Izpostavi problem visoke starosti inštruktorjev 
za kar je potrebno načrtno izobraževanje novih inštruktorjev, trenutno že imajo 10 kandidatov. V pripravi je tudi posodobitev gradiva za 
inštruktorje.
Vodja odbora za dokumentacijo in kataster planinskih poti Bojan Rotovnik je na kratko predstavil letno poročilo o delovanju odbora. Iz 
analiz katastra planinskih poti in števila aktivnih markacistov izhaja, da v povprečju pride 11 km planinskih poti na enega markacista. 
Oddana poročila za leto 2022 so bila preko sistema PlanGIS že v 46% primerov, 41% oddanih na prenovljenih obrazcih in 13% na starih 
obrazcih. Poročila oddana v novem informacijskem sistemu sedaj omogočajo več analiz. V celoti je bilo ca 225.000 EUR porabljenih za dela 
na planinskih poteh – to višino sredstev so kot kaže društva trenutno zmožna pokriti iz lastnih virov. V letu 2022 je bilo skupaj izvedenih 
2.458 akcij s skupaj 50.000 prostovoljskih ur. Če preračunamo tudi prostovoljske ure v strošek to znaša ca 0,5 mio EUR na letni ravni. V 
katastru planinskih poti je trenutno 78% poti takšnih, da jih lahko urejajo markacisti kategorije A, 20% kategorije B in le 2% za markaciste 
kategorije C.
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Sledila je 3. točka dnevnega reda in sicer: Razprava o poročilu in oblikovanje predlogov sklepov. K razpravi se ni prijavil nihče. 
Soglasno je bil sprejet sklep:
Sklep 4/31-3-2023: Zbor markacistov se strinja s poročilom o delu Komisije za planinske poti in ga potrjuje. 

AD 3. Plan dejavnosti za leto 2023 in okvirni plan dejavnosti za leto 2024
Oba plana je predstavil Igor Mlakar. Plan 2023 zajema načrtovano število sej, število ur delovnih akcij in planirane ure rabe helikopterja. 
Za obsežnejše akcije so planirane zapore planinskih poti. Interventne akcije bodo znane potem, ko skopni sneg. Načrtovani so 4 tečaji 
za markaciste A, 1 tečaj za B, 5 obnovitvenih usposabljanj in 1 seminar za inštruktorje. 1.7. 2023 bo dan markacistov. V letošnjem letu se 
praznuje 70. obletnico Slovenske planinske poti – kar naj bo spodbuda društvom za ustrezno obnovo njihovih odsekov. V načrtu je bolj 
aktivno spremljanje odziva posameznih društev skrbnikov na utemeljene pripombe/opozorila pohodnikov.
Plan 2024 je podoben planu aktivnosti v letu 2023. V načrtu je formiranje nove delovne skupine markacistov PZS. V odboru za kataster in 
dokumentacijo bodo skušali uresničiti številne ideje in nadgradnje aplikacije PlanGIS. Potekale bodo dodatne aktivnosti v smislu prever-
janja stanja na planinskih poteh ter čezmejno sodelovanje.
V nadaljevanju je Damjan Omerzu predstavil aktivnosti v zvezi s podpisom pogodbe z državo, ki bo omogočala črpanje finančnih sred-
stev za vzdrževanja poti, aktivnosti markacistov in izobraževanja. Pogodba bo sklenjena s pristojnim ministrstvom, ki pokriva turizem in 
sicer iz postavke 173210 – trženje in razvoj turizma. Sredstva bodo namenjena usposabljanjem, vzdrževanju planinskih poti ter opremo 
za markaciste. Oprema za markaciste bo financirana bodisi na način vavčerja za posameznega markacista ali preko društev. Pokrito bo 
tudi zavarovanje odgovornosti, vzdrževanje in vodenje baze podatkov ter aplikacij. Planirano je 4x letno poročanje glede porabe sredstev. 
Priporočeno je, da bi tudi posamezna društva poročala čim bolj redno. Zneski bodo povrnjeni po izdanih zahtevkih, letos se predvideva 
prvi zahtevek julija. 
Upravičeni stroški bodo zajemali usposabljanja, licence in preizkuse, vzdrževanja: material, orodje, zavarovanje odgovornosti, osebno 
tehnično opremo, prehrano in prevoz ter izjemoma storitve zunanjih izvajalcev (npr. tehnična pomoč z delovnim strojem). Zahtevki 
bodo morali zajemati upravičene stroške z navedbo vseh računov, kopije računov, potrdilo o plačilu ter vsebinska poročila o izvedenih 
aktivnostih. Lahko se pričakuje nadzor nad porabljenimi sredstvi ter sankcije v primeru kršitev – vračilo že pridobljenih sredstev. Stroški 
bodo morali biti vodeni na ločenem stroškovnem mestu in v primeru večjih naročil tudi zbiranje različnih ponudb. Če skrbnik ne more 
uveljavljati DDV, bo ta upravičen strošek. Pomembno je da se upošteva prepoved dvojnega financiranja – npr. hkrati za isti strošek ne 
smemo pridobiti sredstev tako iz občine kot od države.
Prestavljena je bila tudi vloga in pomen podpisa skrbniških pogodb za katere se pričakuje vse podpise do letošnjega poletja. Letošnja dela 
bodo tako že lahko šla v povračilo stroškov. Lahko pa posledično pričakujemo večja pričakovanja glede ureditve poti in je treba razmisliti 
o kadrovskih okrepitvah markacijskih vrst.

AD 5. Razprava o planih in oblikovanje predlogov sklepov
K razpravi se ni prijavil nihče. Soglasno sta bila sprejeta sklepa:
Sklep 5/31-3-2023: Zbor markacistov potrjuje predlagan program KPP za leto 2023
Sklep 6/31-3-2023: Zbor markacistov potrjuje okvirni plan KPP za leto 2024.

AD 6. Strategija vzdrževanja planinskih poti
Zaradi tehničnih težav s predstavitvijo je bila točka začasno prekinjena. V vmesnem času je predsednik PZS Jože Rovan pozdravil prisotne 
in izpostavil problematiko relativno visoke starosti trenutno aktivnih markacistov. Upa, da bodo ravno zaradi razpoložljivih dodatnih 
finančnih sredstev mladi bolj zainteresirani. Spodbuja k podpisu skrbniških pogodb, kar bo omogočilo tudi zavarovanje skrbnika. Obve-
zno pa bo ustrezno vodenje računov in pisanje poročil o namenski porabi sredstev. Samo na ta način bomo do sredstev upravičeni tudi v 
prihodnje. Vsekakor pa bo treba dodeljena sredstva tudi porabiti. V nekaj letih nato lahko računamo na opazen napredek na poteh, kot je 
to npr. v sosednji Avstriji. Table je treba namestiti tudi ob državnih cestah, tam kjer so seveda potrebne, ter na parkiriščih. V teku je tudi 
akcija ozaveščanja s katero želimo pohodnike spodbuditi, da gredo peš v gore že iz doline, avtobusne ali železniške postaje ali središča mesta 
in ne iz najvišjega možnega parkirišča. 
Sledilo je nadaljevanje 6. točke v okviru katere so bile predstavljene aktivnosti v zvezi s sprejemanjem strategije vzdrževanja planinskih 
poti. Matej Planko je predstavil dokument, ki je bil poimenovan Planinske poti –  pregleda stanja in smernice razvoja. V splošnem se 
ugotavlja, da je planinskih poti v visokogorju dovolj, v sredogorju se mreža planinskih poti še lahko razvija. Pridobiti je treba društva za 
skrbnike poti, ki jih trenutno vodi PZS. Precej društev ima že izkušnje s sodelovanjem z različnimi turističnimi organizacijami – treba bo 
skleniti dogovore na dolgi rok. Čim več planinskih poti naj se prestavi iz asfalta na steze, po priporočilih naj bi le 10% potekalo po asfaltu. 
Na izhodiščih naj se v dogovoru z lokalno skupnostjo uredijo ustrezna parkirišča.
Sedanji model vzdrževanja planinskih poti je ustrezen. Možne pa so nadgradnje v smislu povračila stroškov za odsotnost z dela, plačilom 
storitev za podizvajalce za zahtevnejša dela. Tehnična skupina se ohrani kot je trenuten koncept. Trenutne 3 kategorije A, B in C so ustrezne, 
več pa je treba komunikacije s turističnimi ponudniki. Glede na to, da je večina poti vezanih na markaciste A kategorije, je trenuten sistem 
izobraževanja ustrezen. Poudariti je treba, da je kategorija lahke poti mišljena v tehničnem smislu, da pa od pohodnika še vedno zahteva 
primerno kondicijsko spodobnost. Sistemsko je treba poskrbeti za ferate. 

K razpravi se ni prijavil nihče. Soglasno je bil sprejet sklep:
Sklep 4/31-3-2023: Zbor markacistov potrjuje dokument „Planinske poti - Pregled stanja in smernice razvoja“.

AD 7. Knafelčeva diploma 
Knafelčeva diploma za življenjsko delo. Knafelčevo diplomo za življenjsko delo je prejel markacist planinskega društva Sežana in markacist 
inštruktor PZS Albin Žnidarčič. Diplomo je zanj prevzel načelnik markacistov PD Sežana.
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AD 8. Razno
8.1. »Markacija«
Predstavljeni so bili rezultati akcije »MARKACIJA« v okviru katere so društva poročala o številu narisanih oziroma obnovljenih markacij 
v tekočem letu. Društva z največjim številom so: PD Matica Murska Sobota - 893 markacij; PD Polzela - 700 markacij; PD Domžale - 1.176 
markacij. Zmagovalna društva so prejela praktične nagrade.

8.2. Predlog sprememb vsebine označevalnih tabel 
Predlog je predstavil Jože Rovan, ki zajema možnost postavitve skupne tablice na vrhu droga, ki bi vsebovala višino stojišča, ledinsko ime 
stojišča in QR kodo s povezavo na maPZS. Zapisano bo imela tudi klicno številko za nujno pomoč in številko, ki bi reševalcem pomagala 
pri lociranju. Ta predlog poenoti višino na vseh smernih tablah stojišča. Tako se na novih tablah sprosti prostor za logotipe obhodnic. Pred 
samo implementacijo predloga bo potrebno s pristojnim ministrstvom še dogovoriti spremembo pravilnika.
Uroš Zagoričnik je v okviru razprave podal še opombo, da predvsem v večjih turističnih središčih lahko pričakujemo tudi večji nadzor 
države nad porabljenimi sredstvi za namen vzdrževanja planinskih poti. Poudarja da so turisti vse bolj zahtevni in so njihova pričakovanja 
višja kot pa so pričakovanja in zahteve domačih planincev.
K razpravi se je prijavil eden izmed udeležencev, ki se ni v celoti strinjal s predlogom sprememb. Izpostavil je spremembe na tabli v zvezi z 
označevanjem zahtevnih poti. Oblikovan je bil odgovor s strani predlagatelja, da je tovrstnih poti izredno malo in da bodo dopustne tudi 
izjeme.

Na glasovanju sta dva izmed udeležencev glasovala proti. Sprejet je bil sklep:
Sklep 4/31-3-2023: Zbor markacistov se strinja z osnutkom sprememb usmerjevalnih tabel in pooblašča KPP da na pristojno mini-
strstvo poda pobudo za spremembo pravilnika.

Zbor je bil zaključen ob 19:34

Predsednik delovnega predsedstva
Zdravko Bodlaj

Zapisala Petra Pergar 
Dopolnila manjkajoče Katarina Kotnik 

Overovatelja zapisnika 
Bogdan Seliger 
Branko Lombar 




